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 سرپرست دانشگاه علوم پزشکی جیرفت خبرداد:

شناسایی بیش از ۳۵ هزار و ۷۰۰ بیمار 
 مبتلا به فشارخون بالا در جیرفت
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جنوب کرمان نیاز به فداکاری دارد

 معاون شبکه شرکت مخابرات منطقه کرمان
 سرقت کابل، تلفن هزار مشترک کرمان را قطع کرد

معاون شبکه شرکت مخابرات منطقه کرمان با بیان اینکه سرقت کابل باعث قطعی تلفن ثابت یک هزار مشترک در حوالی بلوار 
 جمهوری این شهر شد گفت: تلفن مشترکان این مناطق طی ۴۸ ساعت وصل می شود.

به بهانه سفر استاندار  به جنوب کرمان

 در ستاد تنظیم بازار استان کرمان مطرح شد؛

ایجاد  قرارگاه نظارتی 
آرد و نان برای جلوگیری

 از   نشتی آرد یارانه ای 
 در سطح استان 

 رئیس سازمان خصوصی سازی:

سهام دولت در ۳۰۰ شرکت
  باید واگذار شود

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان کرمان با بیان اینکه 
۶ دوره کاوش باستان شناسی در جنوب کرمان انجام شده ، گفت  عرصه و حریم 
تپه کُنارصَندَل شهرستان جیرفت مشخص شــده و در فاز بعدی طراحی تپه 

کنار صندل به عنوان سایت موزه در دستور کار قرار دارد.

 مدیرکل میراث فرهنگی کرمان:

حریم تپه باستانی کُنارصندل 
 در جیرفت مشخص شد

2

۳

رنا
س: ای

عک

 رییس کمیسیون اقتصادی مجلس:

دولت ها دو برابر پولی 
 که دادند را بردند

آنچه که مســئولان در تحلیل وضعیت صندوق توسعه ملی 
اعلام می کنند حاکی از عملکرد نامناسب صندوق طی ۱۰ سال 

فعالیت آن است؛ موضوعی که از تحمیل فشار دولت ها بر منابع صندوق و عدم استقلال کافی 
آن گرفته تا ابعادی دیگر نشأت گرفته است.به گزارش ایسنا، روز گذشته همایش »ثروت ملی و 
عدالت بین نسلی« با حضور مسئولانی از  بانک مرکزی، صندوق توسعه ملی، دیوان محاسبات و 

البته مجلس در محل سازمان مدیریت صنعتی، برگزار شد.

ادامه مطلب را در 
صفحه ۳ بخوانید 

صفحه 2 را 
بخوانید
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مدیرکل دفتر مدیریت بحران و پدافند غیرعامل بخش کشاورزی وزارت جهاد کشاورزی عنوان کردمدیرکل دفتر مدیریت بحران و پدافند غیرعامل بخش کشاورزی وزارت جهاد کشاورزی عنوان کرد

کرمان بیشترین استان خسارت دیده از مخاطرات طبیعیکرمان بیشترین استان خسارت دیده از مخاطرات طبیعی
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روزنامه اقتصادی استان کرمان
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۳۸ درصد جمعیت استان کرمان 
زیر ۱۸ سال است

معاون حقوق بشر و امور بین الملل وزارت دادگستری و دبیر 
مجمع ملی کنوانســیون حقوق کودک با اشاره به اینکه 3۸ 
درصد جمعیت استان کرمان را کودکان زیر ۱۸ سال تشکیل 
می دهد، گفت: امیدواریم بتوانیم ظرفیت های غیردولتی را در 
موضوع حقوق کودک و معضلات مرتبط با آن به کار بگیریم. 
به گزارش خبرگزاری فارس، فتاح احمدی، روز گذشــته در 
دیدار با استاندار کرمان شناســایی ظرفیت های غیردولتی، 
سمن ها و افراد در اجرای مسیر تعهدات در استان ها ضروری 
دانست و اظهار کرد: اگر فعالیت های کاری از حالت جزیره ای 
خارج شــود موفقیت حاصل می شــود.وی تصریــح کرد: با 
نظارت اســتاندار و میدان داری دفتر اجتماعــی امیدواریم 
بتوانیم ظرفیت های غیردولتــی را در موضوع حقوق کودک 
و معضلات مرتبط با آن به کار بگیریــم و وضعیت را تا حدی 
کنترل کنیم و به ســمت ســاماندهی و اجرا برسیم.احمدی 
عنوان کرد: 3۸  درصد جمعیت اســتان کرمان را را کودکان 
زیر ۱۸ سال تشــکیل می دهند و قطعا باید برای آنها برنامه 
داشــت.محمد مهدی فداکار اســتاندار کرمان تصریح کرد: 
الزامات حوزه کودکان در شــهرهای مختلف فرق دارد، بافت 
سنتی و رشــد جمعیتی را نیز باید در نظر داشت.وی با بیان 
اینکه مباحثی که در مورد پایتخت مطرح می شود همچنین 
مبانی و شیوه های اجرا و پرتکل های تهران با استان های دیگر 
متفاوت است، افزود: بعضا در منطقه ای به نیازهای آموزشی 
و کمک آموزشی نیاز است و استان دیگر ممکن است متفاوت 
باشد و یک نســخه نمی توان برای کل کشــور نوشت.فداکار 
خاطرنشان کرد: در راستای ارتقای شــاخص های اجتماعی 
همکاری لازم انجام را خواهیم داد و از ظرفیت ها برای توسعه 

و پیشرفت استان استفاده خواهیم کرد.

در ستاد تنظیم بازار استان کرمان مطرح شد؛
ایجاد قرارگاه نظارتی آرد و نان 

برای جلوگیری از نشتی آرد 
یارانه ای در سطح استان 

معاون امنیتی استاندار کرمان وضعیت حوزه آرد و نان را جنگی 
اعلام کرد و گفت: همه دســتگاه های نظارتی ما باید به جدیت 
مراقبت و نظارت از این حوزه را انجام دهند تا نشــتی آردی که 
رخ می دهد را پیدا کنیم و اگر فســادی رخ می دهد آن را بیابیم.

به گزارش"راه آرمان " روز گذشته در جلســه ستاد تنظیم بازار 
اســتان کرمان.معاون اقتصادی استانداری کرمان تاکید کرد: در 
خصوص نان فانتزی، با توجه به اینکه هزینه نیروی انسانی کرایه 
مغازه و میزان خرید بازار متغیر هســت نمی شود قیمت واحدی 
اعلام کرد اما هر شهرستان با اتحادیه های این صنف در خصوص 
قیمت گذاری اقدام کند.رحمان جلالی معاون سیاسی امنیتی و 
اجتماعی  استانداری کرمان با بیان اینکه ۸۴ هزار نانوایی وجود 
دارد که آرد در قالب خرید از چرخه تولید خارج می شود بنابراین  
ناظران در کل کشور به دنبال نشتی آرد هستند تا بفهمند که این 
آرد از کجا نشت می کند با این اوصاف اگر نانوایی آرد را دریافت 
م کند  و کد پذیرنده را اعلام نمی کند بی شک متخلف هستند.

سخنگوی طرح اصلاح اقتصادی در اســتان کرمان ادامه داد: در 
آرایش جنگی شکل گرفته  اولین اولویت شکل گیری قرارگاه آرد 
و نان است، با ایجاد این قرار گاه  باید هرچه ظرفیت در سطح استان 
است، همین امروز در قالب قرارگاه آرد و نان وارد شود تا وضعیت 
این حوزه حل شود بنابراین  فرمانداران باید لحظه ایی گزارشات 
خود را از حوزه نظارت ها بر بازار ارد و نان اعلام کنند.جلالی اذعان 
کرد: هر روز صبح باید گزارش  وضعیت بازار بخصوص نان و آرد به 
استانداری اعلام شود و در این مسیر نهادی که بسیار کمک کننده 
بوده است هم باید با تمام ظرفیت وارد شود زیرا اگر حافظان نظام و 
بسیج مستضعفین به کمک نظارتی ما نیایند ما موفق نمی شویم 
ضمن اینکه سبستم دستگاه دولتی هم باید مثل بسیج و حافظان 

نظام پای کار باشند.

هـدف از این نوشـتار تنهـا این اسـت کـه بگوید 
ماهی را هـر وقـت از آب بگیرند تازه اسـت. امروز 
هم می شـود در میان حجـم قرارگاه هایـی که به 
رسـم دولت سـیزدهم زده شـده، فداکار قرارگاه 
نجات هفـت گنـج را بنا بگـذارد. آن هـم نه فقط 
روی کاغـذ بلکـه در قالب یـک برنامـه عملیاتی 
همه جانبـه. شـاید باقـی صالحاتـی باشـد برای 

اسـتاندار دانشگاهی. 
سال هاسـت کـه سـایه فقـر و محرومیت بر سـر 
جنـوب کرمـان گسـترده اسـت. دولت هـای 
مختلـف می آینـد و می رونـد و اسـتانداران در 
روزهـای نخسـت دریافـت حکـم منصب شـان 
شـال و کلاه می کننـد و جنـوب را بـه عنـوان 
مقصد خـود برمی گزینند و سـعی دارنـد با دادن 
وعده و وعید در سـفر بـه جنوب دل شـهروندان 

را به دسـت بیاورنـد. 
البتـه آنقدر کمبـود و به اصطـلاح سـوراخ باز در 
جنوب وجـود دارد، کـه اگر کسـی هم پـای کار 
باشـد هر چـه کار کند کـم اسـت. روز گذشـته، 
فداکار اسـتاندار کرمان نخسـتین سـفر اسـتانی 

خـود را از جنـوب کرمـان آغـاز کرد.
جنوبی هـا فـداکار رفسـنجانی را بـه چشـم 
همشـهری می بینند. دلیل آن هم نسـب همسر 
او بـه فامیل دلیری اسـت. او سـال هـا در جنوب 
زندگـی کـرده و دوسـتان خوبـی نیـز در ایـن 
منطقـه دارد و از ایـن بابت دل جنوبی ها روشـن 
اسـت که بـه ظرفیت های ایـن منطقه ی وسـیع 
توجه شود.مشـکلات کشـاورزان جنوب اسـتان 
کرمـان بـر کسـی پوشـیده نیسـت. نبـود زیـر 
سـاخت های مناسـب و نبـود برنامـه  ای مـدون 
بـرای رفـع ایـن مشـکلات یـک عـزم جـدی را 

 . می طلبـد
کشـاورزی سـنتی بزرگترین مشـکلی است که 
فعـالان ایـن بخـش را آزار می دهـد و در صورتی 
که کشـاورزی جنوب صنعتی شـود ایـن منطقه 
قـادر اسـت بخـش قابـل توجهـی از محصولات 

غذایـی کشـور را تامیـن کند. 
قبـل از انقـلاب در جیرفـت شـالیزارهای بزرگی 
وجود داشـته و باغ های کشـت و صنعت جیرفت 
نیز یک ظرفیت خـوب برای حضور گردشـگران 
در منطقه هسـتند که تاکنـون مورد توجـه قرار 
نگرفته انـد. البتـه ماجـرای کشـت و صنعـت 

جیرفـت و نحـوه مدیریـت آن خـود داسـتان 
هزاریک شـب اسـت.

بـا وجـود اینکـه اکثـر مـردم منطقـه کشـاورز 
هسـتند اما بـذر و کـود و سـایر نهاده هـای مورد 
نیـاز خـود را از دیگـر اسـتان ها تهیـه می کننـد 
و نیـاز اسـت تـا شـرکت های دانـش بنیـان و 
دانشـگاه ها در کنـار سـرمایه گذاران در ایـن 
زمینـه ورود کـرده و در رفـع ایـن مشـکل قـدم 

بردارنـد.
مافیـای سـم و کـود نیـز در بخـش کشـاورزی 
قـدرت زیـادی دارد که حاضـر نیسـتند از منافع 
خود دسـت بردارند و سیسـتم توزیع نهاده ها نیز 
سازمان یافته است و کشـاورزان قدرت مخالفت 

با ایـن مسـاله را ندارند.
انتقال آب هلیل دغدغه

 شب و روز جنوبی ها
پـروژه انتقـال آب هلیـل رود نیـز بزرگتریـن 
خسـارت را بـه ایـن منطقـه وارد می کنـد و 
جنوبی هـا بارهـا خواسـتار توقـف ایـن پـروژه 
شـده اند و فداکار در روز نخست اسـتانداری خود 
تلوحیـا اعـلام کـرد که بـا ایـن مسـاله مخالفت 
دارد و حـالا جنوبی هـا منتظرنـد تا اسـتاندار در 

عمـل نیـز ایـن را ثابـت کند.
عدم دسترسی به آب های آزاد

پای ایـن منطقه در بحـث حمل ونقل محصولات 
کشـاورزی نیز می لنگـد و با وجـود اینکه جنوب 
کرمـان محصـولات کشـاورزی زیـادی را تولید 
می کنـد امـا از داشـتن پایانـه بـار مناسـب، 
هواپیماهـای باری و راه آهن محروم اسـت و چند 
سـال اسـت که کشـاورزان و تجار منطقه منتظر 
هسـتند تا جنوب کرمـان به آب های آزاد دسـت 
پیـدا کند تـا بتوانند بـه راحتی محصـولات خود 

را حمل و نقـل و صـادر کنند.
توزیـع عادلانـه ثـروت نیـز خواسـته ای دیگر از 

سـوی جنوبی هاسـت.
جنوب می تواند معدنی شود

معـادن ایـن منطقه فعـال نیسـتند و نیاز اسـت 
تـا بـه آنهـا رونـق داده شـود. تعـدادی هـم کـه 
فعـال هسـتد تا بـدل شـدن بـه زنجیـره معدنی 
فاصلـه دارنـد و مجبور به خام فروشـی هسـتند. 
در بخش هایـی کـه بـا تـلاش صمـت جنـوب 
حرکت هایـی اتفـاق افتـاده اسـت یـا معـارض 
محلـی مشـکل دامنـه  داری بـرای پـروژه ایجاد 
کـرده اسـت و یـا پـای سـرمایه گذاری لنگ می 

زنـد و تمایلی بـه سـرمایه گذاری قابـل توجه در 
منطقـه دیـده نمی شـود.

حرف رهبری زمین مانده
بیـکاری و بـه تبـع آن آسـیب های اجتماعی در 
ایـن منطقـه بیـداد می کنـد و نیـاز اسـت تـا در 
بخش فرهنگی نیـز فعالیت هـای ویـژه ای انجام 
شـود. هنـوز صحبت رهبـری در سـفر سـالهای 
دور بـه جیرفـت کـه بـر لـزوم کار فرهنگـی در 
ایـن منطقـه تاکیـد کـرده بودنـد زمیـن مانـده 
اسـت. این موضـوع را شـاید بزرگ ترین مسـاله 
دانسـت. مسـاله ای که هیچ دولتی خود را مکلف 
بـه رویارویـی بـا آن نمی دانـد. شـاید دولت هـا 
ترجیح می دهنـد بـه نرم افـزار ورود نکنند چون 
نتایـج آن بـا چشـم قابـل دیـدن نیسـتند. امـا 
ناگفته پیداسـت کـه در توسـعه پایـدار آنچه که 
زیرسـاخت محسـوب می شـود فرهنـگ اسـت.

جنوب عقب افتاده در سرانه بهداشت
هفـت شهرسـتان جنوبـی در زمینه بهداشـت و 
خدمات پزشـکی در فقر بسـر مـی برنـد. به طور 
مثال سال هاسـت تنها بیمارسـتانی که قـرار بود 
بـرای عنبرآبادی هـا احداث شـود کار سـاختش 
نیمه تمـام مانده اسـت. در همه شهرسـتان های 
جنوبـی بیمارسـتان تخصصـی کـودکان وجود 
ندارد، در بیشـتر شهرسـتان ها خدمات اورژانس 
بـا اسـتانداردهای کشـور فاصلـه دارد. مقصـد 
بیمـاران جنوبـی همچنـان مرکـز اسـتان یـا 

اسـتان های همجـوار اسـت. 
آبخیزداری و آبخوان داری

جنـوب گرفتـار پارادوکس سـیل و خشکسـالی 
اسـت و هـر سـال در فصل بهـار سـیل مـزارع و 
خانه های مـردم را با خـود می برد و خوشـحالی 
فرمانـداران و مسـوولان منطقـه ایـن اسـت که 
کشـته نداده اند یـا تعداد تلفـات جانی کـم بوده 
و درسـت سـه مـاه بعـد ایـن منطقـه از بی آبـی 
لب هایـش می خشـکد. این مسـاله نشـانگر این 
اسـت که این منطقه قبـل از هر چیزی به سـیل 
بند و هدایـت آب های سـطحی نیـاز دارد. حجم 
عملیـات آبخیـزداری و آبخوانـداری در جنـوب 
کرمان در سـال های اخیر افزایش داشـته اما نیاز 
بـه افزایـش اعتبـار دارد. زیـرا در سـرزمینی که 
اقتصاد آن در بند کشـاورزی اسـت، اجـرای این 
قبیل طرح ها اندوختـه ای برای آینده محسـوب 

می شـود.
جنوب کرمان سهمی 

در مدیریت سیاسی ندارد
جنوب را سیاسـت زده می دانند. خـود جنوبی ها 
هـم بـه ایـن نکتـه اعتـراف دارنـد. نمونـه اش را 
در شـوراهای شـهر هفت شهرسـتان جنوبی در 
ادوار مختلـف می تـوان دیـد. اما این همـه ماجرا 
نیسـت. نیروهای اثرگـذار جنـوب در گروههای 
سیاسـی هـر دو طیـف سیاسـت اسـتان کـم 
شـده اند. از ایـن رو در سـال های متمـادی دیگر 
کمتـر جنوبـی  در صندلی های سیاسـی اسـتان 
دیده شد اسـت. ضعف در پرورش نیروی انسانی 
کـه بتوانـد در بزنگاه هـای حسـاس پشـتوانه 
جنـوب باشـد، هویدا اسـت. بـرای مثـال نگاهی 
بـه معاون هـای اسـتاندار در ادوار مختلـف بـه 
خوبی نشـان می دهد که سـهم هفت شهرستان 
جنـوب کرمـان در ایـن جایـگاه در دولت هـای 
مختلـف چقـدر بوده اسـت؟ اگـر جـوان جنوبی 
هـم بـه جایگاهـی در کشـور رسـیده اسـت از 
مسیر رشـد مرکز اسـتان نبوده اسـت و این توان 
و ارتباطـات خـارج از اسـتان بـوده کـه برایـش 

نردبانی شـده اسـت. 
عقب مانده در ورزش 

ورزش هـم مثـل باقـی حوزه هـا. همان طـور 
کـه نهـال کشـاورزی در سـرزمین حاصلخیز در 
غفلـت، بی آبـی و … خشـک می شـود، جـوان 
جنوبـی هـم علیرغـم اسـتعداد و ذوق بـدون 
حمایت و کشـف اسـتعداد پـا به سـن می گذارد 
و تمـام می شـود. شـاهد ایـن مدعـا هـم نگاهی 
بـه وضعیـت باشـگاههای ورزشـی در جنـوب 
کرمان و تمرکز سـرمایه گذاری در ورزش شمال 
اسـتان. انـگار سـهم ایـن مردمـان در ورزش هم 

خشکسـالی اسـت.
ذکر ایـن مـوارد به ایـن هدف نیسـت کـه امروز 
بار مسـئولیت اسـتاندار جدید را سـنگین کنیم. 
در صحبت های روز معارفه فداکار هـم به پاره ای 
از این مسائل اشـاره شـد. وضعیت جیب دولت و 
شـرایط کشـور هم این اجازه را به فداکار داورانی 
نمی دهـد تـا گـره ایـن مشـکلات چنـد دهه ای 
را بـاز کنـد. امـا هـدف از ایـن نوشـتار تنهـا این 
اسـت که بگوید ماهی را هـر وقـت از آب بگیرند 
تازه اسـت. امـروز هـم می شـود در میـان حجم 
قرارگاه هایـی کـه به رسـم دولـت سـیزدهم زده 
شـده، فـداکار قـرارگاه نجـات هفـت گنـج را بنا 
بگذارد. آن هم نـه فقط روی کاغذ بلکـه در قالب 
یـک برنامـه عملیاتـی همـه جانبـه. شـاید باقی 

صالحاتـی باشـد برای اسـتاندار دانشـگاهی. 

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
اســتان کرمان با بیان اینکه ۶ دوره کاوش باستان 
شناسی در جنوب کرمان انجام شده ،گفت:  عرصه 
و حریم تپه کُنارصَندَل شهرستان جیرفت مشخص 
شده است و در فاز بعدی طراحی تپه کنار صندل به 
عنوان سایت موزه در دستور کار قرار دارد.به گزارش 
خبرنگار ایرنا، فریدون فعالی در نشست خبری افزود: 
سال گذشــته 3۰۰ میلیون تومان برای ساماندهی 
محوطه تاریخی کنار صندل جیرفت اختصاص دادیم 
اما در بحث ساماندهی محوطه های تاریخی مشکل 
داریم و نیاز به بودجه برای این کار اســت.محوطه 
باستانی کنارصندل در جنوب استان کرمان قرار دارد  
که از جمله کاوش های باستانی مهم کشور در حوزه 
جنوب استان کرمان واقع در شهرستان جیرفت در 
آن در حال انجام است که پس از ۱3 سال وقفه اواخر 
سال ۹۹ در آنجا از سر گرفته شده بود.محوطه کلیدی 
و عظیم کنارصندل از مهم ترین شهرهای عصر مفرغ 
در جنوب غرب آسیا به شمار می رود که دارای ارزش 

جهانی است. پیشــتر در دهه ۸۰ خورشیدی، این 
محوطه توســط یک تیم بین المللی کاوش و در پی 
آن وجود یک شهر اولیه متعلق به عصر مفرغ در دره 
هلیل رود محرز شده بود.براســاس کاوش های این 
محوطه یافته های مهمی در حوزه تمدنی و حتی خط 

به دست آمده است.
۵۶ میلیارد تومان اعتبار که ناچیز است 

 مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
استان کرمان همچنین با اشاره به کمبود اعتبارات 
حوزه میراث اســتان بیان کرد: 5۶ میلیارد و ۱۷۹ 
میلیون تومان، در قالب ۴5 پــروژه در حوزه میراث 
فرهنگی استان در دست اجراست. وی اظهار داشت: 
سال گذشته 32 میلیارد و ۸۷۹ میلیون تومان اعتبار 
شامل هشــت میلیارد  و ۷۰۰ میلیون تومان اعتبار 
استانی و 2۴ میلیارد و ۱۰۹ میلیون تومان برای حوزه 
میراث فرهنگی کرمان مصوب شد که این اعتبارات به 
هیچ وجه کفاف این حوزه را در استان کرمان نمی دهد.

۱۳ پروژه مرمت خانه های قدیمی کرمان
فعالی تصریــح کرد:همچنین با مشــارکت بخش 
خصوصی ۱3 پروژه مرمت خانه های قدیمی با اعتبار 
۱3۶ میلیارد و ۷۹۰ میلیون تومان در استان کرمان در 
حال اجراست.وی تاکید کرد: از سال گذشته پروژه 
های میراث فرهنگی در ردیف و حمایت منابع اعتباری 
معادن استان قرار گرفته که تاکنون ۱5 میلیارد تومان 
تخصیص یافته که برای مرمت شرکت فرش کرمان 

پنج میلیارد تومان از این منابع هزینه شده است.
۳۵ برنامه در هفته میراث فرهنگی کرمان 

برگزار می شود
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
استان کرمان تصریح کرد: به مناسبت هفته میراث 
فرهنگی از 2۸ اردیبهشت تا سوم خرداد 35 برنامه 
با همکاری نهادهای دولتی، بخش خصوصی و سمن 

ها)سازمان های مردم نهاد( در استان اجرا می شود.
راه اندازی موزه سیم و زر کرمان 

وی ادامه داد: 2 سال قبل موزه سیم و زر به همت بخش 
خصوصی با حضور وزیر وقت در بازار تاریخی کرمان 
افتتاح شد ولی راه اندازی نشده بود که در هفته میراث 
فرهنگی راه اندازی می شود و برای گردشگران که از 

بازار کرمان بازدید می کنند جذاب است.
فاز اول موزه جیرفت 

۱2۰ میلیارد تومان نیاز دارد
فعالی با اشاره به تخصیص هفت میلیارد تومان برای 
ساخت موزه جیرفت گفت: عملیات احداث این موزه 
از سال ۸۸ آغاز شده است که به دلیل کمبود بودجه 
متوقف شد و با اصلاح طرح در 2 فاز اجرایی می شود 
که فاز اول آن به ۱2۰ میلیارد تومان اعتبار نیاز دارد.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
استان کرمان افزود: همچنین هتل پنج ستاره سنتی 
کاروانسرای وکیل کرمان نیز آماده افتتاح است که در 
سفر آینده وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دستی به بهره برداری می رسد.به گزارش ایرنا، کرمان 
با هشت اثر ثبت جهانی بیشترین آمار آثار ثبت جهانی 
کشور را در بین اســتان ها به خود اختصاص داده و 
هزاران جاذبه تاریخی، طبیعی و نیز تربت پاک سپهبد 
شهید حاج قاسم سلیمانی، موقعیت ممتازی به این 

خطه در حوزه گردشگری بخشیده است.

به بهانه سفر استاندار به جنوب کرمان

جنوب کرمان نیاز به فداکاری دارد
ذکر این موارد به این هدف نیست که امروز بار مسئولیت استاندار جدید را سنگین کنیم. در صحبت های روز معارفه فداکار هم به پاره ای از این 

مسائل اشاره شد. وضعیت جیب دولت و شرایط کشور هم این اجازه را به فداکار داورانی نمی دهد تا گره این مشکلات چند دهه ای را باز کند.

مدیرکل میراث فرهنگی کرمان:

حریم تپه باستانی کُنارصندل در جیرفت مشخص شد

یادداشت 
کاغذوطن

مدیر روابط عمومی شرکت ملی مس ایران مطرح کرد؛
چشم انداز مثبت

 شرکت ملی مس در ۱۴۰۱
مدیر روابط عمومی شــرکت ملی مس ایران گفــت: با توجه به 
دستیابی به ۴ میلیارد تن معادل ۱3 میلیارد دلار طرح توسعه در 
استان های کرمان، آذربایجان شرقی و... چشم انداز مثبتی برای این 
شرکت به وجود آورده است.به گزارش خبرنگار ایراسین، عزت اله 
صادقی نژاد، مدیر روابط عمومی شرکت ملی مس ایران، در دومین 
روز از برگــزاری اولین گردهمایی مدیــران روابط عمومی حوزه 
معدن و صنایع معدنی ایران اظهــار کرد: ایران در کمربند جهانی 
مس قرار دارد. این کمربند در ایران از آذربایجان غربی تا سیستان 
و بلوچســتان را در بر می گیرد.وی افــزود: کمربند جهانی مس 
کشورهای رمانی، ترکیه، ایران، پاکستان و هند را در بر می گیرد. 
ذخایر معدنی دنیا توسط موسســه ای به نام USGS یا سازمان 
زمین شناسی آمریکا ارزیابی می شود. بر اساس برآورد این سازمان 
ذخایر مس ایران حدود ۴۶ میلیون تن است در حالی که کل ذخایر 
مس دنیا ۹۰۰ میلیون تن برآورد شده است.مدیر روابط عمومی 
شــرکت ملی مس ایران تصریح کرد: در سال ۱35۰ شرکت مس 
کرمان به ثبت می رسد اما در سال ۱355 به نام شرکت ملی صنایع 
مس ایران تغییر نام داد. نخســتین محصول این شرکت در تاریخ 
3 خرداد ۱3۶۱ تولید شــد که کاتد مس بود. این شرکت در سال 
۱3۸5 به دنبال اجرای اصل ۴۴ قانون اساسی، وارد بورس شد. در 
سال جاری نیز در همه زمینه ها دستاوردهای خوبی داشته است.

صادقی نژاد افزود: در سال ۱3۶۶ شرکت سرمایه گذاری شرکت 
مس تشکیل شد که اکنون به هلدینگی با 2۰ شرکت زیرمجموعه 
تبدیل شده اســت.وی ادامه داد: دولتی بودن شرکت ملی مس تا 
پیش از سال ۱3۸5 باعث عملکردی منفعلانه شده بود اما پس از آن 
شرایط تغییر کرد. پس از آن ارتباط با رسانه این شرکت قوت گرفت 
و حتی پایگاه خبری تخصصی صنعت مس با عنوان »مس پرس« 
توسط این شرکت ایجاد شــد. این پایگاه خبری اکنون به مرجع 
صنعت مس تبدیل شده است. این شرکت در حوزه مسئولیت های 
اجتماعی نیز فعال است و اقدامات مختلفی مثل تشکیل باشگاه 
ورزشی این شرکت، ساخت بیمارستان 55 تختخوابی رفسنجان، 
احداث ۷۰ زمین چمن مصنوعی در نقاط کم برخوردار کشــور، 
ارتقای زیســت محیطی و کاشــت نهال در ۷۰۰ هکتار را انجام 

داده است.

رئیس پلیس راهور کرمان از افزایش بی شمار 
وسایل نقلیه با توجه به نوع معابر و زیرساخت های 
درون شهری استان کرمان ابراز نگرانی کرد.
سرهنگ اسماعیل خوشوقت گفت: از ابتدای امسال به بیش از 
۱2 هزار وسیله نقلیه، خدمات شماره گذاری ارائه شده است.او با 
ابراز نگرانی از افزایش بی شمار وسایل نقلیه با توجه به نوع معابر و 
زیرساخت های درون شهری استان کرمان می گوید: این افزایش 
آمار، همه ساله اتفاق می افتد، در حالی که طی سالیان اخیر هیچ 
اتفاق خاصی در خصوص اصلاح هندسی معابر به ویژه در هسته 
مرکزی شهر ها و مراکز پرتردد رخ نداده است.به گفته رئیس 
پلیس راهور کرمان پلیس برای کنترل ترافیک و تصادفات، توان 
معینی دارد و افزایش بی رویه وسایل نقلیه بدون درنظر داشتن 
زیرساخت ها و استفاده نکردن از تجهیزات هوشمند و مکانیزه 
در کنترل ترافیک، بسیار نگران کننده است.او گفت: با توجه به 
تراکم بی سابقه متقاضیان گواهینامه آیین نامه های رانندگی، 
پلیس راهور استان کرمان طی سال های اخیر با افزایش توان 
عملیاتی برای ارائه خدمات به هم استانی ها، تاکنون به بیش از 
۴ هزار متقاضی اخذ انواع گواهینامه های رانندگی خدمات ارائه 
کرده و آزمون های تئوری و عملی گرفته شده است. به گفته 
رئیس پلیس راهور استان کرمان در آزمون های تئوری و عملی 
اخذ شده بیش از یک هزار و 3۰۰ نفر موفق به دریافت گواهینامه 
شدند.او گفت: مربیان و مدیران آموزشگاه های رانندگی با آموزش 
صحیح خود به کارآموزان، نقش مهمی در چرخه ترافیک و 
تصادفات دارند و باید به آن ها، اعتماد به نفس داده و تذکر 
دهند که احتیاط و خونسردی در رانندگی، نشانه ترس یا کم 
تجربگی راننده نیست؛ بلکه نشانه  توانایی و آگاهی های یک فرد 
در هنگام رانندگی است. سرهنگ اسماعیل خوشوقت  تصریح 
کرد: از دانستنی های مهم در موضوع رانندگی تدافعی، آشنایی با 
خطا های انسانی در حین رانندگی است. خطا و اشتباهات انسان 
اصلی ترین دلیل ایجاد تصادفات و سوانح رانندگی محسوب 
می شود.وی افزود: توانایی راننده در کنترل خودرو تحت تأثیر 
عوامل مختلفی است که اگر نادیده گرفته شوند، صدمات جبران 

ناپذیری خواهند داشت.

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی جیرفت گفت: بیش از 35 هزار و 
۷۰۰ بیمار مبتلا به فشارخون بالا در حوزه دانشگاه علوم پزشکی 
جیرفت، شناسایی شده که ۷2 درصد این بیماران توسط بهورز و 
مراقب سلامت و ۶۰ درصد توسط پزشک مراقبت شده و آموزش 
دیده اند. علی اصغر خیرخواه در گفت و گو با شبستان افزود: بیماری 
فشار خون بالا اصلی ترین عامل خطر قابل تغییر برای ناتوانی، مرگ 
و میر زودرس ناشی از بیماری های قلبی، بیماری های مزمن کلیه و 

سکته  مغزی در جهان و ایران است.
 وی با بیان این مطلب که بیش از یک میلیارد نفر در جهان به بیماری 
فشارخون بالا مبتلا هستند، افزود: بر اساس نتایج پیمایش ملی 
بررسی عوامل خطر بیماری های غیرواگیر در سال ۱3۹۹ بیش از 32 

درصد افراد ۱۸ سال و بالاتر کشور مبتلا به فشارخون بالا هستند.
 خیرخواه ادامه داد: میزان آگاهی مردم از ابتلا به این بیماری در 
استان در سطح پایین قرار دارد و ۴۸ درصد از مبتلایان از درمان 

مناسب و مستمر برخوردار می شوند.
 وی تاکید کرد: مهم ترین چالش های پیشگیری و کنترل بیماری 
فشارخون بالا بدون علامت بودن این بیماری، عدم اطلاع  بیماران از 
بیماری و نیز عدم پایبندی به درمان است به همین دلیل این بیماری 
به عنوان قاتل خاموش شناخته می شود که این موضوع ضرورت 

توجه بیش از پیش به این بیماری را مطرح می کند.
 خیرخواه یادآور شد: شعار روز جهانی فشارخون سال ۱۴۰۱ » با 
اندازه گیری دقیق فشار خون و کنترل مطلوب آن، زندگی با کیفیت 

و عمر طولانی تری داشته باشید« است.
 سرپرست دانشگاه علوم پزشکی جیرفت عنوان کرد: هدف روز 
جهانی فشارخون تشویق افراد به اندازه گیری فشارخون خود در 
منزل یا توسط کارکنان بهداشتی و ایجاد تغییرات ساده در شیوه 

زندگی است که اثرات بسیار مهمی را در بردارد.
 وی اضافه کرد: در دوران پاندمی کووید ۱۹ بیماران مبتلا به 
فشارخون بالا با تهدید بیشتری مواجه هستند از یک سو در صورت 
ابتلا به بیماری کووید ۱۹ دچار عوارض شدیدتری می شوند و از 
سوی دیگر ممکن است مراقبت بموقع دریافت نکنند بنابراین 
باید توجه ویژه ای به ارتقای آگاهی عمومی در خصوص بیماری 
فشارخون بالا و تشویق افراد به اندازه گیری درست فشار خون و 

اطلاع از میزان آن صورت گیرد.

معاون شبکه شــرکت مخابرات منطقه 
کرمان با بیان اینکه ســرقت کابل باعث 
قطعی تلفن ثابت یک هزار مشــترک در 
حوالی بلوار جمهوری این شهر شد گفت: 
تلفن مشترکان این مناطق طی ۴۸ ساعت 
وصل می شود.به گزارش ایرنا حمید حاج 
غلامعلی افزود: دیشب ســارقان ضمن 
حفاری، کابل خاکــی یک هزار آمپر این 
مســیر را ســرقت کردند و این سومین 

مرحله بود که در این منطقه سرقت داشته ایم. وی با بیان اینکه تقریبا هر روز کابل های 
هوایی مخابرات در شهر کرمان سرقت می شود گفت: وظیفه تامین امنیت با دستگاه 
های متولی از جمله نیروی انتظامی است و آنان باید امنیت را به گونه ای تامین کنند 
که زیرساخت های استان مشــکلی پیدا نکند. حاج غلامعلی ابراز داشت: همچنین 
ضلع دیگر این اتفاقات به دستگاه هایی همچون شــهرداری ها برمی گردد که مجوز 
دادند تا کارگاه ساختمان سازی پیاده رو را مسدود کند و سرقت پشت آن انجام شد 
که امیدواریم نهادهای متولی این موضوع را پیگیری کنند تا این مشکل دیگر به وجود 
نیاید. وی افزود: سرقت کابل در شهرها و روستاهای استان کرمان آنقدر زیاد است که 
جلوی توان توسعه شــرکت مخابرات را گرفته و ما همواره درگیر رفع مشکل خرابی 
هستیم.وی با اشاره به سرقت کابل در روستاها گفت: کابل هوایی 33۰ روستای استان 
کرمان در انتهای سال ۱۴۰۰ سرقت شــد و ما فقط تاکنون توانسته ایم ارتباط ۱۱2 
روستا را برقرار کنیم.وی افزود: اکنون برای کاهش آمار سرقت، کابل را به صورت خاکی 

عبور می دهیم که این عملیات زمان بر است و هزینه بالایی نیز دارد.

رئیس اداره مبارزه با جعل و کلاهبرداری 
پلیس آگاهی اســتان کرمان از کشف 5 
مورد کلاهبرداری به ارزش ۱2 میلیارد 
ریال و دســتگیری ۴ متهم خبر داد.به 
گزارش پایگاه خبری پلیس، ســرهنگ 
علی آکار اظهار کرد: در پی شکایت یکی 
از شــهروندان مبنی بــر کلاهبرداری از 
طریق فضــای مجازی با عنــوان فروش 
عتیقه، بررســی موضوع در دستور کار 

کارآگاهان اداره مبارزه با جعل و کلاهبرداری پلیس آگاهی قرار گرفت.وی افزود: با 
تلاش کارآگاهان و با انجام اقدامات تخصصی و پلیسی گسترده و با جمع آوری مدارک 
میدانی، باند ۴ نفره کلاهبرداران شناسایی و متهمان در چند عملیات هماهنگ در 
کرمان دستگیر شدند. رئیس اداره مبارزه با جعل و کلاهبرداری پلیس آگاهی کرمان در 
خصوص شگرد این افراد گفت: متهمان با درج آگهی فروش عتیقه و کالا با قیمت های 
وسوسه انگیز در فضای مجازی، افراد را ترغیب به خرید می کردند و پس از اینکه خریدار 
در محل تعیین شده حضور پیدا می کرد و اطمینان کلاهبرداران از این که خریدار وجه 
مورد معامله )سکه و دلار( را همراه خود دارد، با ترفندی خاص و خوراندن مواد بی هوش 
کننده به خریدار، دلارها و سکه های وی را سرقت می کردند و به سرعت از محل متواری 
می شدند.این مقام بیان داشت: شهروندان توجه داشته باشند روش های عجیب دریافت 
وجه کالا، قیمت های وسوســه انگیز و پایین تر از عرف می تواند نشانه ای برای انجام 
کلاهبرداری باشــد و برای انجام هرگونه معامله ای چه در فضای واقعی و چه فضای 

مجازی، حتما با نزدیکان مورد اعتماد خود مشورت کنند یا از پلیس کمک بگیرند.

رئیس اداره فرهنگ و ارشــاد اســلامی 
قلعه گنج گفت: جشنواره فیلم و عکس 
از سری برنامه های سومین هفته قرآن و 
عترت جنوب کرمان است که به میزبانی 
شهرســتان قلعه گنج در حال برگزاری 
اســت.حجت دهقان افزود: اجرای این 
جشــنواره به انجمن فیلم شهرســتان 
قلعه گنج محول شده است تا با استفاده 
از ظرفیت هنرمنــدان بومی منطقه این 

جشنواره را به نحو مطلوبی برگزار کنند. وی بیان کرد: علاقه مندان به شرکت در این 
جشنواره می توانند در موضوعاتی همچون کانون خانواده، اقتصاد مقاومتی، حجاب 
و عفاف، مهربانی، ایثار و شهادت، نماز، مهدویت، مقاومت، مسجد و ولایت آثار تولید 
کنند.دهقان ادامه داد: بخش عکس موبایلی نیز به این جشنواره افزوده شده تا زمینه 
حضور دانش آموزان در این جشنواره فراهم شود و آنها با شرکت در جشنواره عکس 
موبایلی قرآن و عترت بیشتر با آموزه های دینی و هنر عکاسی آشنا شوند.رئیس اداره 
فرهنگ و ارشاد اسلامی قلعه گنج ابراز کرد: علاقمندان تنها تا فردا 2۸ اردیبهشت ماه 
فرصت دارند آثار خود را به شماره ۰۹۰2۸5۰3۱۶3 در پیام رسان واتس آپ ارسال 
کنند به آثاری که پس از این تاریخ ارسال شوند ترتیب اثر داده نمی شود. وی اضافه 
کرد: عکس ها به صورت فایل اصلی ارسال شود و در صورت نیاز مستند عکس ها نیز 
ارسال شود.دهقان اظهار کرد: هدف از برگزاری جشنواره فیلم و عکس قرآن و عترت، 
ترویج تولید فیلم در حوزه دین و قرآن و عترت است چرا که جشنواره های اینچنینی 

زمینه ترغیب فیلم سازان به تولید محتوا در این زمینه ها فراهم می کنند.

معاون شبکه شرکت مخابرات منطقه کرمان

سرقت کابل، تلفن هزار مشترک 
کرمان را قطع کرد

رئیس اداره مبارزه با جعل و کلاهبرداری پلیس آگاهی استان کرمان:
کلاهبرداری به شیوه فروش عتیقه و 

بی هوش کردن مشتری

رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی قلعه گنج خبرداد:
قلعه گنج میزبان جشنواره فیلم و عکس 
سومین هفته قرآن و عترت جنوب کرمان

ابراز نگرانی رئیس پلیس راهور 
کرمان از افزایش بی شمار 

وسایل نقلیه

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی جیرفت خبرداد:
شناسایی بیش از ۳۵ هزار و ۷۰۰ بیمار 

مبتلا به فشارخون بالا در جیرفت

خبر

خبر

کاغذ استان
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خبرخبر

رئیس سازمان خصوصی ســازی با اشاره 
به برگزاری نخســتین رویداد بین المللی 
خصوصی ســازی در اقتصاد ایران گفت: 
در این رویداد ۷۰۰ شــرکتی که در طول 
2۰ سال گذشته به بخش خصوصی واگذار 
شده اند و همچنین 3۰۰ شرکت دولتی که 
سهام آن ها باید واگذار شوند مورد بررسی 
قرار می گیرند.به گزارش ایســنا، حسین 
قربانزاده در نشست خبری که روز گذشته 
برگزار شد اظهار کرد: رویداد مذکور از 3۱ 
اردیبهشت تا سوم خرداد برگزار می شود 
و افــراد باید برای شــرکت در این رویداد 
ثبت نام کننــد. در این رویداد بررســی 
می شــود که آیا شــرکت هایی که واگذار 
شده اند، بعد از واگذاری رو به رشد بوده اند 
یا خیــر؟وی ادامه داد: ایــن اتفاق کمک 
می کند سیاست گذاران قوای مختلف که 
نیاز به برداشت واحد از موضوع دارند بتوانند 
به این برداشت برسند. برای نخستین مرتبه 
دولت در یک رویداد آنچه که واگذار کرده 
است را بررســی می کند.رئیس سازمان 
خصوصی ســازی با بیان اینکه در حاشیه 
این رویداد ۹ پاویون برگزار خواهد شــد، 
اظهار کرد: ایــن ۹ پاویون شــامل نفت، 
نیرو، پتروشیمی، بانک و بیمه، کشاورزی، 
صنعت، صنایع معدنی، راه و شهرســازی 
و خدمات می شود. در این رویداد روسای 
قوا، مسئولان مرتبط با حوزه واگذاری در 
بخش دولتی و خصوصــی، وزرای اقتصاد 
و دادگستری و نمایندگان مجلس حضور 
دارند. همچنین چند مقاله از کشورهای 
آمریکا، برزیل، لهستان و… در این رویداد 
قرائت می شود و یک مقام از بانک جهانی 
نیز حضور دارد.قربانزاده با بیان اینکه سهم 
دولت باید در 3۰۰ شــرکت واگذار شود، 
گفت: بخش عمده ای از این شرکت ها مانند 
شــرکت های آبفا بضاعت واگذاری ندارند 
اما در نخســتین جلســه هیات واگذاری 
بعد از رویداد مورد بررســی قرار گرفته و 
از تجربیات رویداد اســتفاده می شود. در 
این شرکت ها برخی باید منحل، برخی در 
قالب مدیریت پیمان و برخی به صورت رد 

دیون باید واگذار شوند.

آغاز ثبت نام از 
جاماندگان یارانه 

ســازمان هدفمندســازی یارانه هــا، 
ثبت نــام از متقاضیان دریافــت یارانه 
شامل افراد جدید و جامانده را به صورت 

الکترونیکی آغاز کرد.
به گزارش ایسنا،  طبق تبصره ۱۴ قانون 
بودجه ۱۴۰۱، سازمان هدفمندسازی 
یارانه هــا مکلــف اســت ثبت نــام از 
متقاضیان دریافت یارانه شــامل افراد 
جدید و جامانده انجــام دهد؛ پیش تر 
گفته شــده بود کــه در خردادماه آغاز 

خواهد شد.
روش ثبت نام چگونه است؟

امــا بــرای ثبــت نــام،  سرپرســتان 
خانوارهایی که تاکنون از گرفتن یارانه 
جامانده اند و یا متقاضی جدید دریافت 
یارانه هســتند، ابتدا برای کسب اطلاع 
از آخریــن وضعیت ثبت نــام خود کد 
دســتوری #کد ملی*۴3۸5۷*۴* را 
شــماره گیری  و ســپس  با مراجعه به 
آدرس اینترنتی my.gov.ir نسبت 
به ثبــت درخواســت برقــراری یارانه 
خانوار خود اقدام کنند. متقاضیان برای 
ثبت نام، نیازی بــه مراجعه حضوری به 

هیچ سازمانی را ندارند.
زمان ثبت نام از متقاضیان جدید یارانه 
و جامانده بر اســاس آخرین رقم سمت 
راســت کد ملی در روزهای سه شنبه 
و چهارشــنبه 2۷ و 2۸ اردیبهشت ماه 
۱۴۰۱ بــرای اعــداد زوج و همچنین 
روز های پنجشــنبه و جمعه 2۹ و 3۰ 
اردیبهشــت ماه ۱۴۰۱ برای اعداد فرد 
از طریق این درگاه اســت. در صورتی 
که این متقاضیان به هــر دلیلی موفق 
به انجام ثبت نام در روزهای یادشــده 
نشــوند، می توانند در روز شــنبه 3۱ 
اردیبهشــت  و یکشــنبه یکــم خرداد 
ماه ۱۴۰۱  نســبت به ثبت نــام خانوار 
خود اقدام کننــد. باید توجه داشــت 
که ثبت نــام پس از ایــن تاریخ متوقف 
نخواهد شد و تاریخ جدید برای افرادی 
کــه در زمان مقــرر موفق بــه ثبت نام 

نشوند، متعاقبا اعلام می شود.
برای ثبت نام در اختیار داشــتن شماره 
همراه بنام سرپرســت خانوار،کد ملی، 
کدپستی، تاریخ تولد و شماره شبا بانک 
مربوط به سرپرست خانوار ضروری است. 
معترضین بــه دهک بندی اعلام شــده 
و یا قطع یارانه اردیبهشــت ماه ۱۴۰۱ 
کماکان باید از طریــق آدرس اینترنتی 
hemayat.mcls.gov.ir وزارت 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی اعتراض خود 

را ثبت و پیگیری کنند.

رئیس جمهور با تاکید بر اهتمام دولت 
به اجرای برنامه نهضت ملی مسکن، 
ولویت های اساسی  ز ا ین برنامه را ا ا
دولت خواند و به دستگاه های مسئول 
در این زمینه دستور داد مانع تراشان 
در مسیر تحقق جهش ساخت مسکن 
را از روند اجرای این طرح کنار بگذارند.
به گزارش ایسنا، آیت الله سید ابراهیم 
رئیسی صبح روز گذشته در سومین 
جلسه شورای عالی مسکن در دولت 
سیزدهم، با بیان اینکه ساخت حداقل 
یک میلیون واحد مسکونی در سال 
و رفع دغدغه مردم در این زمینه هم 
نیاز جدی جامعه، هم وعده دولت و 
هم تکلیف قانونی است، گفت: امکانات 
و ظرفیت های لازم برای تحقق اهداف 
نهضت ملی مسکن کاملا فراهم است 
اما این ظرفیت ها باید به شکل صحیح 
مدیریت شود و به فعلیت برسد.رئیس 
جمهور، افزود: در حدود ۸ ماه گذشته 
اقدامات خوبی در زمینه اجرای این 
قانون انجام شده که لازم بوده اما کافی 
نیست.رئیسی با اشاره به گزارش ارائه 
شده در این جلسه از سوی وزیر راه 
و شهرسازی درباره میزان پیشرفت 
اجرای قانون جهش ساخت مسکن و 
میزان عملیاتی شدن تعهدات تعیین 
شده برای دستگاه های مختلف، اظهار 
داشت: با وجود آنکه این روزها بدنه 
دولت به شدت درگیر اجرای قانون 

مردمی سازی و عادلانه کردن یارانه ها 
است، اما بنا به درخواست وزیر راه و 
شهرسازی و نظر به اهمیت موضوع 
مسکن برای بنده، این جلسه برای 
مشکلات  فصل  و  حل  و  بررسی 
پیش روی اجرای قانون جهش ساخت 
مسکن برگزار شد.رئیس جمهور ادامه 
داد: مسئولان وزارت راه و شهرسازی، 
استانداران، بانک مرکزی و بانک های 
عامل و همه دستگاه های مسئول در 
اجرای قانون جهش ساخت مسکن، 
ایجاد جهش واقعی در ساخت مسکن 
ر  ولویت های اصلی خود قرا را جزو ا
دهند و تلاش کنند دغدغه خانوارها 
در زمینه هزینه های مسکن تا حد قابل 
قبولی رفع شود.رئیسی با بیان اینکه 
برنامه دولت سیزدهم برای ساخت ۴ 
میلیون واحد مسکونی نیازمند جدیت 
و اهتمام همه اجزای دولت است، 
تصریح کرد: کسانی باید مسئول عمل 
به این وعده شوند که از روحیه انقلابی 
ر باشند؛ کسانی  و جهادی برخوردا
نند یا خدای  که به هر دلیل نمی توا
ناکرده نمی خواهند این برنامه عملیاتی 
ین برنامه  شود، قطعا برای اجرای ا
مضر بوده و باید کنار گذاشته شوند.
دکتر رئیسی گفت: عقب ماندگی های 
خط  تحقق  زمینه  در  طرح  اجرای 
ملی  منابع صندوق  تامین  اعتباری 
لیاتی  ما درآمدهای  ریز  وا مسکن، 

حوزه زمین و مسکن به این صندوق، 
واگذاری زمین های مستعد اجرای 
طرح از سوی دستگاه ها به وزارت راه 
و شهرسازی و استانداری ها، تسریع 
در صدور مجوزهای لازم از جمله از 
تمهید خدمات  شهرداری ها،  سوی 
شهری و زیربنایی و هر گونه تاخیر و 
عقب ماندگی دیگر در کوتاه ترین زمان 
باید رفع شود.رئیس جمهور با بیان 
راتی که زمین  دا ینکه دستگاه ها و ا ا
در اختیار دارند در هماهنگی با وزارت 
راه و شهرسازی می توانند از آنها برای 
ساخت مسکن مورد نیاز کارمندان 
ثبت نام کرده خودشان بهره بگیرند،  
فزود: هماهنگی کامل دستگاه های  ا
مسئول در اجرای قانون جهش ساخت 
رد و بنده هم این  مسکن ضرورت دا
آمادگی را دارم تا هر زمان که نیاز بود 
جلسات شورای عالی مسکن را برای رفع 
مشکلات و موانع اجرای سریع تر نهضت 

ملی مسکن برگزار کنم.
رئیسی همچنین استانداران را موظف 
کرد ظرف یک ماه اراضی در اختیار 
دستگاه ها را تعیین تکلیف نموده و 
نتیجه آن را به وزارت راه و شهرسازی 
تصریح  جمهور  نمایند.رئیس  اعلام 
کرد: یکی از عرصه های جدی تحقق 
ساخت  بخش  دانش بنیان،  اشتغال 
مسکن به عنوان یکی از پیشران های 

اصلی اقتصاد کشور است.

فند  ن و پدا مدیرکل دفتر مدیریت بحرا
رت  ا وز ورزی  کشا بخش  غیرعامل 
، با  یسنا ورزی در گفت وگو با ا جهادکشا
ر گرفتن  ینکه کشور ما به  دلیل قرا بیان ا
قلیمی  یط ا رای شرا در کمربند خشک دا
یط  ین شرا خشک و نیمه خشک است و ا
لعاده  ا فوق ا کوسیستم حاکم بر کشور ر ا
شکننده کرده، اظهار کرد: کشور ما به دلیل 
ز تنوع حوادث، رخدادهای  برخورداری ا
قلیمی رتبه ششم وقوع بلایای  طبیعی و ا
رم  تبه چها ا در سطح جهان و ر طبیعی ر
ز چین، هند و بنگلادش به  ا بعد ا  آسیا ر

خود اختصاص داده است.
تغییر اقلیم بیشترین خسارت را به 

بخش کشاورزی وارد کرده است
حسین آهنی اضافه کرد: تا دهه ۱۹5۰ کره 
زمین یک درجه سلسیوس گرم شد. در 
حالی که از ۱۹۶۱ تا ۱۹۹۰ این عدد به ۰.۷ 
درجه سلسیوس رسید. این بیانگر سرعت 
گرم شدن زمین و تغییر اقلیم است. یکی از 
خروجی های افزایش جهانی دمای هوا این 
است که خسارت مخاطرات آب وهوایی طی 
چهل سال دو برابر شده است. براساس آمار 
سال 2۰۱۶ از ۱۷5 میلیارد دلار خسارت 
۷۰ درصد آن مربوط به  نی  نح جها ا سو
قلیم بیشترین  قلیم است و تغییر ا تغییر ا

خسارت را به بخش کشاورزی زده است.
خسارت ۶۷درصدی خشکسالی به 

بخش کشاورزی

رد  مه به آمار خسارت های وا دا آهنی در ا
شده به بخش کشاورزی در سال ۱۴۰۰ 
ز کل  ۶۷ درصد ا .۶ ره کرد و گفت:  شا ا
ورزی  رد شده به بخش کشا ا خسارت و
مربوط به خشکسالی بود که در 3۰ استان 
و  زدگی  سرما همچنین  د.  دا رخ  کشور 
یخبندان ۱۸.2درصد در 2۰ استان، سیل 
 ۰ ستان، تگرگ 5. ۱3.۱ درصد در 2۱ ا
درصد و در ۴ استان، آتش سوزی در 5 
استان، باد و طوفان در ۸ استان،   زلزله در ۶ 
استان به زیرساخت های بخش کشاورزی 

خسارت وارد کرده است.
کرمان بیشترین استان خسارت 

دیده از مخاطرات طبیعی
فند  ن و پدا مدیرکل دفتر مدیریت بحرا
غیرعامل بخش کشاورزی عنوان کرد: بر 
قلیمی  اساس آمار بلند مدت، مخاطرات ا
ا به بخش  3۹ درصد خسارت ر و جوی 
ین خسارت در  رد کرده که ا ا عت و ا زر
سان رضوی، گلستان و  ستان های خرا ا
مازندران به ترتیب رتبه اول تا سوم را در 
ختصاص  نهای کشور به  خود ا ستا میان ا
نی نیز  ده است. همچنین به بخش باغبا دا
3۸ درصد  خسارت وارد شده که مربوط به 
3 استان سیستان و بلوچستان، کرمان و 

فارس بوده است.
م و طیور نیز مخاطرات و   در بخش دا
۱۱ درصد  .۸ قلیمی و طبیعی  دث ا حوا
ستان های  ا که  کرده  رد  ا و خسارت 

بیشترین  فارس  و  لرستان  ن،  ا ندر ز ما
آسیب را دیده اند.

 در حوزه آب و خاک و امور زیربنایی نیز 
۶ درصد بوده که به  ترتیب  .5 خسارت 
استان های گلستان، هرمزگان و آذربایجان 
ا به خود  ول تا سوم ر تبه های ا غربی ر
ده است. همچنین خسارت  ختصاص دا ا
وارد شده به منابع طبیعی نیز ۴.۶ درصد 
بوده که استان های لرستان، هرمزگان و 
ا به  سمنان به ترتیب بیشترین خسارت ر

خود اختصاص داده اند.
وی خاطر نشان کرد:سرمازدگی در 2۰ 
استان کشور رخ داد که۶35 هزار و ۸۰2 
هکتار معادل۷ هزار و ۴۴5 میلیارد تومان 
به سطح زراعی خسارت زد. همچنین 5۱۸ 
غات  ر نیز به سطح با 33۱ هکتا ر و  ا هز
ین دو بخش  رد شد. یعنی در ا خسارت وا
رد تومان خسارت  ر میلیا ز ۴۱ هزا بیش ا
با  کرمان  ستان  ا تفکیک  به  که  دیدیم. 
ول،  ا ه  یگا جا در  ردتومان  رمیلیا ا ۱۴هز
فارس با ۹.2هزارمیلیارد تومان در جایگاه 
ر میلیارد تومان سوم  دوم، یزد با 5.3 هزا
رد تومان در  ر میلیا 3 هزا و لرستان با ۸.

جایگاه چهارم قرار دارد.
فند  ن و پدا مدیرکل دفتر مدیریت بحرا
ورزی گفت: معمولا  غیرعامل بخش کشا
ستان های خشک و نیمه خشک به دلیل  ا
رطوبت کم از سرمازدگی خسارت زیادی 
ا رطوبت تعدیل کننده دما  یر می بینند ز

است و از خسارت می کاهد.

مدیرکل دفتر مدیریت بحران و پدافند غیرعامل بخش کشاورزی وزارت جهاد کشاورزی عنوان کرد

کرمان بیشترین استان خسارت دیده
 از مخاطرات طبیعی

در سومین جلسه شورای  عالی مسکن عنوان شد

مانع تراشان از روند اجرای طرح نهضت 
ملی مسکن کنار گذاشته شوند

عضو کانون عالی شوراهای اسلامی کار ابراز امیدواری کرد: آیین نامه ماده 
۱۴۹ قانون کار هر چه سریع تر به تصویب برسد تا از همه ظرفیت ها در 
بحث ساخت و ساز و تامین مسکن کارگران استفاده شود.آیت اسدی در 
گفت وگو با ایسنا، با اشاره به پروژه ساخت ۴۰۰ هزار مسکن کارگری در 
کشور اظهار کرد: کارگران بسیاری در طرح های مسکن ثبت نام کردند 
ولی هنوز نتیجه نگرفتند. شورای عالی کار هم در این زمینه مصوبات 
زیادی داشته است؛ از جمله تدوین آیین نامه ماده ۱۴۹ قانون کار که هنوز 
چکش کاری آن تمام نشده و به نتیجه نرسیده است.وی درباره ساخت 
مسکن کارگری در شهرک های صنعتی گفت: اگر چه ساخت مسکن در 
شهرک های صنعتی ایده خوبی است ولی کارگران شاغل در شهرک های 
صنعتی را خانه دار می کند و همه کارگران در بخش های دیگر را نمی توان 
در این طرح وارد کرد لذا ما منتظریم تا آیین نامه تصویب شود و در 
صدد هستیم تا از همه ظرفیت ها در بحث ساخت و ساز و تامین مسکن 
کارگران استفاده کنیم.اسدی گفت: شورای عالی کار مبلغ حق مسکن 
کارگران را به ۶5۰ هزار تومان افزایش داد ولی این مصوبه برای اجرایی 
شدن باید در هیات وزیران تصویب شود که همچنان منتظر هستیم و 
هر زمان که تصویب شد، معوقات آن به حساب کارگران واریز خواهد 
شد.عضو کانون عالی شوراهای اسلامی کار به سهم دستمزد در قیمت 
تمام شده نیز اشاره کرد و گفت:سهم دستمزد در بخش های مختلف 
فرق دارد ولی به طور میانگین این رقم ۱2 درصد است که البته در صنایع 
نفت و پتروشیمی زیر یک درصد عنوان می شود.وی افزود: برخی مشاغل 
که هزینه آنها زیاد و قیمت تمام شده محصولات شان بالا است، ممکن 
است در شرایطی مثل کرونا قرار بگیرند و خود به خود حذف شوند ولی 
در بخش های خدماتی مثل صنف فتوکپی یا مطبوعات که عرضه کننده 
خدمات به مصرف کننده هستند، عرضه و تقاضا قیمت را بالا می برد و 

سهم دستمزد در قیمت تمام شده تابع عرضه و تقاضا است.

عضو کانون عالی شوراهای اسلامی کار عنوان کرد:
استفاده از همه ظرفیت ها برای 

ساخت مسکن کارگران

رئیس سازمان خصوصی سازی:

سهام دولت در ۳۰۰ 
شرکت باید واگذار شود

سرپرست دفتر بازرگانی داخلی وزارت جهاد کشاورزی از بارگذاری ذرت، 
جو و کنجاله سویا با قیمت های جدید در سامانه بازارگاه از روز گذشته 
خبر داد.مجید حسنی مقدم  در گفت وگو با ایسنا، گفت: با توجه به تغییر 
ارز واردات نهاده های دامی به نیمایی قیمت این نهاده ها تغییر کرده 
است و این قیمت ها مانند قبل در مبادی ورودی کشور تعیین می شود.

وی ادامه داد:  امروز ذرت، جو و کنجاله سویا با قیمت های جدید در سامانه 
بازارگاه بارگذاری شده و امکان خرید هم وجود دارد.سرپرست دفتر 
بازرگانی داخلی وزارت جهاد کشاورزی اضافه کرد: قیمت های تعیین 
شده برای نهاده های دامی سقف قیمت هستند و واردکنندگان می توانند 
زیر سقف قیمت با هم رقابت کنند.به گزارش ایسنا بر اساس اعلام  وزارت 
جهاد کشاورزی سقف قیمت فروش نهاده در مبادی ورودی به ازای هر 
کیلو جو ۱۱ هزار و 3۰۰ تومان، هر کیلو ذرت ۱۱ هزار و 3۰۰تومان و هر 

کیلو کنجاله سویا ۱۶ هزار و 3۰۰ تومان تعیین شد. 

بارگذاری نهاده های دامی با قیمت 
جدید از امروز

آنچه که مسـئولان در تحلیل وضعیت صندوق توسـعه 
ملـی اعـلام می کننـد حاکـی از عملکـرد نامناسـب 
صنـدوق طـی ۱۰ سـال فعالیـت آن اسـت؛ موضوعـی 
که از تحمیل فشـار دولت هـا بر منابـع صنـدوق و عدم 
اسـتقلال کافی آن گرفته تا ابعادی دیگر نشـأت گرفته 
اسـت.به گزارش ایسـنا، روز گذشـته همایـش »ثروت 
ملی و عدالت بین نسـلی« با حضور مسـئولانی از  بانک 
مرکزی، صندوق توسـعه ملی، دیوان محاسـبات و البته 
مجلس در محل سـازمان مدیریت صنعتی، برگزار شد.

ارزی که از صندوق می رود ارز برگردد
رئیـس کل بانـک مرکـزی در اظهاراتـی بـر جریـان 
بازپرداخـت تسـهیلات ارزی صنـدوق توسـعه ملـی 
اشـاره و گفت کـه پروژه های تامیـن مالی شـده با منابع 
صنـدوق توسـعه ملـی اکنـون بـه مرحلـه بازپرداخت 
رسـیده و باید اقسـاط این تسـهیلات بازپرداخت ارزی 
شـود؛ البته برخـی همچنـان حسـاب ذخیـره ارزی در 
ذهنشـان اسـت که منابع به ریـال تبدیل می شـد ولی 
باید توجه داشت که اساسنامه صندوق توسعه ملی لازم 
الاجراست.صالح آبادی با بیان اینکه ما شرایط اقتصادی 
و آثار نوسـان ارزی بـر جریان ایـن پروژه هـا را درک می 
کنیم و مسـاعدت لازم را خواهیم داشـت تاکید کرد که 
به هر حال بانـک و صنـدوق در کنار یکدیگر هسـتند و 
سعی بر این اسـت که تسـهیلات ارزی پرداخت شده به 
صورت ارزی هم بـه آن برگردد.به گفتـه وی، اگر بر ورود 
تکنولوژی و ماشـین آلات تاکید می شـود بایـد از محل 
منابعی مانند صندوق توسـعه ملی باشـد، بنابراین لازم 
اسـت که منابع رفته به صورت ارزی برگشـته و صندوق 
تقویت شود تا امکان پرداخت تسـهیلات به بخش های 

دیگر فراهم باشـد.
دولت ها دو برابر پولی که دادند را بردند

پورابراهیمـی رئیـس کمیسـیون اقتصـادی مجلـس 
شورای اسـلامی نیز با ارائه گزارشـی از عملکرد صندوق 
توسـعه ملی در این سـال ها اعلام کرد کـه در این حدود 
۱۰ سـال، ۱2۶ میلیـارد دلار بـه صنـدوق آمـده که ۱۰ 
میلیـارد دلار آن با مصوبـه مجلس به ریال تبدیل شـده 
اسـت اما بایـد توجه داشـت که از ایـن مبلـغ ۶5 درصد 
در اختیـار دولت قـرار داشـته و از 35 درصـد باقی مانده 
2۰ درصـد در نهادهای عمومی غیردولتـی و حاکمیت 
دولـت و عمـلا ۱5 درصـد به بخـش خصوصی رسـیده 
اسـت.وی با بیـان این کـه دولـت منابـع را به طـور قابل 
توجهی به کار گرفتـه که حال در طرح ها و یا اسـتقراض 

بوده اسـت، افزود: این  نکتـه حائز اهمیت اسـت که ایراد 
وارده به دلیل ناتـرازی بودجه دولت و کسـری آن در این 
سـال ها بر می گردد که موجب شـده عملکـرد صندوق 
مغایر با اهداف آن باشد.رئیس کمیسـیون اقتصادی  در 
بخش دیگـری از اظهاراتش به ضرورت اصلاح سـاختار 
بودجه اشـاره کـرد و گفت: متاسـفانه با وجـود اقداماتی 
کـه انجام شـده بسـیار محـدود بوده اسـت و نتوانسـته 
در راسـتای تاکید رهبری در سـال ۱3۹۷ بـرای اصلاح 
سـاختار بودجـه پیـش بـرود.وی یـادآور شـد: دولت ها 
بیش از آنچه کـه از درآمدهای نفتی به صندوق توسـعه 
ملی واریز کنند تا دو برابر آن را برداشـت کرده اسـت که 

این فرآیند نیـاز به اصـلاح دارد.
وقتی صندوق را تحویل دادم
 ۵۵ میلیارد دلار منابع داشت

در بخـش دیگـری از ایـن مراسـم محمدرضـا فرزیـن 
مدیرعامـل فعلـی بانک ملـی و رئیـس پیشـین هیات 
عامل صندوق توسـعه ملـی در سـال ۱3۹2 مـروری بر 
وضعیت صندوق و چالش های آن داشت.فرزین با اشاره 
به این که حسـاب ذخیـره ارزی دچار نقـاط ضعفی بود 
که برای اصلاح آن ایجاد صندوق توسـعه ملی در دستور 
کار قـرار گرفت، گفـت که حسـاب ذخیـره ارزی حدود 
۱۸۸ میلیـارد دلار منابع داشـت که تقریبـا 22 میلیارد 
دلار آن به سـمت سـرمایه گـذاری رفت و مابقـی برای 
تثبیت در مقابل نوسـان بود و عموما کارکـرد بودجه ای 
داشـت.وی در ادامـه با اشـاره به شـروع بـه کار صندوق 
توسـعه ملی در سـال ۱3۹۰ و این که بخشـی از منابع از 
سـال ۱3۸۹ به آن واریز شـده بود گفت: می توان از نقاط 
قوت صندوق به اساسـنامه آن و اسـتقلال از دولت اشاره 
کـرد، در واقع منابـع خوبی در سـال های ابتدایـی به آن 
واریز شـد به طوری کـه وقتی من صندوق توسـعه ملی 
را تحویـل دادم حـدود 55 میلیارد دلار کارکرد داشـت.

چرا کشوری با پیشینه ۵۰۰۰ هزار ساله باید 
نگران فروش نفت باشد؟

سـورنا سـتاری معاون علمی و فـن آوری رئیس جمهور 
نیـز در اظهاراتی بـا تاکیـد بر اهمیت سـرمایه گـذاری 
مناسـب و صحیـح در حوزه دانـش بنیـان و بخش های 
مختلـف اظهـار کـرد: مگـر می شـود کشـوری کـه در 
آمـوزش و پژوهـش خـرج کند ولـی وضعیت مناسـب 
و مطلوبـی نداشـته باشـد، بخشـی از ایـن ایراد بـه این 
برمی گـردد کـه یک سـری مـوارد اشـتباه چیده شـده 

است. وی بر اهمیت سرمایه گذاری در بخش خصوصی 
تاکید کرد و افزود: هیـچ وقت از پول دولـت در پژوهش، 
محصولی خارج نمی شود چون سـاختار به نحوی است 
که نمی شـود تجـاری سـازی کـرد، محصـول، حاصل 
سـرمایه گذاری در بخش خصوصی است.معاون علمی 
و فناوری رئیس جمهـوری ادامـه داد: اگرچـه اقداماتی 
صورت گرفته ولی بـرای تحـول باید سـاختار  بازنگری 
اساسـی شـود؛ چرا کشـوری با وجـود پیشـینه 5۰۰۰ 
سـاله در تاریخ، دانـش، کارآفرینی و ... همچنـان نگران 
این باشـد که چطور نفـت بفروشـد، در حالی کـه آنقدر 
ظرفیـت وجـود دارد کـه می تـوان در رونـق و توسـعه و 

تامین مالـی از آن اسـتفاده کرد.
غضنفری: ما  پنج »ب« نیست

در پایـان ایـن همایـش غضنفـری  رئیس هیـات عامل 
صندوق توسـعه ملـی بـا انتقـاد از فشـار بودجـه ای که 
طـی سـال ها بـر صنـدوق وجـود داشـته و منابـع آن 
را دولت هـا در اختیـار گرفته انـد، گفـت: وقتـی اواخـر 
سـال می شـود حداقل سـه مـاه بودجـه را در مجلس و 
کمیسـیون تلفیـق بررسـی می کنند امـا نهایـت آنچه 
که در دسـتور کار قرار می گیرد با کسـری مواجه اسـت 
و برای تامین آن سـراغ صندوق توسـعه ملی مـی روند. 
مشـخص نیسـت در این سـه ماهی که می گویند شب 
و روز بودجـه را بررسـی مـی کننـد و انـگار با تلسـکوپ 
آن را رصد مـی کنند چـه اتفاقی افتـاده اسـت.او افزود: 
چرا بایـد بودجه طوری باشـد که هنوز سـه ماه از سـال 
نگذشـته وزیری باید بـه من نامـه بزند کـه 22.5 همت 

)هزار میلیارد تومان( کسـری بودجـه دارم و به من پول 
بدهید. درحالی که صندوق ملی نباید کسـری بودجه را 
جبران کند.غضنفری همچنین گفت: ما بورس نیستیم 
که هر وقت دچار زیان شـد یا پـول کـم آورد می گویند 
صندوق توسـعه ملـی آن را جبـران کنـد. در عین حال 
بانـک هـم نیسـتیم کـه بگویند هـر وقـت کـم آوردیم 
برویم از صندوق توسـعه ملی بگیریم. در بخش دیگری 
از اظهارات غضنفـری موضوع برداشـت های دولت برای 
کسـری بودجه مطرح شـد و وی با اشـاره به اینکه آقای 
صالـح آبـادی امـروز در سـخنانش گفته که باید سـعی 
شود تا تسـهیلات صندوق در جایی که نظارت بیشتری 
بر آن اسـت پرداخت شـود، گفـت: این اظهـارات کاملا 
صحیح اسـت ولی مـا بایـد نگاه عمیـق تری نسـبت به 
صندوق داشته باشـیم و ایده های تحول آفرین را دنبال 
کنیم. مثلا تکلیف خود را در مورد سـهم بودجه از منابع 
صندوق مشـخص کنیم، نه اینکه هر سـال هـر زمان به 
ما بگوینـد این عـدد بزرگ سـهم صندوق توسـعه ملی 
اسـت اما به فاصله چند ماه آن را مـی گیرند. وی توضیح 
داد: وقتـی می گویید سـهم صنـدوق از درآمـد نفت ۴۰ 
درصد اسـت، پس بگذارید همـان ۴۰ درصد باقی بماند 
نه اینکه ایـن عدد را اعـلام کنیـد و در میان سـال به آن 
دسـت بزنید. عملا بگویید از این ۴۰ درصد اینقدر برای 
شـما و اینقدر هم بـرای ما. بـا مـا در این رابطه شـوخی 
نکنیـد و بگذارید سـهم صندوق مشـخص باقـی بماند. 
اگر تحریـم اسـت و نمـی توانید منابعـی را بـه صندوق 
واریـز کنید، پـس واریز نکنید نـه اینکه این گونه باشـد.

دولت ها دو برابر پولی که دادند را بردند
رییس کمیسیون اقتصادی مجلس:

رنا
: ای

س
عک

رییس سازمان هواپیمایی کشــوری اعلام کرد: همه دستگاه های متولی به 
دنبال کاهش هزینه ها و قیمت بلیت پروازهای عتبات عالیات هســتند اما 
بالا بودن تعرفه های فرودگاه نجف دلیل گرانی بلیت این پروازهاست.محمد 
محمدی بخش در گفت وگو با ایســنا اظهار کرد: در خواست همه مسئولان 
دستگاه های متولی، کاهش هزینه  پروازهای نجف و عتبات عالیات است اما 

کاهش پیدا نکردن قیمت ارتباطی به ایرلاین ها، سازمان حج و زیارت یا سازمان هواپیمایی ندارد.
وی افزود: علت افزایش قیمت بلیت هواپیما این اســت که هزینه هــای عوارضی در فرودگاه نجف 
بالاست. این عدد به ازای هر مسافر 2.5 میلیون تومان اســت درحالی که فرودگاه دمشق با وجود 
فاصله بسیار بیشتر نسبت به نجف، تعرفه های پایین تری دارد.محمدی بخش با بیان اینکه فرودگاه 
های خصوصی برای توســعه فرودگاهــی تعرفه هایی را تحت عنوان عوارض از مســافران دریافت 
می کنند، گفت: تعرفه های فرودگاه نجف غیرمتعارف و بالاست و بر این اساس رایزنی های خودمان 
را انجام می دهیم اما حتی اگر این مسئله به نتیجه نرسد، نرخی را برای پروازهای نجف  به ویژه در 

ایام اربعین مشخص خواهیم کرد.

رئیس سازمان هواپیمایی اعلام کرد:

تلاش برای کاهش قیمت پروازهای عتبات
معاون صنایع عمومــی وزارت صنعت، معدن و تجــارت )صمت( از 
راه اندازی غرفه فرش ایران در جام جهانی قطــر خبر داد و گفت که 
این غرفه بعد از جام جهانی دائمی خواهد شد.به گزارش ایسنا، محمد 
مهدی برادران در مراسم چهاردهمین المپیاد فرش دستباف، با بیان 

اینکه در حوزه فرش قصورهایی داشتیم  اما عملکرد فعلی رو به رشد است، اظهار کرد: اخیرا 
مرکز ملی فرش با امیر قطر رایزنی کرده و قرار شــده ایران در دوره جام جهانی در قطر غرفه 
فرش داشته باشــد. این غرفه بعد از جام جهانی دائمی خواهد شد.وی با بیان اینکه در حوزه 
فرش چالش هایی از جمله بازاریابی، مشــکلات مالی و مواد اولیــه وجود دارد، تصریح کرد: 
به طور کلی تولید فرش مزیت نســبی ایران و قابل اتکا اســت، چرا که زیست بوم فرش طی 
سال ها در کشور شکل گرفته و باید استفاده کنیم. همانطور که ما نمی توانیم خودرویی مثل 
بنز بسازیم، بقیه کشورها هم نمی توانند فرش مشــابه فرش ایران تولید کنند.به گفته وی از 
بیش از ۴۰ هزار فرد فعال در بخش های مختلف قالیبافی، فقط ۷۰3۱ نفر تحت پوشش بیمه 

تامین اجتماعی هستند.

معاون صنایع عمومی وزارت صنعت، معدن و تجارت اعلام کرد:

راه اندازی غرفه فرش ایران در جام جهانی قطر
معاون صنایع حمل و نقل وزارت صمت گفت: در هر دوره بین 2۰۰ 
تا 3۰۰ هزار خودرو در سامانه یک پارچه خودرو تخصیص می  یابد 
و چون برای هر فرد امکان یک بــار ثبت نام وجود دارد متقاضیان 
می توانند از مزایای این ســامانه بهره مند شوند.منوچهر منطقی 

افزود: با توجه به راه اندازی ســامانه تخصیص یکپارچه خودرو از این پس به جای اینکه 
خودروسازان هر ۱5 روز یکبار 5 تا ۱۰ هزار خودرو به صورت مجزا عرضه کنند و قرعه کشی 
انجام دهند این فرآیند به صورت یک جا در این ســامانه انجام می شود.منطقی افزود: به 
عنوان مثال در این سامانه در یک فرآیند سه ماهه خودرو به مشتریان عرضه می شود به 
این صورت که تمام ظرفیت اعلامی توسط خودروسازان بخش خصوص و دولتی در یک 
بازه مشخص عرضه می شود و متقاضیان خرید خودرو می توانند تقاضای خود را در سامانه 
ثبت کنند و پس از پایان ثبت نام قرعه  کشی انجام خواهد شد.وی تصریح کرد: برای هر 
فرد امکان یکبار ثبت نام وجود دارد بنابراین متقاضیان به راحتی می توانند از مزایای این 

سامانه بهره مند شوند.

فروش خودرو از طریق سامانه فروش یک پارچه
اطلاعاتی جدید از سامانه قرعه کشی جدید خودرو

$خودرو$ صنعت$ جامعه 

کاغذ اقتصادی
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مشکلی در چاپ کتب درسی 
وجود ندارد

سرپرست سازمان پژوهش و برنامه ریزی آموزشی ضمن بیان این مطلب 
که مشکلی در زمینه ثبت سفارش کتب درسی و همچنین چاپ آنها 
وجود ندارد، از تغییرات آزمایشی کتاب های درسی برخی پایه ها در سال 

تحصیلی آتی خبر داد.
حجت الاسلام و المسلمین علی لطیفی در گفت وگو با ایسنا، درباره روند 
ثبت نام و چاپ کتب درسی برای سال تحصیلی جدید توضیح داد و گفت: 
ثبت سفارش اینترنتی کتاب های درسی سال تحصیلی ۱۴۰2-۱۴۰۱ از 
2۸ فروردین ماه آغاز شده و در حال حاضر مشکلی در این زمینه وجود 
ندارد. وی افزود: چاپ کتاب های درسی نیز در حال انجام است و کارها در 

روال طبیعی خود پیش می روند.
سرپرست سازمان پژوهش و برنامه ریزی آموزشی در پاسخ به پرسشی 
پیرامون به روز رسانی محتوای اموزشی کتب درسی در سال تحصیلی 
آینده، گفت: امسال به روز رسانی  کلی در کتاب های درسی نداشتیم؛از 
سال آینده نیز اگر کار بر اساس روال خودش پیش برود، در راستای تولید 
اجزای متنوع بسته های تربیت و یادگیری در برخی پایه ها یک سری 

تغییرات آزمایشی خواهیم داشت.
لطیفی ادامه داد: باید در همین زمینه یک سری پیش نیازها و اسناد را 
آماده کنیم و به تصویب شورای عالی آموزش و پرورش برسانیم که امسال 
پیگیر هستیم در مسیر تدوین چارچوب های راهنمای برنامه درسی حوزه 
ها بتوانیم کارهای تکمیلی را انجام دهیم. هنوز جزئیات به روز رسانی 
آزمایشــی به صورت تفصیلی و دقیق مشخص نیست و پس از تکمیل 

فرایندها اعلام خواهد شد.

در شـرایطی که بیماری هـای غیرواگیـر در جهان 
بـه عامـل هشـداری بـرای تغییـر و بهبود سـبک 
زندگی تبدیل شـده اند، آلودگی هـوا عامل مهمی 
در هدر رفت سـرمایه کشـورها و کاهش طول عمر 
افراد به واسـطه  ابتلا به بیماری ها اسـت؛ امـا، افراد 
چگونه می توانند مواجهـه خود را بـا عامل خطری 

همچون آلودگـی هوا کاهـش دهند؟
به گـزارش ایسـنا،  یکـی از روزهای هفته سـلامت 
امسال مربوط به نقش مردم، مسـئولین و سمن ها 
در دسـتیابی بـه انـرژی پاک بـود؛ موضوعـی که با 
چالش چند سـال اخیـر کشـور در حـوزه آلودگی 
هـوا و بـروز بیماری هـای غیرواگیـر ناشـی از  آن 
گـره خـورده و ایـن در حالـی اسـت کـه آلودگـی 
هـوا و عـوارض ناشـی از آن ماننـد سـرطان ریـه و 
بیماری هـای قلبـی، در هر دقیقـه ۱3 نفـر قربانی 
می گیـرد و امـروزه بحـران آب و هـوا یـک بحـران 
بهداشـتی اسـت؛ زیـرا آلودگـی هـوا بـر سـلامت 
مـا و کـره زمیـن تأثیـر می گـذارد و ایـن درحالی 
اسـت که علاوه بر خیزش گـرد و خـاک و آلودگی 
ناشـی از آن، بیش از ۹۰ درصد مردم هوای ناسـالم 
ناشی از سـوزاندن سـوخت های فسـیلی را تنفس 

می کننـد.
دکتـر شاهسـونی - رئیـس گـروه سـلامت هـوا و 
تغییر اقلیم وزارت بهداشت تاکید دارد که آلودگی 
هـوای ناشـی از گـرد و غبـار تفاوتـی بـا آلودگـی 
هوای ناشـی از تردد خودروها در فصل سـرد سـال 
نـدارد و پیـش از این نیز به ایسـنا گفته بـود کهکه 
»در آلودگـی هـوا ناشـی از گـرد و غبار خطـر بروز 
بیماری های تنفسـی،  بیماری های قلبـی، افزایش 
علائـم بیماری هـای تنفسـی، افزایـش مراجعه به 
مراکـز درمانی به دلیل خس خس سـینه و سـرفه 
و تشـدید علائم آسـم در مبتلایان به ایـن بیماری 

وجـود دارد.«
وی همچنین درباره اینکه آیا آلودگی هوای ناشـی 
از گرد و غبـار خطرِ کمتری نسـبت بـه آلودگی در 
فصول سـرد سـال ناشـی از تردد خودروهـا دارد؟، 
به ایسـنا گفته بـود:» این موضوع درسـت نیسـت. 
مبنای آلودگی هـوا ذرات معلق و انـداره این ذرات 
یعنـی PM۱۰ و PM۲.۵ اسـت و جنـس آنهـا 
اهمیتـی نـدارد. ممکن اسـت جنـس ایـن دو ذره 
متفاوت باشـد امـا در هیـچ دسـتورالعملی نیامده 
اسـت کـه جنـس خاصـی از ذرات معلـق تاثیـر 
خاصی بر میـزان آلودگی هـوا دارنـد. تاکید اصلی 

بر غلظت و اندازه ذرات اسـت کـه در آلودگی هوای 
 PM۲.۵ ناشـی از ترافیـک و فصول سـرد عمدتـا
اسـت و در گرد و غبار PM۱۰ اسـت.« شاهسـونی 
همچنیـن عنـوان کـرده بـود کـه »خطر ناشـی از 
این نـوع آلودگـی هـوا می تواند سـبب بـروز مرگ 

زودرس نیز باشـد.«
قاعدتـا گسـتره آسـیب های آلودگـی هـوا تنهـا 
در ایـن قسـمت خلاصـه نمی شـود؛ بـه طـوری 
کـه آلودگـی دی اکسـید نیتـروژن نیـز می توانـد 
بیماری های تنفسی بویژه آسم را تشـدید کند؛ در 
حالیکه بهبود سیستم های حمل و نقل، پیاده روی 
و دوچرخـه سـورای باعـث ارتقـای کیفیـت هـوا 
می شـود. در این شـرایط و در حالی که همه نهادها 
به معضـل آلودگی هوا به عنوان چالشـی مهم برای 
سلامتی واقف هسـتند، اما اقدام مناسبی درجهت 
کاهش این عامل خطر صورت نمی گیـرد و تنها در 
روزهایـی که به سـختی همـان هـوای نامطولب را 
به ریه هـا وارد می کنیـم، تنها به تعطیلـی مدارس،  
کاهـش سـاعت کار ادارات،  توصیـه عـدم خـروج 
سـالمندان و کـودکان از منزل و نوشـیدن شـیر و 

مباحثـی از ایـن قبیـل اکتفا می شـود.
اما در شـرایطی که بیماری های غیرواگیر درجهان 
بـه عامـل هشـداری بـرای تغییـر و بهبود سـبک 
زندگی تبدیل شـده اند، افراد به جـز اراده نهادهای 
مسـئول چگونه می توانند مواجهه خـود را با عامل 

خطـری همچون آلودگـی هوا کاهـش دهند؟
در این راسـتا، دکتر مهـدی نجمی _ رییـس اداره 
بیماری هـای مزمـن تنفسـی وزارت بهداشـت در 
گفت وگو با ایسـنا، درباره بروز سـرطان ریه و نقش 
انـکار ناپذیـر آلودگـی هـوا در بـروز این بیمـاری، 
تاکیـد می کنـد: مباحثـی ماننـد آلودگـی هـوا و 
آلاینده هـای موجـود در برخی محیط هـای کاری 
در صورتـی که فرد از وسـایل حفاظتی به درسـتی 
اسـتفاده نکنـد و تهویـه محیـط کار هـم درسـت 
نباشـد، می تواند در بروز سـرطان ریه موثر باشد.«
او بـا اشـاره به اینکـه بنابـر آخریـن گـزارش بانک 
جهانی در سـال 2۰۱۶ احتمال مـرگ در بچه های 
با سن پایین تر از 5 سـال در کشـورهای کم درآمد 
به علت مواجهـه بـا آلودگی هـوا بیـش از ۶۰ برابر 
بیشـتر از کشـورهای پردرآمد اسـت، اظهـار کرد: 
تعداد مردمـی که در جهـان سـالانه از آلودگی هوا 
می میرند بیـش از ۴ برابر تعـداد مردمی اسـت که 

از ایـدز می میرند.

رئیـس گـروه سـلامت هـوا و تغییـر اقلیـم وزارت 
بهداشـت بـا اشـاره بـه اینکـه هـر سـال بیـش از 
۷ میلیـون نفـر از مـردم جهـان از بیماری هایـی 
کـه بـه علـت تنفـس هـوای آلـوده اسـت، دچـار 
مـرگ زودرس می شـوند، خاطرنشـان کـرد: ایـن 
بیماری هـا شـامل سـرطان ریـه، بیماری هـای 
قلبی، سـکته مغـزی، عفونت هـای حادتنفسـی و 
بیماری های انسـداد مزمـن ریوی مثل برونشـیت 
و آمفیـزم اسـت. در واقـع مواجهه بـا آلودگـی هوا 
چهارمیـن عامل مـرگ در جهـان پـس از خطرات 
متابولیـک، رژیـم غذایـی نامناسـب و دود سـیگار 
اسـت. وی ادامه داد: در کشورهای در حال توسعه 
)با درآمـد کـم و متوسـط( آلودگی هوا سـومین 
ریسـک فاکتور مـرگ خوانـده می شـود و این در 
حالی اسـت کـه در کشـورهای بـا سـطح درآمد 
بالا و در مقیـاس جهانـی آلودگی هـوا چهارمین 
ریسـک فاکتور مـرگ در جهان اسـت. بر اسـاس 
گزارش بانـک جهانی در سـال 2۰۱۶، کل هزینه 
آسـایش از دسـت رفته در کشـور ایران بـه علت 
آلودگی ذرات معلـق PM۲.۵  در سـال ۱۹۹۰ 
برابـر بـا ۱3۹۴۰ میلیـون دلار بـود کـه 2.۴۴ 
درصد از تولیـد ناخالص ملی کشـور ایران اسـت 
و در سـال 2۰۱3 کل هزینـه آسـایش از دسـت 

رفتـه در کشـور ایـران بـه علـت آلودگـی ذرات 
معلـق PM۲.۵ مقـدار 3۰ میلیـارد دلار اسـت 
کـه 2.۴۸ درصـد از تولیـد ناخالـص ملی کشـور 

ایـران می شـود.
وی بـا اشـاره بـه اینکـه طـی سـال ۱3۹۹ در 
شـهرهای مـورد مطالعه کشـور ایـران تقریبا 2۱ 
درصد از روزهای سـال شـاخص کیفیـت هوا )۰ 
تـا 5۰(، در محـدوده هوای خـوب )پـاک( )رنگ 
سـبز( ، ۶2.35 درصـد از روزهای سـال شـاخص 
کیفیت هـوا )5۱ تا ۱۰۰(در محـدوده هوای قابل 
قبـول )رنـگ زرد(، ۱۰.۸ درصد از روزهای سـال 
شـاخص کیفیت هوا )۱۰۱ تـا ۱5۰( در محدوده 
هـوای ناسـالم بـرای گروه هـای حسـاس )رنـگ 
نارنجـی(، 5.۰۸ درصد از روزهای سـال شـاخص 
کیفیـت هـوا )۱5۱ تـا 2۰۰(، در محـدوده هوای 
ناسـالم )رنـگ قرمـز(، ۰.۱۶ درصـد از روزهـای 
سـال شـاخص کیفیـت هـوا )2۰۱ تـا 3۰۰( در 
محـدوده هـوای خیلـی ناسـالم )رنـگ بنفش(، 
۰.5 درصـد از روزهـای سـال شـاخص کیفیـت 
هوا )بالاتـر از 3۰۰( در محدوده هـوای خطرناک 
)رنگ قهـوه ای( بـود که نسـبت به سـال ۱3۹۸ 
تعداد روزهـای دارای هوای خـوب افزایش جزئی 

) ۱ درصدی( داشـته اسـت.

معاون حج و عمره مرکز پزشکی حج و زیارت 
جمعیت هلال احمر از آغاز معاینات پزشکی 
حجاج در برخی اســتان ها خبر داد و درباره 
وضعیت واکسیناســیون حجاج علیه کرونا و 
مننژیت، شرایط ارســال دارو به عربستان و... 

توضیح داد.
دکتــر درودی در گفت وگو با ایســنا، درباره 
آخرین اقدامات و تصمیمــات مرتبط با حج 
امســال، گفت: باتوجه به اینکــه منتظر ارائه 
لیســت مجموعه ها در مکه بودیم تا خصوصا 
تعییــن کارون هــا و اختصاص پزشــکان به 
مجموعه ها انجام شــود، اما ســازمان حج و 
زیارت تاکنون لیست مجموعه ها را با جزئیات 
کامل و به صورت رســمی اعلام نکرده است. 
هرچند کاروان در یک مجموعه قرار می گیرند 
و لیست های ما بر اســاس آن انجام می شود. 
بنابراین لیست های رســمی و نهایی را هنوز 
سازمان منتشر نکرده، اما هر میزانی که آماده 
بوده در اختیار ما قرار دادنــد و ما هم داریم 
کارها را انجام می دهیم. بر این اساس بخشی 
از استان ها که کاروان هایشان از نظر وضعیت 
مجموعه ها تعیین تکلیف شده بود، تخصیص 
پزشکان شان انجام شده و در برخی استان ها 

معاینات پزشــکی از یکی دو روز گذشته آغاز 
شده است و در برخی اســتان ها هم همچنان 
منتظر لیست نهایی مجموعه هایشان هستیم 

که معاینات را آغاز کنیم.
آغاز معاینات پزشکی حجاج

وی افزود: بنابراین در حــال حاضر معاینات 
پزشــکی قبل از اعزام حجاج به حج، از سوی 
جمعیت هلال احمر آغاز شــده، اما به صورت 
کامل در همه اســتان ها هنوز برقرار نشــده 
اســت. باید توجه کــرد که به طــور معمول 
دســتورالعمل معاینات را به صورت ســالانه 
و با توجه به شــرایط خاص حج هر ســال به 
روزرســانی کرده و از قبل در اختیار پزشکان 
معاینه کننده قرار می دهیم. امسال هم باتوجه 
به شرایط و محدودیت های کرونایی که وجود 
داشت،  دستورالعمل آماده و به روزرسانی شد 
و در اختیار ســازمان حج و زیارت و پزشکان 
قرار گرفته اســت. بنابرایــن معاینات طبق 

دستورالعمل انجام می شود.
کدام بیماران به حج امسال اعزام 

نمی شوند؟
افراد بالای ۶۵ سال اعزام نمی شوند

درودی گفت: معاینات شــامل احراز شرایط 
جســمی و روحی و روانی حجاج اســت که 
بتوانند حج شان را بدون مشکل و بدون وجود 
بیماری انجــام دهند. در عین حال امســال 
به دلیل بحث کرونا یکســری مســائل را در 
نظر گرفتیــم. در عین حال ســعودی ها هم 
بحث محدودیت ســن را اعلام کــرده بودند 
که بر اســاس آن افراد بالای ۶5 سال به حج 
امسال اعزام نمی شوند. در عین حال باتوجه به 
ماهیت بیماری کرونا، بیماری های زمینه ای 
را که ممکن اســت منجر به احتمال بیشــتر 
ابتلا به کرونا در افراد شود یا باعث شود که در 
صورت ابتلای فرد به کرونا، بیماری به صورت 
پیش رونــده و ناتوان کننده باشــد، ترجیحا 
ســعی کردیم که به عنــوان محدودیت های  
امسال مطرح کنیم و مقداری معاینات سفت و 
سخت تر و با دقت بیشتر انجام شود. همچنین 
زائرینی که داروهای تضعیف کننده سیســتم 
ایمنی را مصــرف می کنند یــا بیماری های 
زمینه ای پیشــرفته مانند دیابت، عفونت های 
کلیوی پیشــرفته، بیماری قلبی پیشرفته یا 
فشار خون کنترل نشــده و ... را دارند، قاعدتا 
از لیست زائرین اعزامی امسال به حج، حذف 

می شوند. زیرا به دلیل شرایط جسمانی شان 
نگرانیم که در آنجا دچار مشکل شوند.

ترکیب داروهای ارسالی به عربستان 
برای حج ۱۴۰۱

وی درباره نوع داروهای ارســالی به عربستان 
برای حــج امســال، گفــت: در کمیته های 
تخصصی پزشکی جلســات متعددی برگزار 
شده و فارماکوپه دارویی مان برای حج به روز 
رسانی شــده اســت. ۶۰ تا ۷۰ درصد داروها 
همان داروهای روتین ســال های گذشــته 
است. در عین حال امســال بخشی به عنوان 
داروهــای اختصاصی بــرای کرونــا در نظر 
می گیریم، لوازم و الزاماتی که برای پیشگیری 
و مراقبت از کرونا باید در نظر گرفته شود هم 
به پکیج دارویی مان اضافه می شود که شامل 
ماسک، مواد ضدعفونی کننده و برخی داروها 
که برای برخــی درمان ها توصیه می شــود. 
امســال داروهای تنفســی را با دقت و تنوع 
بیشتری انتخاب می کنیم. همچنین باتوجه به 
مشورتی که از همکاران ریه و عفونی در حوزه 
کرونا گرفته شده، بســته دارویی را با تنوع و 

کیفیت بهتری تهیه می کنیم.

آمار بیماری ها و مرگ های منتسب  به آلودگی هوا در ایران

در گفت وگو با ایسنا اعلام شد

آخرین تصمیماتِ واکسیناسیون حجاج علیه "کرونا" و "مننژیت"

معاونت توسعه مدیریت 
و پشتیبانی وزارت آموزش و پرورش:

نحوه تعیین ضریب حقوق 
فرهنگیان مشخص شد

معاونت توسعه مدیریت و پشتیبانی وزارت آموزش و پرورش بخشنامه 
تعیین ضریب حقوق را به ادارات آموزش و پرورش استان ها ابلاغ کرد.

به گزارش ایسنا، در بخشنامه ابلاغی از سوی سعید عسکری آمده است: 
بر اساس مصوبه ۱5 اردیبهشت ۱۴۰۱ هیئت وزیران در ارتباط با تعیین 
ضریب حقوق، حداقل و حداکثر حقوق کارمندان شاغل مشمول قانون 

مدیریت خدمات کشوری موارد زیر اعلام می شود:
۱- به موجب مصوبه مذکور ضریب حقوق سال ۱۴۰۱ شاغلین مشمول 
قانون مدیریت خدمات کشوری به میزان 3.353 ریال تعیین شده است.
2-حداقل حقوق و مزایای مستمر شــاغلین موضوع ماده ۷۶ قانون 
مدیریت خدمات کشوری برای کارمندان دستگاه های اجرایی مشمول 
قانون و سایر مشمولان ماده مذکور در سال ۱۴۰۱ به میزان 2۴ میلیون 

و ۷۱5 هزار ریال )2۴.۷۱5.۰۰۰ ( قابل محاسبه است.
3-حداکثر حقوق و فوق العاده های مستمر شاغلین موضوع ماده ۷۶ 
قانون مدیریت خدمات کشوری شامل حقوق ثابت و فوق العاده های 
مذکور به ترتیب )فوق العاده ایثارگری، سختی کار و کار در محیط های 
غیر متعارف( به میزان هفت برابر حداقل حقوق و فوق العاده های مستمر 

)۱۷3.۰۰5.۰۰۰ریال( است.
۴- پس از اعمال افزایش های موضوع بندهای فوق الذکر، مجموع مبلغ 
مندرج در حکم کارگزینی برای کارکنان رسمی، پیمانی، قراردادی به 
نسبت مدت کارکرد نباید از مبلغ 5۶ میلیون ریال )5۶.۰۰۰.۰۰۰ ( 
کمتر شود و مابه التفاوت آن با مبلغ 5۶میلیون ریال به عنوان تفاوت 
تطبیق موضوع جزء ۱  بند الف تبصــره ۱2 در احکام کارگزینی درج 
می شود. این میزان ثابت نبوده و با هرگونه تغییر در حکم کارگزینی 

مشمولان مجدد محاسبه می شود.
 5- کمک هزینه عائله مندی در سال ۱۴۰۱ به میزان ۱2۱5 امتیاز معادل 
)۴.۰۷3.۸۹5 ریال( و کمک هزینــه اولاد برای هر فرزند 3۱5 امتیاز 

معادل )۱.۰5۶.۱۹5 ریال( است.
تبصره: در اجرای جزء ۱2 بند الف تبصره ۱2 قانون بودجه سال ۱۴۰۱ و 
بند پ ماده ۱5 قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت مصوب سال 
۱۴۰۰، امتیاز کمک هزینه عائله مندی مزدوجین جدید )اول فروردین 
۱۴۰۱ به بعد( به میزان دو برابر) 2۴3۰ امتیاز معادل ۸.۱۴۷.۷۹۰ ریال( 
و کمک هزینه اولاد فرزندان متولد شده از تاریخ مذکور ) اول فروردین 
۱۴۰۱ به بعد( به میزان سه برابر) ۹۴5 امتیاز معادل 3.۱۶۸.5۸5 ریال( 

محاسبه و پرداخت می شود.

رئیس اداره جوانی جمعیت وزارت بهداشت، گفت: 
در حال حاضر هزینه های درمان ناباروری تحت 
پوشش بیمه قرار گرفته اند و بیمه سلامت به طور 

کامل این پوشش را ایجاد می کند.
به گزارش ایسنا، صابر جباری با بیان اینکه در حال حاضر 
هزینه های درمان ناباروری تحت پوشش بیمه قرار گرفته اند و 
بیمه سلامت به طور کامل این پوشش را ایجاد می کند، گفت: 
تسهیل خدمات زایمان از مهم ترین اقدامات وزارت بهداشت در 

حوزه حمایت از خانواده و جوانی جمعیت است.
وی با بیان اینکه در عین حال زایمان طبیعی هم رایگان است، 
افزود: پیشگیری و درمان ناباروری از موضوعات مورد توجه وزارت 
بهداشت است. در حال حاضر هزینه های درمان ناباروری تحت 
پوشش بیمه قرار گرفته اند و بیمه سلامت به طور کامل این 
پوشش را ایجاد می کند. همچنین به زودی بیمه تامین اجتماعی 

هزینه های درمان ناباروری را تحت پوشش بیمه قرار می دهد.
جباری با اشاره به این که بیش از 3 میلیون و 2۰۰ زوج نابارور در 
کشور حضور دارند، گفت: متاسفانه آمار ناباروری در کشور زیاد 
است. ما برای پیشگیری از ناباروری باید موضوعات آموزشی 
مختلفی را به دخترانِ نوجوان یاد بدهیم و همین طور ضروری 
است که بیماری های مختلفِ مرتبط به ناباروری در سنین 

پایین تر تشخیص داده شوند. 
جباری با بیان اینکه بخش عمده ای از کسانی که با مشکل 
ناباروری درگیر هستند، برای درمان این موضوع به اقدامات 
گران قیمت نیاز ندارند، اظهار کرد: مراکز خصوصی درمان 
ناباروری در کشور با سازمان های بیمه گر قرارداد ندارند. در این 
زمینه وزارت بهداشت قصد دارد زمینه عقد قرارداد میان مراکز 
خصوصی درمان ناباروری و بیمه ها را فراهم کند. باید توجه کرد 
که ارزان سازی خدمات درمان ناباروری برای حل این مشکل یک 

گام بسیار بزرگ است.
وی که در یک برنامه رادیویی صحبت می کرد، با اشاره به این که 
تا به امروز خدمات طب ایرانی برای درمان ناباروری در دسترس 
مردم نبوده است، گفت: در حال حاضر در سراسر دنیا به اثبات 
رسیده که طب ایرانی می تواند میزان موفقیت درمان های 

ناباروری را افزایش دهد.

یک روانشناس با اشاره به برگزاری کنکور 
کارشناسی ارشد از فردا تا جمعه هفته جاری و با 
تاکید بر اهمیت آرامش داوطلبان در جلسه آزمون، 
خطاب به داوطلبان توصیه کرد: از روز قبل آزمون و در جلسه 
آزمون دائما خودگویه مثبت داشته باشید و اگر استرس جلسه 
امتحان بر شما غلبه کرد با تکنیک هایی نظیر بستن چشمان و 
تنفس عمیق آرامش خود را بازیابید. شبنم طلوعی در گفت وگو 
با ایسنا، به ارائه توصیه های روانشناختی برای آمادگی ذهن 
داوطلبان شرکت در آزمون کارشناسی ارشد پرداخت و درباره 
مدیریت استرس جلسه امتحان اظهار کرد: استرس می تواند به 
میزان بسیار اندک یا همان صفر درصدی، متوسط و یا بسیار زیاد 
یا همان صد درصدی در تمام مراحل حساس زندگی برای افراد 
وجود داشته باشد و مسلما وقتی میزان آن صفر درصد است، 
انگیزه و موتور محرک فرد برای انجام آن فعالیت خاموش شده و 
اگر صد درصدی نیز باشد استرس بیش از اندازه باعث می شود به 
طور کلی فرد دست از آن فعالیت بکشد. این روانشناس با تاکید بر 
اینکه وجود مقداری استرس در هنگام انجام هر فعالیتی و در تمام 
مراحل حساس زندگی از جمله شرکت در آزمون ها و جلسات 
کنکور لازم است، افزود که بنابراین نباید همیشه نگاه بدبینانه ای 
به "استرس" داشته باشیم. وی در عین حال این را هم گفت که 
در بسیاری از مواقع ترس و استرسی که فرد برای کنکور تجربه 
می کند به سبک زندگی خاص او و خانواده اش باز می گردد، به 
این معنا که بعضا خود شخص و یا خانواده از افراد انتظاراتی دارند 
که خارج از توان اوست و نهایتا این استرس از حالت نرمال تبدیل 

به صفر و یا صد درصد شده است.
طلوعی در ادامه سخنان خود با اشاره به لزوم حفظ آرامش نسبی 
داوطلبان قبل از شروع آزمون، به ارائه تکنیک هایی در این زمینه 
پرداخت و خطاب به داوطلبان آزمون کارشناسی ارشد توصیه 
کرد: قبل از شروع آزمون از خودگویه های مثبت استفاده کنید 
چراکه گفتمان شما با خودتان به شدت بر روی عزت نفس شما 
اثر گذار است. برای مثال جملات منفی نظیر "من هیچ چیزی 
نخواهم شد" خودگویه هایی هستند که تمام عزت نفس شما را 
ویران می کنند. در این راستا باید از جمله های مثبت جایگزین 
نظیر "تمام تلاش خود را کرده ام و امیدوارم نتیجه خوبی بگیرم" 

استفاده کنید.

مدیرعامل شرکت ســاماندهی صنایع و مشاغل شهر 
تهران گفت: امســال تعــداد روزبازارها بــه ۶۰ بازار 
افزایــش خواهد یافــت و ظرفیت پوشــش ۱۰ هزار 

دستفروش را خواهند داشت.
به گزارش ایسنا، حجت الله محمدی در نشست خبری 
امروز دوشنبه با اشاره به این که مدیریت شهری جدید 
در حقیقــت مدیریتی اجتماعــی را در  پیش گرفته 
است، افزود: شــهرداری تهران در حقیقت شهرداری 
اجتماعی اســت که به معنای مردمی بودن است لذا 
در شرکت ساماندهی صنایع و مشــاغل پاک کردن 
تهران از آلودگی های صنفی و شغلی که دارای عقب 
ماندگی تاریخی اســت به عنــوان اولویت کاری قرار 
گرفته و بخشــی از آلودگی های امــروز تهران نیز به 

همین صنایع و مشاغل مرتبط است.
وی افزود: امروز خانه های مسکونی که به انبار تبدیل 
شده و کالاهایی که مقصد اصلی آنها استان های دیگر 
است باعث شــده که شــبها حدود ۹۰۰ کامیون که 
اغلب فرسوده هم هستند وارد تهران شوند و آلودگی 
بســیاری را به تهران تحمیل کنند. بر همین اساس 
طرحی را آغاز کردیم که انبارهای کالا از داخل تهران 

به خارج از آن منتقل شود.
مدیرعامل شرکت ســاماندهی صنایع و مشاغل شهر 
تهران ادامه داد: بی تردید نمی خواهیم کســی شغل 
ودرآمد خود را از دســت بدهد بلکــه کمک خواهیم 

کرد مشــاغل مزاحم از تهران منتقل شوند و مشاغلی 
که مزاحم هستند ســاماندهی شوند. بر همین اساس 
ساماندهی دستفروشان را آغاز کردیم به این شکل که 
هیچ دستفروشی حذف نمی شود. امروز روزبازارهای 
ما امکانات خوبی برایشان فراهم شده و تلاش خواهیم 
کرداز ۴۰ روز بازار فعلی تعداد آنها را به ۶۰ روز بازار 
افزایش دهیم و ظرفیت فعالیت ۱۰ هزار دستفروش 

را در آنها فراهم کنیم.
وی تاکید کرد: در این راســتا شناسایی دستفروشان 
واقعی یعنی افرادی که به دنبال امرار معاش هستند را 
آغاز کرده ایم و 5 معبریعنی تجریش، ۷تیر،ولیعصر، 
خیابان شهرزاد و۱5 خرداد ساماندهی دستفروشان 

در آن انجام خواهد شد.

افزایش تعداد روز بازارهای تهران به ۶۰ بازار

رئیس اداره جوانی جمعیت وزارت بهداشت مطرح کرد
وجود بیش از ۳ میلیون زوج 

نابارور در کشور

توصیه های »روانشناختی« 
به داوطلبان کنکور ارشد

خبر

خبر

خبر
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اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک کهنوج

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

قانون تعیین  نامه  آئین  قانون و ماده ۱3  آگهی موضوع ماده 3 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان فاقد سند رسمی برابر 
تعیین  قانون  موضوع  هیات    ۱4۰۰6۰3۱9۰۰۲۰۰33۱9 رای شماره 
رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
مالکانه  تصرفات  ملک کهنوج   ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر 
بلامعارض متقاضی خانم آمنه زارعی منوجان فرزند مبارک بشماره 
شناسنامه 37۱۰ صادره از منوجان در یک قطعه باغ  به مساحت 
مجزی  و  مفروز  اصلی  از9۱۲-  پلاک۱۱فرعی  347۵.8۰مترمربع 
در  واقع  46 کرمان   بخش   ۵ قطعه  اصلی   -9۱۲ پلاک  از  شده 
منوجان   زارعی  اسحق  آقای  رسمی  مالک  از  خریداری  منوجان  
محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
نسبت  اشخاص  در صورتی که  آگهی می شود  روز   ۱۵ فاصله  به 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
را  خود  اعتراض  ماه  دو  مدت  به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از 
ماه  یک  مدت  ظرف  رسید،  اخذ  از  پس  و  تسلیم  اداره  این  به 
قضایی  مراجع  به  را  خود  ،دادخواست  اعتراض  تسلیم  تاریخ  از 
تقدیم نمایند .بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات  سند مالکیت صادر خواهد شد ./م 

الف:476
 تاریخ انتشار نوبت اول :1401/02/28
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/03/11
 علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک کهنوج

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

قانون تعیین  نامه  آئین  قانون و ماده ۱3  آگهی موضوع ماده 3 
رسمی  سند  فاقد  ساختمان  و  اراضی  و  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
قانون  موضوع  هیات    ۱4۰۱6۰3۱9۰۰۲۰۰۰3۱۱ شماره  رای  برابر 
سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین 
تصرفات  ملک کهنوج   ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی 
مالکانه بلامعارض متقاضی خانم شوکت رسی فرزند مراد بشماره 
زمین  قطعه  یک  ششدانگ  در  کهنوج  از  صادره   9۰8 شناسنامه 
7493.9۱مترمربع  مساحت  به  آن  در  احداثی  بنای  با  محصور 
پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز  اصلی   -۱64 از  فرعی  پلاک۱۵۰ 
هور  فاریاب  در  واقع  46 کرمان   بخش   ۲ قطعه  اصلی   -۱64
سرکندی خریداری از مالک رسمی آقای مراد خورشیدی  محرز 
گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند .بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات  

سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف:497
تاریخ انتشار نوبت اول :1401/02/28
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/03/11
 علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک کهنوج

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

قانون تعیین  نامه  آئین  قانون و ماده ۱3  آگهی موضوع ماده 3 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان فاقد سند رسمی برابر 
تعیین  قانون  موضوع  هیات    ۱4۰۱6۰3۱9۰۰۲۰۰۰697 شماره  رای 
رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
مالکانه  تصرفات  ملک کهنوج   ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر 
بشماره  چمل   فرزند  طاهری   فاطمه  خانم  متقاضی  بلامعارض 
شناسنامه4 صادره از کهنوج در ششدانگ ساختمان نیمه ساز   به 
مساحت 378.6۰مترمربع پلاک 4۱7فرعی از496- اصلی مفروز 
و مجزی شده از پلاک 49فرعی از 496- اصلی قطعه 4 بخش 
رسمی  مالک  از  خریداری  قلعه گنج  شهر  در  واقع  46 کرمان  
منظور  به  است.لذا  گردیده  محرز  احمدی کهنعلی    محمد  نور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود 
متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  صورتی که  در 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ،دادخواست 
صورت  در  است  .بدیهی  نمایند  تقدیم  قضایی  مراجع  به  را  خود 
مقررات  سند  اعتراض طبق  و عدم وصول  مذکور  انقضای مدت 

مالکیت صادر خواهد شد .
 تاریخ انتشار نوبت اول :1401/02/28
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/03/11
 علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج
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خبرخبر

»تیری فرمو« مدیر جشنواره کن در نشست 
خبری پیش از آغاز این رویداد به برخی انتقادات 
از عدم تنوع نژادی و حضور کمرنگ کارگردانان 

زن تا مشکلات فنی بلیت فروشی پاسخ داد.
به گزارش ایسنا به نقل از اسکرین،  »فرمو« مدیر 
باسابقه جشنواره کن درباره کمبود آثار ساخته 
شده توسط فیلمسازان کشورهای آفریقایی 
در این دوره از جشــنواره کن توضیح داد که 
زمان می برد تا سینما خودش را پیدا کند و به 
عنوان نمونه  به فیلم »پدر و سرباز« حاضر در 
بخش نوعی نگاه کن اشاره کرد که محصول 
مشترک فرانسه و سنگال اســت و در هر دو 
کشور فیلمبرداری شده است که البته توسط 
»متدی واداپید« کارگردان مرد سفیدپوست 

ساخته شده است. 
امسال فیلم »سلام« ساخته »آن سیسه« که 
در بخش نمایش های ویژه جشنواره حضور دارد 
تنها فیلم ساخته شده توسط یک کارگردان 
سیاه پوست در میان ۷۰ فیلم بخش رسمی کن 
به جز بخش های کلاسیک و سینه فونداسیون 

است. 
مدیر جشنواره کن همچنین گفت: فراموش 
نکنید که ما از دو سال همه گیری کرونا خارج 
شده ایم و برخی کشورها سخت تر از سایرین 
ضربه خوردند. شرایط ساخت فیلم در فرانسه 
توانسته در روند استاندارد بازگردد که در همه 
کشورهای دیگر این شرایط ممکن نبوده است. 

بیایید پیش از نتیجه گیری کمی صبر کنیم. 
»فرمو« همچنین به مشکلات فنی وب سایت 
فروش بلیت که باعث ایجاد دردسر برای روزنامه 
نگاران و منتقدان و دیگر شرکت کنندگان شده 
بود نیز پاسخ داد و فاش کرد که جشنواره سال 
گذشته مورد هک قرار گرفته بود و ربات ها در 
آن واحد تا 5۰۰ بلیط درخواست می کردند و به 

همین دلیل سایت از دسترس خارج می شد. 
او همچنین بــا رد کردن این موضــوع که او 
خواسته نوشــته های روزنامه نگاران را تغییر 
دهد یا برخی از ســوالات را حذف کند تاکید 
کرد: »هیچ خودسانســوری وجود ندارد. اگر 
مصاحبه ای انجام می دهم و روزنامه نگار قبول 
کند طبق یک سنت فرانسوی، مصاحبه  را پیش 
از انتشار بازخوانی می کنم و اگر بخواهم چیزی 
را تغییر می دهم اما متن روزنامه نگار را تغییر 

نمی دهم«.

روایتی از قصه زیست 
فاطمه معتمدآریا در تهران

مستند "تهران سیمین" که قصه زیست 
فاطمه معتمدآریا بازیگر ســینما و تئاتر 
ایران را در شــهر تهران روایت می کند، 

رونمایی شد.
به گزارش ایسنا، مستند "تهرانِ سیمین" 
به کارگردانی هادی آفریده و براســاس 
طرح و ایده مصطفی کاظمی اسفه ، قصه 
زیست فاطمه معتمدآریا ، بازیگر ایرانی در 
شهر تهران را از کودکی تا به حال روایت 
می کند.  شــهر تهران به عنوان بستری 
برای تولد، رشد و خلق خاطرات جمعی و 
تاثیری که مکان ها و رویدادهای فرهنگی 
بر روی شخصیت فاطمه معتمدآریا داشته 
و دارد موضوع این فیلم مستند بلند است.

فاطمه معتمدآریا در محله مولوی تهران 
به دنیا آمده و در نه سالگی همراه با خانواده 
به شمیرانات نقل مکان می کنند، در آن 
ســال ها کانون پرورش فکری کودک و 
نوجوانان در محله نیاوران آغاز به کار کرده 
بود و این فرصتی بود که با جهان فرهنگ 

و هنر آشنا شود.
" تهران سیمین " به تهیه کنندگی منیژه 
حکمت و امین کاظمی با رویکرد اهمیت 
پرداختن به قصه های شهر تهران ساخته 
شده است. در مراسم افتتاح رسمی فیلم 
که شــامگاه 25 اردیبهشــت ۱۴۰۱ در 
مجموعه " بوتیک هتل حنا " برگزار شد 
از پوستر فیلم به طراحی بهزاد خورشیدی 

هم رونمایی شد.
فاطمه معتمدآریــا ، مهســا مجیدی ، 
مصطفی کاظمی اســفه ، مانلی افشنگ 
، مهفام کوشش و ســیاوش معتمدآریا از 
شخصیتهای فیلم در کنار دیگر مهمانان 
این رویــداد از جمله: حســین علیزاده، 
سعیده قدس ، آتیلا پسیانی ، ترانه یلدا ، 
فرهاد خردمند ، اسدالله امرایی ، حمیدرضا 
آفریده ، روشنک اهرابی ، شهرام صارمی 
، رضا تیموری ، ســهیل صباحــی ، امیر 
رئیســیان ، روانبخش صادقی و ... حضور 
داشــتند. گروه تولید مســتند " تهرانِ 
سیمین " به این شرح هســتند: مُحقق 
وکارگردان: هادی آفریــده - فیلمبردار: 
رضا تیموری - تدوین: بابک بهرام بیگی - 
صدابردار: شاهین پورداداشی - آهنگساز: 
حمیدرضا آفریده - ترکیب صدا: مهرشاد 
ملکوتی - توازن نور و رنگ: رضا تیموری 
- عکــس: روشــنک اهرابی - دســتیار 
فیلمبردار: ســهیل صباحی - دســتیار 
تدوین: مرجان طبسی - برنامه ریز: درنا 
مدنی - جانشین تولید: نازنین مهندسان 
- مدیرتولید: پریسا نعمتی مقدم – طراح 
پوستر: بهزاد خورشیدی -عکاس مراسم: 
یاسمن ظهور طلب - تهیه کنندگان: منیژه 

حکمت و امین کاظمی.

محمود پاک نیت به مدیران جوان تلویزیون توصیه می کند: »اگر قرار است 
اتفاق خاصی بیفتد، باید ببینیم گذشته ها چه کردند که موفق نبودند، ما 
آن کارها را انجام ندهیم.« محمو پاک نیت ـ بازیگر پیشکسوت سینما و 
 ـدرباره جوانگرایی در تلویزیون و انتصاب معاون و مدیران جدید  تلویزیون 
سیما به ایسنا گفت: من معتقدم جوانان فکر بازتری دارند و روشن تر 

هستند. جوانان بهتر می توانند فضای کار را حفظ کنند.
پاک نیت در عین حال نکته ای را گوشزد کرد و یادآور شد: مدیران جوان، 
در تصمیم گیری باید مشورت هایی با قدیمی ها داشته باشند و نخواهند 
که یک طرفه به قاضی بروند. مشارکت و همفکری با اعضایی که پخته 
تر هستند، می تواند برای جوانان کارساز باشد. به هر حال نیروی جوانی 
هستند که انرژی دارند و می توانند با پشتکاری که دارند موفقیت های 

خوبی برای تلویزیون ایجاد کنند.
بازیگر نقش »حضرت یعقوب« در سریال »یوسف پیامبر )ع(« افزود: 
اعتقادم بر این است که آدم در هر سنی که باشد از مشورت لطمه نمی بیند، 
بلکه موفق تر هم می شود. در دین ما هم شور کردن جزو اساسی ترین کار 
برای تصمیم گیری در هر امری است. مشورت بد نیست؛ در هر سنی باشید 
جوان یا مسن فرقی ندارد. چون این عزیزان جوان هستند چه اشکالی دارد 
که از همکاران قدیمی در کارهایشان مشورت بگیرند؟ هیچ اشکالی ندارد. 
چون نیروی محرک جوانی هستند که می توانند خوب عمل کنند، به هر 

حال ان شاءالله موفق هم خواهند شد.
پاک نیت با تاکید دوباره بر مشورت با افراد باتجربه و قدیمی ترهای 
تلویزیون،  خطاب به مدیران جدید تلویزیون گفت: پیشنهادم به مدیران 
جوان تلویزیون این است که با کسانی که خبره تر هستند و تجربه بیشتری 
دارند مشورت کنند. خود آقای معاون سیما هم می تواند این کار را انجام 
دهد. در هر سنی و هر کاری که انجام می دهند از با تجربه ها مشورت 
بگیرند تا شرایط بهتر شود. صداوسیما الان وضعیت خوبی ندارد. اگر قرار 
است اتفاق خاصی بیفتد، باید ببینیم گذشته ها چه کردند که موفق نبودند، 

ما آن کارها را تکرار نکنیم.

توصیه محمود پاک نیت به مدیران جدید تلویزیون

از اشتباهات مدیران قبلی 
تلویزیون درس بگیرید

پاسخ مدیر جشنواره 
کن به انتقادات

اکرم محمدی و جواد یحیوی با نمایش »پروین« به نویسندگی و کارگردانی 
حسین کیانی به سالن اصلی تئاتر شهر خواهند آمد. به گزارش ایسنا به نقل 
از روابط عمومی نمایش، این تئاتر به نویسندگی و کارگردانی حسین کیانی 
و تهیه کنندگی داود نامور به روی صحنه خواهد رفت. اکرم محمدی بازیگر 
باسابقه ی سینما و تئاترکه فعالیتش را با بازی در نمایش »خسیس« در سال 
۱3۶۴ آغاز کرد، همکاری با کارگردانانی چون علی حاتمی، کیانوش عیاری، 
مجید جعفری، مسعود فروتن، بیژن بیرنگ، مسعود رسام، مهدی صباغ زاده، 
حسن فتحی، محمد حسین مهدویان، رسول صدرعاملی، داوود میرباقری، 
پریسا بخت آور، مهران غفوریان، اصغر توسلی، مهران مدیری، خسرو ملکان، 
سعید سلطانی و … در کارنامه ی کاری اش به چشم می خورد. او با بازی در 
مجموعه های تلویزیونی »خانه سبز«، »پدر سالار«، »شب دهم«،»اولین 

شب آرامش« به شهرت رسید.

همکاری اکرم محمدی و جواد یحیوی در "پروین"

ولفگانـگ ون گـروت ـ رهبر ارکسـتر آلمانـی ـ که طی 
تعطیـلات عیـد فطـر بـه مدت سـه شـب بـه همـراه 
ارکسـتر سـمفونیک تهـران بـه روی صحنه رفـت، در 
گفت وگویی با ایسـنا دربـاره راهکارهایـی صحبت کرد 
که می تـوان برای بهبود وضعیت ارکسـتر سـمفونیک 

تهـران بـه کار گرفت.
در ابتـدای ایـن گفت وگو که توسـط خبرنگار ایسـنا به 
زبان انگلیسـی انجام شـده، از ونگنـروت درباره سـطح 
موسیقایی نوازندگان ارکستر سـمفونیک تهران سوال 
می شـود. پاسـخ می دهـد: بـه صـورت کلـی ارکسـتر 
پتانسـیل بالایـی دارد که بخشـی از این پتانسـیل باید 
گسترش داده شـود. ولی به عقیده من سطح نوازندگان 
ارکسـتر بسـته به هر نوازنـده تا حـدی متفاوت اسـت. 
شاید سطح ارکستر را بنابر دلایلی نتوان با ارکسترهای 
اروپا مقایسـه کـرد کـه البته مسـئله عجیبی نیسـت؛ 
چـون در اروپا تعـداد زیادی ارکسـتر حرفـه ای فعالیت 
می کنند، تعداد زیادی مدرسـه و آکادمی های آموزشی 
وجـود دارند کـه از سراسـر دنیـا بـرای آموزش بـه آنها 
مراجعه می کنند؛ بنابرایـن نمی توان همان سـطح را از 
ایران هم انتظار داشـت. ولی امکان پیشـرفت بالایی در 

ارکسـتر وجود دارد.
بیشتر بخوانید:

 نخستین کنسرت ارکستر سمفونیک تهران 
در سال ۱۴۰۱

 نخستین اجرای ارکستر سمفونیک تهران در 
نخستین سال قرن چگونه بود؟

ارکسترهای مهم دنیا چگونه مسائل مالی را 
مدیریت می کنند؟

از ونگنـروت دربـاره نحـوه مدیریت مالی ارکسـترهای 
مهم دنیا می پرسـیم. او بیان می کند: نمی دانم شـرایط 
در ایـران دقیقـا بـه چـه صورتـی اسـت ولی آنچـه که 
فهمیـده ام مـرا تحـت تأثیـر قـرار داده اسـت؛ چراکـه 
نوازندگان ارکسـتر تنهـا بـا کار در ارکسـتر نمی توانند 

هزینـه زندگـی خـود را پرداخـت کنند.
او ادامـه می دهـد: راه هـای متفاوتـی بـرای تأمیـن 
هزینه هـای مالـی ارکسـترها در دنیـا وجـود دارد. بـه 
عنوان نمونـه در آلمان بین ارکسـترها رقابت هسـت و 
می خواهند کـه نتیجـه کار به گونه ای باشـد کـه به آن 
افتخار کنند پس بـرای نتیجه مورد نظـر هزینه زیادی 
می کنند کـه البتـه ایـن دیـدگاه از تاریخ مـا برمی آید. 

درواقـع در آلمـان ارکسـترهای مهـم ماننـد برلیـن 
فیلارمونیـک از حمایت هـای خیلـی بالایی برخـوردار 
هسـتند؛ به گونه ای کـه نوازندگان آن دسـتمزد خیلی 
بالایی کسـب می کنند و نوازندگی در ارکستر برایشان 
یـک کار تمام وقت اسـت. البتـه ارکسـتر فیلارمونیک 
برلیـن یکـی از ویژه تریـن ارکسـترهای جهـان اسـت 
و درآمـد نوازنـدگان آن در ۱۰ تـا ۱5 درصـد بالاتریـن 

حقوق هـا قـرار دارد.
نخستین کنسرت ارکستر سمفونیک تهران 

در سال ۱۴۰۱ با رهبری ونگنروت
ایـن هنرمنـد تصریح می کنـد: یـک نماینـده پارلمان 
آلمان شـاید حقوقی برابر ۹ هزار یورو دریافت کند و این 
در حالی است که نوزاندگان ارکستر فیلارمونیک برلین 
درآمدی بالاتـر دارند؛ درواقـع یک نوازنده حرفـه ای در 
ارکسـتر فیلارمونیک برلین حقوقی چـون آنگلا مرکل 
دریافت می کنـد؛ البته بایـد در نظر گرفت کـه با توجه 
بـه سـطح بـالای ایـن نوازنـدگان، تقاضـای حضـور و 
فعالیت آنهـا در پروژه های مختلـف وجـود دارد و مدام 
از آنها درخواسـت می شـود کـه در پروژه هـای مختلف 
حضور داشـته باشـند کـه ایـن امـر در ثروتمنـد بودن 
آنهـا اثرگذار اسـت.   این رهبر ارکسـتر درباره سیسـتم 
حمایت مالی ارکسـترها در امریکا هم بیان می کند: در 
امریکا این اسپانسرها هسـتند که از ارکسترها حمایت 
مالـی می کنند کـه البته این سیسـتم را نمی پسـندم؛ 
چون در ایـن صورت گاهی اسپانسـرها که بعضا چیزی 
درباره هنر نمی دانند تقاضاهای خیلـی عجیبی دارند و 
برای ارکسـتر تصمیم می گیرند که چه چیـزی نواخته 
شـود و یا رپرتوار چه باشـد. این در حالی اسـت که هنر 
باید آزادی داشـته باشد ولی این اسپانسـرها به گونه ای 
هسـتند که اگر قطعه مورد نظرشـان اجرا نشـود، پولی 

پرداخت نخواهنـد کرد.
ارکستر سمفونیک تهران باید رهبر ثابت و 

مهمان داشته باشد
»راه مناسـب و نرمـال اداره یـک ارکسـتر سـمفونیک 
خوب چیسـت؟« بیان می کنـد: معمولا ارکسـترهای 
حرفـه ای یـک رهبر ثابـت دارنـد که فـرد اصلی اسـت 
و درباره اساسـی ترین مسـائل هنری ارکسـتر تصمیم 
می گیـرد. او کنسـرت هایی را برگـزار و تـلاش می کند 
که سـطح ارکسـتر را بالا ببرد. البته برای ارکسـترهای 
خوب در کنـار رهبر ثابـت، رهبران مهمـان هم حضور 
دارند. ولـی برای ارکسـترهای کوچکتر مثلا در کشـور 

آلمـان بـه دلیـل اینکـه وضعیـت مالـی آنهـا همچون 
ارکسـتر فیلارمونیـک برلین نیسـت، هزینـه کمتری 

بـرای رهبرهـای مهمـان می کنند.
او ادامـه می دهـد: بـه عقیـده مـن زمانـی که ارکسـتر 
سـمفونیک تنها یک رهبر ثابت داشـته باشـد که همه 
قطعـات را رهبـری کند، نتیجـه خیلی خوبـی حاصل 
نخواهد شـد و این امر مخاطب را خسـته خواهـد کرد. 
ارکسـتر به روش ها و دسـت خط های متفاوت و متنوع 
موسـیقایی نیاز دارد، هر رهبـر ایده های جدیـدی ارائه 
می دهد که ایـن امر باعث ایجـاد تغییر می شـود و فضا 
را زنـده نگه مـی دارد. البته کـه اداره این ارکسـتر تنها با 
رهبرهای مهمان هم پاسـخگو نخواهد بود؛ چون اصولا 

با یـک رهبر ثابت نظـم بیشـتری ایجاد خواهد شـد.
او درباره ویژگی هایی که رهبر ثابت ارکستر سمفونیک 
تهـران باید داشـته باشـد، بیـان می کنـد: ارکسـتر در 
مرحلـه اول بـه رهبـر ثابتـی نیـاز دارد که دیـد هنری 
داشته باشـد، تصمیم های درسـت بگیرد، ارکستر را به 
سمت جلو هُل دهد، شخصیتی محکم داشته باشد که 
کنسـرت های معمول را به انجام برساند، از سولیست ها 
دعوت کنـد، فـردی باتجربه باشـد، رویکـردی مبتنی 
بر اصول آموزشـی داشـته باشـد، چشـم انـدازی برای 
بهبود وضعیت ارکسـتر داشـته باشـد، دربـاره رهبران 
مهمان تصمیم بگیرد و دیگر رهبران ارکسـتر را بپذیرد 
چون این امر گاهی می تواند مشـکل ساز شـود؛ چراکه 
ممکن اسـت رهبر ارکسـتر، فـرد خودخواهی باشـد و 
نپذیـرد کـه رهبـران مهمـان را دعـوت کند و یـا حتی 
رهبران بـدی را دعوت کنـد، رهبر باید اعتمـاد به نفس 
این را داشـته باشـد که رهبران خـوب را دعـوت کند و 

قبول داشـته باشـد که رهبران خوبـی وجـود دارند که 
باید در قالب یک همکاری برای بهبود وضعیت ارکستر 
از آنها دعـوت کرد. ایـن هنرمند تأکید می کنـد که اگر 
قصد بهبود شـرایط را داشـته باشـیم باید هزینه کنیم؛ 
چراکه که کلیه این روند بـه خرج کردن پول نیـاز دارد.
این هنرمنـد درباره ارکسـترهایی که تنها بـا رهبرهای 
مهمـان اداره می شـوند، تصریح می کند: ارکسـترهای 
خیلی محدودی چون ارکسـتر فیلارمونیـک وین تنها 
بـا رهبرهـای مهمـان اداره می شـوند کـه البته سـطح 
این ارکسـتر تا حدی بالا اسـت که فشـار تقریبا بالایی 
در سـطح بین المللـی روی ایـن ارکسـتر قـرار دارد؛ تا 
حدی که درباره هـر کنسـرت آن در روزنامه ها نوشـته 

می شـود.
نکاتی که ارکستر سمفونیک تهران باید به آنها 

توجه کند
ونگنـروت دربـاره دیگـر تغییراتی کـه باید در ارکسـتر 
سمفونیک تهران اعمال شود، می گوید: در مدت اقامتم 
در تهران موزیسین های بااسـتعدادی را ملاقات کرده ام 
که باید در ارکسـتر سـمفونیک تهران بنوازند که البته 
شـاید کمی تغییر در نوازندگان ارکستر هم بتواند مفید 
واقع شـود. همچنیـن باید برای هـر بخش در ارکسـتر 
یک هدایت گر در نظر گرفته شـود؛ چراکـه این جریان 
می تواند به بهبـود وضعیت آن کمک کنـد. این روندی 
اسـت کـه در کشـورهای اروپایی اجرا می شـود بـه این 
صورت که بـه ترتیب رهبـر اول، رهبر دوم و رهبر سـوم 
لازم اسـت که در هماهنگی بـا یکدیگر ارکسـتر را اداره 
کنند. این مسـئله ای اسـت کـه در ایـران خیلـی به آن 

توجه نشـده است.

وقتی حقوق یک نوازنده با آنگلا مرکل برابر است!
رهبر ارکستر آلمانی

رنا
: ای

س
عک

احمـد طالبی نـژاد بـا بیـان اینکـه داریوش 
کارگـردان فیلم »لامینـور« بر گردن نسـل 
مـا و سـینمای ایـران حـق دارد، گفـت: اما 
اینکـه مهرجویـیِ هشـتادواندی سـاله را با 
کارگـردان سـی وچند سـاله فیلـم »گاو« 
مقایسـه کنیـم و بخواهیـم کـه در یـک 
موقعیـت و جایـگاه باشـند، اشـتباه اسـت.

ایـن روزهـا آخریـن سـاخته داریـوش 
روی  »لامینـور«  نـام  بـا  مهرجویـی 
پـرده سینماهاسـت؛ فیلمـی کـه بخاطـر 
حاشـیه های اکـران عیـد نـوروزش تصـور 
می شـد فـروش خوبـی داشـته باشـد ولـی 
این طـور نشـده بخصـوص آنکـه مخاطبان 
سـینما فعـلا بیـش از هـر چیـز "کمـدی" 
می پسـندند. با این حال برخی تماشـاگران 
فیلم جدیـد مهرجویـی در مقایسـه بـا آثار 
پیشـین این فیلمسـاز بـزرگ، این پرسـش 
را مطـرح می کننـد کـه آیـا حـق دارنـد از 
هنرمنـد محبـوب خـود توقعـی در حـد و 
اندازه  فیلم های قدیمی اش داشـته باشند!؟  
در این بـاره احمـد طالبی نـژاد - منتقـد 
و پژوهشـگر سـینما- در گفت وگویـی بـا 
ایسـنا می گویـد: واقعیـت ایـن اسـت کـه 
انتظـار از فیلمسـازان بـزرگ و برجسـته 
همیشـه بـالا بـوده و همیشـه سـطح توقع 
مـردم از فیلم هـای آن ها بیـش از انـدازه ای 
اسـت که از عهـده آن هـا برمی آیـد. در نظر 
داشـته باشـیم کـه داریـوش مهرجویـی، 
مسـعود کیمیایـی، حتـی بهـرام بیضایی و 
ناصـر تقوایـی در زمانـی فصـل جدیـدی را 
در سـینمای ایران آغـاز کردند و سـینمای 
مـا از مرحله سـطحی نگری و عوام پسـندی 
بـه سـینمایی حداقل روشـنفکرانه رسـید. 
کارنامـه ایـن دسـت فیلم سـازها مملـو از 
آثار ارزشـمند اسـت، امـا اینکـه مهرجوییِ 
کارگـردان  بـا  را  سـاله  هشـتادواندی 
سـی وچند سـاله فیلم »گاو« مقایسه کنیم 
و بخواهیـم کـه در یـک موقعیـت و جایگاه 
باشـند اشـتباه اسـت. در همـه جـای دنیـا 
هـم همین طـور بـوده اسـت.  من همیشـه 
»اورسـن ولـز« را مثـال می زنـم کـه اولین 
فیلـم او بهتریـن فیلمش بـود و هیـچ وقت 
دیگر نتوانسـت بـا آن کیفیت فیلم بسـازد، 
هیچکس هم از او ایـراد نگرفت. حتی بعدها 
رفـت و در فیلم های سـطحی بازی کـرد اما 
همیشـه بخاطر فیلم ارزشـمند »همشهری 
کیـن« جایگاهـش پـاس  داشـته شـد و در 

اذهـان مانـد. مهرجویـی هـم دقیقـاً از این 
دسـت سـینماگران اسـت که برگردن نسل 
ما و سـینمای ایـران بسـیار حـق دارد و اگر 
ما دارای یـک جریان فرهنگی روشـنفکری 
هسـتیم، بدون تردید یکی از کسـانی که در 
این عرصه نقش داشـته داریوش مهرجویی 

بـه عنـوان یـک فیلمسـاز متفکر اسـت.
او ادامـه می دهد: امـا نکته بعدی این اسـت 
کـه باید ببینیم سـیر سـعودی فیلمسـازی 
مثـل داریـوش مهرجویـی از کجـا به سـیر 
نزولـی تبدیل شـده اسـت. بهتریـن مدرک 
مـن بـرای اشـاره به ایـن سـیر نزولـی فیلم 
»درخـت گلابـی« اسـت که بـه نظـرم بعد 
از »هامـون« و »گاو« بهتریـن و کامل ترین 
حدیث نفس داریـوش مهرجویی اسـت. در 
این فیلم شخصیت نویسـنده دچار سترونیِ 
ذهـن شـده و هیـچ خلاقیتـی نمی توانـد از 
خود بـروز دهد، یعنی حتـی با ابـزار مدرنی 
هم که در اختیار دارد راه بـه جایی نمی برد، 
دلیـل آن هـم فقـدان عشـق اسـت کـه در 
طـول داسـتان می بینیم چه بر سـر عشـق 
زندگـی او می آیـد و پـس از مرگ دختـر، او 
دیگـر انگیـزه ای بـرای خلق کـردن نـدارد. 
الان هـم انـگار داریـوش مهرجویـی و حتی 
مسـعود کیمیایـی در چنیـن موقعیتـی 
قـرار دارنـد و اگـر می بینیـم که آن ها سـال 
بـه سـال فیلم هـای بدتـری می سـازند 
بخشـی از آن بـه همیـن برمی گـردد کـه 
شـاید انگیزه هـای احساسـی و عاطفـی 
آن ها جـای خـود را بـه حرفه  فیلمسـازی و 

کسـب درآمد داده اسـت، درنتیجـه توقع ها 
را بـرآورده نمی کننـد. البتـه مقصـر هـم 
خودشان نیستند، مقصر شـرایط اجتماعی 
و فرهنگی جامعه اسـت. همچنین سانسـور 
همیشـه یک عامل مخـرب بـوده بخصوص 
در کارنامـه مهرجویـی که از فیلـم »گاو« به 
بعـد تیـغ سانسـور همیشـه بـالای سـرش 
بود؛ فیلمی که وقتـی قرار بود در جشـنواره 
ونیز نمایش داده شـود دزدکـی، در چمدان 
و توسط شـخصی ثالث - احتمالا با چمدانی 
دیپلماتیک - از ایران خارج شـد تا بتواند در 
جشـنواره شـرکت کند. بعد هم کـه در آنجا 
مورد توجـه واقع شـد، ناگزیـر شـدند آن را 
اکران کننـد. او در پایـان با اشـاره به فروش 
کـم فیلـم جدیـد مهرجویـی می گویـد: به 
نظـرم یـک راه دیگـر بـرای کارگردانی مثل 
داریوش مهرجویی این اسـت که به سـمت 
ادبیات کلاسـیک ایـران و جهـان بـرود و از 
آن هـا بـرای فیلمنامـه اسـتفاده کنـد. من 
متاسـفم کـه از  »لامینـور« در سـینماها 
استقبال کمی شـده و معلوم اسـت که فیلم 
یک اشـکالی دارد، چـون اگـر فیلمی خوب 
باشـد هر کسـی ببیند بـه بقیه هـم توصیه 
می کند که آن را تماشـا کنند، امـا ظاهراً در 
مـورد »لامینـور« ایـن اتفـاق نیفتـاده؛ این 
در حالی اسـت کـه جامعه مـا عـادت کرده 
از فیلمسـازان بـزرگ قهرمان هـای ذهنـی 
بسـازد و تندیسـی از آن ها بـرای خود حک 
کند. مـن نگـران ایـن هسـتم کـه تندیس 

مهرجویـی در اذهـان تخریب شـود. 

در  نتصاب ها  ا ره ی  با در فخمی  ا علیرضا 
سازمان صداوسیما با اعتقاد بر اینکه سانسور 
کردن و ممیزی ها در حال حاضر در تلویزیون 
به هیچ وجه نتیجه قبل را ندارد، اظهار کرد: 
ه  ز ندا ن تا چه ا ن جوا ین مدیرا ید دید ا با
ا  ر ین ممیزی ها  ا د تغییر در  یجا ا یی  نا ا تو
نه  رند؛ ممیزی هایی که به نظرم سختگیرا دا

است و روز به روز بدتر می شود!
این کارگردان در گفت و گویی با ایسنا درباره 
انتصاب های جدید صداوسیما و جوان گرایی 
نه ای، اظهار کرد: من  ین سازمان رسا در ا
شناختی از مدیران جدیدی که منصوب شده 
ما آدم های جوانی هستند و ان  رم، ا ند ندا ا
ما به طور کل  نرژی پیش بروند. ا ا شاءالله پرُ
رد؛  تجربه در کنار جوان گرایی ضرورت دا
ر  رد، تجربه هم کا نرژی دا نی ا ا یعنی جو

آمدی دارد. 
این کارگردان که با ساخت مجموعه »او یک 
فرشته بود« گونه جدیدی در سریال سازی 
ری کرد و سریال  یه گذا ن پا یرا تلویزیون ا
»احضار« آخرین ساخته وی در ژانر ماورایی 

محسوب می شود که رمضان ۱۴۰۰ روی 
آنتن رفت، درباره ی پیشنهادش در حوزه 
سریال سازی با اعتقاد بر اینکه ممیزی های 
شده  بیشتر  گذشته  به  نسبت  تلویزیون 
یده های  است، اظهار کرد: طبیعتا هر چه ا

نو بیشتر باشد، مسائل مبتلا به جامعه مطرح 
شود، سریال ها دیدنی تر می شود و استقبال 
ترتیب  هر  به  ما  ا شد،  هد  خوا بیشتر  هم 
ز جمله  رد منوط به مسائلی ا همه ی این موا

مهم ترین آن »ممیزی« است.

با ارائه پیشنهاد به مدیران جدید

علیرضا افخمی: سانسور در تلویزیون نتیجه 
قبل را ندارد

احمد طالبی نژاد مطرح کرد

نگران تخریب تندیس داریوش مهرجویی 
در اذهان هستم

رنا
: ای

س
عک

معـاون امـور مطبوعاتـی و اطلاع رسـانی وزارت فرهنـگ و ارشـاد از 
فارغ التحصیلـی سـالیانه ۱۴۰۰ دانشـگاهی در حـوزه ارتباطـات در کشـور 
خبـر داد و گفت: متاسـفانه بیشـتر این افـراد کـه در دوره دکتـری تحصیل 
کرده انـد به جـای کنشـگری در حوزه خـود، تمایل بیشـتری بـه حوزه های 

مدیریتـی دارنـد.
به گزارش ایسـنا، دکتر مهدی پور در آیین بزرگداشـت روز جهانی ارتباطات 
و روابـط عمومی کـه امـروز ـ دوشـنبه ـ 2۶ اردیبهشـت مـاه با حضـور وزیر 
علوم و مدیران روابط عمومی مراکز آموزش عالی در دانشـگاه الزهرا )س( در 
حال برگزاری اسـت، به اهمیت جایـگاه روابط عمومی در دسـتگاه ها و نقش 
دانشـگاه ها در تبیین این جایگاه اشـاره کـرد و گفت: اگر جلسـه ای برای روز 
جهانـی ارتباطات تشـکیل می دهیـم از جهـت ارزیابـی و یـادآوری اهمیت 
جایگاه روابط عمومی به اهالی رسـانه نیسـت بلکه این جلسـه با هدف توجه 
دادن به نهاد حکمرانی به روابط عمومی تشـکیل می شـود؛ چـرا که جایگاه و 
اهمیت ایـن بخش در دسـتگاه ها تا انـدازه ای مهم و کلیدی اسـت که فضای 

روانی کشـور و جهـان تحت تاثیـر عملکرد آن هدایت می شـود.
وی در ادامـه تصریح کـرد: اگر امـروز دربـاره ی روابط عمومی هـا و ارتباطات 
سـخنرانی می کنیم در واقع صحبت از کهکشـانی اسـت که حدود و قصوری 
بـرای آن وجود نـدارد و آینـده کشـور و جهان نیـز از ایـن بخـش و عملکرد 

ارتباطات جدید اسـت؛ چرا کـه نمی تـوان ارتباطات 
را صرفـا بـه رسـانه هایی که مـا می شناسـیم خلاصه 

. د کر
معـاون امـور مطبوعاتـی و اطلاع رسـانی وزارت 
فرهنگ و ارشـاد اسـلامی یادآور شـد: مـا نمی توانیم 

ارتباطـات را بخش بنـدی و از حوزه هـای مختلـف حـذف کنیـم؛ در واقع ما 
امـروز در کشـور ده هـا و صدهـا واحـد روابـط عمومـی داریـم امـا همچنان 
متاسـفانه بـا چالـش اقنـاع افـکار عمومـی در کشـور مواجـه شـدیم و باید 
صورت بنـدی دقیقـی در ایـن زمینـه انجام شـود؛ چراکـه آینده حـال و دور 

کشـورمان بـه حـوزه ارتباطـات متکی اسـت.
وی خاطرنشـان کرد: اگر در حوزه ارتباطـات موفق عمل کنیم مـا می توانیم 
شکسـت را پیروزی و حتی پیروزی را شکسـت نشـان دهیم بنابراین نباید از 

تاثیرات و نقش کلیـدی این حوزه غفلـت بورزیم.
مهدی پـور یـادآور شـد: مـا در سـال ۱۴۰۰ خروجـی دانشـگاه ها در حـوزه 
ارتباطـات داریم کـه بیشـتر ایـن فارغ التحصیـلان در دوره دکتـری و بعد از 
آن در مقطع ارشـد و در نهایت کارشناسـی هسـتند اما متاسـفانه نتیجه ای 
که حاصل شـده اسـت این است که کنشـگران کارشناسـی ارتباطات تمایل 

بیشـتری به نقـش مدیریتـی دارند.

معاون مطبوعاتی:

روابط عمومی نباید جایگزین رسانه شود

خبر
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با توجــه به تعویق بازی های آســیایی قرار 
است این مسابقات در سال 2۰23 میلادی 
برگزاری شــود،   ســالی کــه رقابت های 
انتخابــی المپیک نیز در طــول آن برگزار 
می شود و باید این پرســش مهم را مطرح 
کرد که ورزش ایران چــه دورنمایی برای 
موفقیت در ســال آینده میلادی ترســیم 

کرده  است؟
بــه گــزارش ایســنا، بازی هــای المپیک 
تابســتانی 2۰2۴ بــه میزبانــی پاریــس 
برگزار خواهد شــد و انتخابــی این دوره از 
رقابت های المپیک از ســال آینــده کلید 
خواهد خورد، در عین حال به دلیل شــیوع 
ویروس کرونا،   بازی های آســیایی که قرار 
بود در ســال 2۰22 برگزار شــود به سال 
2۰23 موکول شد تا همزمان شاهد برگزای 
بازی های آســیایی و رقابت هــای انتخابی 

المپیک در سال آینده باشیم.
به تازگی وزیر ورزش و جوانــان در رابطه 
با تعویق بازی های آســیایی و مفید یا مضر 
بودن تعویــق زمانی این مســابقات اعلام 
کرد: این مســئله باید کارشناســی شــود. 
فدراسیون ها برای این بازی ها برنامه ریزی 
کرده بودند، بنابراین کســی از شنیدن این 

خبر خوشحال نشده است.
 همه تیم ها برنامه ریزی کرده بودند. خودم 
در جزئیــات کار قــرار داشــتم و می دانم 
آمادگی کافی از نظر امکانات و پشتیبانی را 
داشتیم. از نظر فنی هم به طور نسبی اطلاع 
دارم که ورزشکاران در اردوها هستند و این 

اتفاق شــوک آور بود. خیلی خبر خوشحال 
کننده ای نبــود. چه کنیم کــه میزبان این 
تصمیم را گرفته اســت و ما باید این تعویق 

را به فرصت تبدیل کنیم.
به طور مثال در مورد رشــته وزنه برداری، 
طبــق اعلام فدراســیون جهانی در ســال 
 ، ره هــا نــی قا بقات قهرما 2۰23، مســا
گرند پــری یــک و دو جهــان و قهرمانی 
جهــان 2۰23 برگزار می شــود که حضور 
در قهرمانــی جهــان اجباری اســت و اگر 
ورزشــکاران در این مســابقه وزنــه نزنند 

المپیک پاریس را از دست می دهند.
بــا توجه به اینکه چهار مســابقه در ســال 
2۰23 برگزار می شود، اکنون اگر بازی های 
آســیایی هم برگزار شــود، کار برای وزنه 
برداران سخت خواهد بود چرا که آن ها در 
سال 2۰23 حداقل در دو مسابقه گزینشی 
المپیک شرکت می کنند و اگر بخواهند در 
بازی های آســیایی هم وزنه بزنند، شرایط 
بسیار ســختی برایشــان رقم می خورد به 
ویژه که مجبورند در مســابقات گزینشــی 
المپیــک رکوردهایــی بالایی ثبــت کنند 
چون رکوردها جایگاه وزنــه برداران را در 
رنکینگ تعیین می کنــد و در هر وزن تنها 
۱۰ نفــر در کل جهان می تواننــد از طریق 

لمپیک بگیرند. رنکینگ، سهمیه ا
در عین حــال تعویق بازی های آســیایی 
2۰22 و موکول شــدن ایــن رقابت ها به 
سال مســابقات انتخابی المپیک، از جمله 
موضوعات قابل تاملی است که ذهن اهالی 

ورزش را درگیر کرده اســت و حتی شنیده 
می شــود که به دلیل همزمانی مســابقات 
انتخابی المپیک با بازیهای آسیایی، امکان 

لغو بازی های آسیایی دور از ذهن نیست.
نکته دیگری که نباید نسبت به آن مغفول 
ماند،  حساب ویژه ای است که ورزشکاران 
روی برگزاری بازی های آســیایی و جوایز 
آن باز و حتــی در مصاحبه هــای خود نیز 
اعلام کردند کــه برنامه ریزی زیادی برای 
کسب جوایز این مســابقات داشته اند و در 
صورت لغو مســابقات دستشــان به جایی 

بند نیست.
حال امــا پرســش های متعــددی درباره 

رویکرد مسئولان ارشد ورزش کشور نسبت 
به حضــور در بازی های آســیایی 2۰23 
چین و رقابت های انتخابی المپیک 2۰2۴ 
پاریس وجــود دارد؛ اینکه آیا قرار اســت 
کاروان ایران بــا تمام تــوان در بازی های 
آسیایی شــرکت کند یا ورزش ایران قصد 
دارد روی رقابت هــای انتخابــی المپیک 
ســرمایه گذاری کند؟ آیا به مسائل فنی و 
همزمانی این رویدادها توجه شــده است؟ 
مســائلی که نیازمند کار کارشناسی است و 
در صورت غفلــت از آن به طور حتم ورزش 
کشــور با چالش های مختلفی در مسابقات 

مهم پیش رو مواجه خواهد شد.

چالش همزمانی با انتخابی های المپیک پاریس!

افشای دریافتی های مدیر رسانه ای تا آنالیزورایران برای بازی های آسیایی چه در سر دارد؟

»آقا کریم« برای هر بازی تیم ملی 
چقدر می گیرد؟

بر اساس اســناد و مدارک مالی و خزانه داری فدراسیون فوتبال، 
کریم باقری به عنوان دستیار دراگان اســکوچیچ، برای هر بازی 
تیم ملی دســتمزد ۱55 میلیون تومانی به عنوان حقوق و مزایا 

دریافت کرده است.
به گزارش ایســنا، کریم باقری قبل از اعزام تیم ملی فوتبال ایران 
به مسابقات انتخابی جام جهانی در بحرین، با درخواست دراگان 
اسکوچیچ و تایید شهاب الدین عزیزی خادم به عضویت کادر فنی 
تیم ملی در آمد. او در یک سال گذشته، در هنگام  برگزاری اردوها از 
تمرینات پرسپولیس جدا و به تیم ملی ایران ملحق می شد و نقش 
او را چیزی مابین سرپرســت و مربیگری در تیم ملی می دانستند 
که قرار است نظم و انضباط در هنگام اردوها را به خاطر شخصیت 

کاریزماتیک خود حفظ کند.
با این حال، بعد از انتشــار اعداد و ارقــام دریافتی رفقای رییس و 
اعضای فدراسیون فوتبال و تیم ملی در دوران ریاست شهاب الدین 
عزیزی خادم، شائبه دریافت دستمزد ۱۰۰ میلیون تومانی برای 
هر مسابقه از سوی کریم باقری مطرح شد که برای برخی غیر قابل 

پذیرش بود.
بر اساس بخشی از اســناد و مدارک مالی دوره ی ریاست عزیزی 
خادم که نزد ایســنا محفــوظ اســت، قراردادهــای هنگفت و 
سرسام آوری با کادر اجرایی و فنی تیم ملی منعقد شده که بررسی 
آنها نشان می دهد نه تنها حقوق های غیر قابل باوری در این دوره 
پرداخت شده، بلکه پاداش هایی هم مازاد بر دستمزدهای پرداختی، 

به این نفرات تعلق یافته است.
کریم باقری با قرارداد صد میلیون تومان به ازای هر بازی، مبلغ ۹۰۰ 
میلیون تومان برای ۹ مســابقه دریافت کرده و مازاد بر این، مبلغ 
۹۱5 میلیون تومان به اضافه 52 میلیون و ۷۰۰ هزار تومان هم پول 
تو جیبی یورویی از این فدراسیون گرفته تا جمع حقوق و مزایای 
کریم باقری ظرف یک سال همکاری با فدراسیون فوتبال بالغ بر 

یک میلیارد و ۸۶۷ میلیون و ۷۰۰ هزار تومان شود.
هم چنیــن محمد خانبان، آنالیــزور تیم ملی هم کــه به صورت 
پیمانکاری با این تیم کار می کرد، برای هر بازی مبلغ ۷۰ میلیون 
تومان دریافت کرده که جمعا بالغ بر ۸۴۰ میلیون تومان شده است. 
خانبان با دریافت ۹ میلیون و 2۰۰ هزار تومان به عنوان پاداش و 
2۶ میلیون و 3۰۰ هزار تومان پول تو جیبی یورویی، حدود ۸۷5 

میلیون تومان دریافت کرده است.
البته ایرادهایی هم به مبلغ دریافتی از سوی کریم باقری و مهرداد 
خانبان، دستیار مربی و آنالیزور تیم ملی به جهت حضور همزمان 
در تیم پرسپولیس و دریافت حقوق و مزایای این تیم وارد است چرا 
که بر این اساس پاداش های دریافتی از سوی این دو نفر غیر عادی 

و نامتعارف و بی سابقه به نسبت ادوار گذشته است.
در کنار این نفرات، محمودرضا رضایی، مدیر رسانه ای سابق تیم 
ملی نیز علاوه بر حقوق ماهانه 35 میلیــون تومان و پاداش ۱۸۹ 
میلیون و 2۰۰ هزار تومانی و پول توجیبی 52 میلیون و ۷۰۰ هزار 
تومانی، جمعا ۶۰۹ میلیون و 2۰۰ هزار تومان از این فدراســیون 

دریافتی داشته است.
علی اصغر قربانعلی پور، مربی بدنساز تیم ملی ایران که از اواسط 
مراحل انتخابی به تیم ملی ملحق شد، با حقوق و مزایای ماهانه ۸۰ 
میلیون تومان و پاداش ۶۰۹ میلیون تومانی، جمعا برای ۶ ماه، یک 

میلیارد و ۱۱5 میلیون تومان دریافتی داشته است.

فراز فاطمی که ســابقه بازی برای استقلال و 
پرســپولیس را دارد، به عنوان سرپرست تیم 

ملی فوتبال امید انتخاب شد.
به گزارش ایســنا، در آستانه شــروع اردوها و تمرینات تیم 
ملی فوتبال امید، فراز فاطمی، بازیکن پیشــین استقلال و 
پرسپولیس که در مقطعی برای تیم ملی ایران هم بازی کرده 

بود، به عنوان سرپرست تیم ملی فوتبال امید انتخاب شد.
میرشــاد ماجدی در حالی این تصمیم را گرفته که محمد 
محمدی )قائم مقام کنونی پرســپولیس( به علت مشکلات 
اداری و مالی از ادامه همکاری با فدراسیون فوتبال به عنوان 

سرپرست تیم ملی امید خودداری کرده بود.
فاطمی قبل از شیوع ویروس کرونا سرپرست تیم ملی فوتبال 
جوانان بود و در این تیم با پرویز مظلومی و داود مهابادی به 
عنوان سرمربیان پیشین تیم ملی جوانان همکاری کرده بود.

هدایت تیم ملی فوتبال ایــران را مهدی مهدوی کیا بر عهده 
دارد و به زودی باید فهرســت بازیکنان دعوت شــده به این 
تیم را برای حضور در مســابقات قهرمانی زیر 23 سال آسیا 

اعلام کند.

اردوی تیم ملی بسکتبال جوانان در حالی از امروز آغاز می شود که 
سرمربی این تیم ظرف چند روز گذشته اخراج شده است.

به گزارش ایســنا، فدراسیون بســکتبال ایران در حالی اسامی 
ملی پوشان دعوت شده به اردوی تیم جوانان 2۰22 را اعلام کرد 
که بحث سرمربیگری این تیم با حواشــی زیادی طی چند روز 
اخیر همراه بوده است. این اردو قرار است از دیروز )سه شنبه( 2۷ 
اردیبهشت آغاز شود. در خبر منتشر شده خبری از معرفی کادرفنی 
تیم ملی جوانان نیســت که از نکات قابل توجه است. این اتفاق 
در حالی رخ داده که پیش از این هدایت تیم 2۰22 را محمدرضا 
اسلامی بر عهده داشت، اما اکنون این سرمربی از سمت خود کنار 
گذاشته است. در چند روز اخیر از سیامک ویسی به عنوان جانشین 
محمدرضا اسلامی نام برده شد، اما تا به این لحظه شروع فعالیت 
ویسی به عنوان سرمربی تیم ملی جوانان 2۰22 به صورت رسمی 
توسط فدراسیون اعلام نشده است تا این تیم فعلا بدون سرمربی و 

کادر فنی وارد اردو شود.
در چنین وضعیت عجیب و غریبی که گویا فقط در ورزش ایران 
مشاهده می شود، باید از فدراسیون بسکتبال سوال کرد که نفرات 
دعوت شــده به اردوها با نظر کدام کادرفنی و سرمربی انتخاب 

شده اند؟ آیا اصلا چنین اقدامی درست است؟

بازیکن پیشین استقلال و 
پرسپولیس سرپرست تیم ملی 

امید شد

عجیب اما واقعی؛ اردوی جوانان 
بسکتبال بدون سرمربی!

خبر

خبر
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افقی
 ۱ - رایگان، پسر طهماسب - اگر 
باز  دندان  با  نشد  باز  دست  با 
سرعت  اندازه گیری  واحد  کنید، 
در دریا - خطا  - بیسواد، درس 
نخوانده۲ - باطل كردن - شهری 
اندازه   ، در ایلام3 - تلخ، پیمانه 
بر  ، گذشتن  حساب  و  شماره   ،
چیزی - قطره باران - عر وارونه 
- شگرد، صنعت4 - ستون بدن، 
از  بدن -  اعضای  از  رونده،  عضو 

جنس بادیه - فیلمی از فریدون 
موش   - رنگها  از   - جیرانی۵ 
دسته  سرود   - راسو  خرما، 
 - شرعی6  آب  ناشنوا،  جمعی، 
الفبای  از   - غوغا  و  شور  گرفتن، 
یونانی - پرسش از مکان7 - از 
پیروان   - تلویزیونی  سیستمهای 
برای  انداز  شماره   - موسی  دین 
مخترع   - حیله  و  مكر   - برق8 
همراه   - هوا  از  گرفتنی  تلفن، 
جشنواره  توت،  شهر   - مت9 

درشت  بخیه  سينمائي،  معتبر 
خدایی  صفت  الهی،  مقام   -
 - جنبیدن   -  ۱۰ کوهی  سرو   -
خواهی،  زیاده  طمع،  و  حرص 
به  منصوب   - اضافه  حروف  از 
از   - شباهت۱۱  پسوند   - عیسی 
- کشوری  هرمزگان  دیدنی  نقاط 
 - وفراهم  آماده   - آفریقایی۱۲ 
الهه   - نیکی  ضد   - كمیاب۱3 
رودها  - مادر لر، بیماری، تصدیق 
روسی۱4 - تکرار حرف دوازدهم 
فروتنی،  با  همراه  درخواست   -
درخواست  عاجزانه،  خواهش 
شب   - معبود۱۵   - متواضعانه 
مهتابی - مهمانی، شادی، جشن 

حرف تکرار   - مکزیک  پول   -

عمودی
 - نیكو   - جاها  مکانها،   -  ۱
خشن   -  ۲ ثابت  و  شده  محکم 
بندگی3   - شیلی   دیکتاتور   -
 - شعله4   - فربه   - مرغابی   -
پاسبان قدیم - رودی در روسیه 
- برای ردیابی کشتی و هواپیما۵ 
 - حرف  تکرار   - رنگ   سرخ   -
بیگانه، سوره  بله  لیوان فرنگی - 
مقطعه  حروف  از  ششم،  و  سی 
سنگین   - بازیگر  نام   - قران6 
جمع،  نشانه   - وارونه7  ست   -
بله شیرازی، بله بی ادب - بهتر 
 - پیکان8  وانت  تجاری  نام   -
وارث   - بالایی  بهشت،  صفت 

 - انکرالاصوات9   - سلطنت 
ترفند - یاری، کمک - خط كش 
انر   - خارجی  چای  مهندسی، 
آش،  همراهی،  کلمه   - وارونه۱۰ 
حرف مشایعت - از افعال ربطی 

بیمار۱۱  نت  ریوی،  بیماری   -
ادبی  نوبل  برنده   - ریسمان   -
 - درختی  قورباغه   -  ۱99۰۱۲
 - تابستانی۱3  میوه   - زدن  تپق 
قلب،  رگهای  شدن  بسته  بیماری 

انسداد رگها - سخن بی پرده۱4 
 - موسیقی  الفبای  یادداشت،   -
اندوهگین   - اتمسفر  غلات،  از 
از   - آتش   - پیكاندار  تیر   -  ۱۵

یونانی معتبر  تیمهای 

جدول شماره ۱2۳۱

دوچرخه سواران ایران در فضای مجازی در 
حال تسویه حساب های شخصی هستند و 
علنا یکدیگر را دوپینگی خطاب می کنند. 
، حاشیه های دوچرخه  یسنا رش ا به گزا
یران به نظر نمی رسد که تمامی  سواری ا
نداشته باشد و هر روز شاهد یک ماجرایی 

در این رشته هستیم.
پس از تمام حواشی که برای فدراسیون و 
نتخابات آن رخ داد که هنوز هم  گریبان  ا
کنون شاهد  سیون است،  ا ا ین فدر گیر ا
بزنان به جان یکدیگر  ین هستیم که رکا ا
افتاده اند و در فضای مجازی از خجالت هم 

در می آیند.
مدتی پیش رکابزنان قدیمی و حال حاضر 
مشکل  به  یکدیگر  با  سرعت  ملی  تیم 

برخوردند و در فضای مجاز حتی  یکدیگر 
دن تست دوپینگ متهم  ز  دا ر ا ا ا به فر ر
کردند. حتی گفته می شود درگیری هم 
نتخابی تیم  نها در حاشیه ا ز آ بین دو نفر ا
ملی پیست هم پیش آمد که اگر افراد دیگر 
ورود نمی کردند ممکن بود کار به جاهایی 

باریک بکشد.
بزنان جاده  ین حواشی به رکا کنون هم ا ا
کشیده شده است و  آن ها عملًا به طور 
ا دوپینگی خطاب می  مستقیم یکدیگر ر
یجی که قبلا  نتا ن می کنند  کنند و عنوا

گرفته اند حاصل دوپینگ بوده است.
ا در دوچرخه  ین حواشی قطعا فضا ر  ا
ن متشنج تر می کند و هیچ  یرا ری ا سوا
ز طرف  رد. ا ین رشته ندا سودی به حال ا

ن یکدیگر  ا ر ا لی دوچرخه سو دیگر در حا
دیه  تحا ا دوپینگی خطاب می کنند که ا ر
ن بدبین  یرا نی در بحث دوپینگ به ا جها
نت  ر ضما ستا مه  نیز خوا است و در دو نا
شده که ایران ثابت کند در جهت مبارزه با 

این معضل گام بر می دارد.
رسول هاشم کندی سرپرست فدراسیون 
دوچرخه سواری در گفتگو با ایسنا درباره 
حواشی اخیر که رکابزنان در فضای مجازی 
ین فضا اصلا  ند، گفت: ا ورده ا به وجود آ
ن  ما خب یک شبه نمی توا خوب نیست ا
کاری کرد. فرهنگ سازی و اصلاح رفتارها 
کار یک روز و دو روز نیست. خود دوچرخه 
لندگی برسند که  ین با ید به ا ن با ا ر ا سو
رد می کنند،   ا تهامی و وقتی به یکدیگر ا

ری  آسیب آن به کل جامعه دوچرخه سوا
ینکه به یکدیگر تهمت  رد می شود و ا ا و

می زنند اصلا کار اخلاقی نیست. 
سیون  ا ینکه فدر هاشم کندی در مورد ا
ر نیست برخوردی با این مسئله داشته  قرا
ا بررسی  ین مسئله ر باشد؟ تصریح کرد: ا
می کنیم و در صورت لزوم برخورد خواهیم 
ند  ئه نکرده ا را کرد.  هنوز گزارشی به من ا
متهم  دوپینگ  به  ا  ر یکدیگر  ینکه  ا ما  ا
سریعا  ا  ر مسئله  کوچکترین  یا  می کنند 
ر  نی گزارش می دهند کا دیه جها تحا به ا
درستی نیست.  هر فردی باید به رقیب و 
ینکه شخصیت  رد و ا م بگذا حریفش احترا
و سابقه یکدیگر را زیر سوال می برند اصلا 

خوب نیست.

تسویه حساب شخصی دوچرخه سواران با اتهام دوپینگ!
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خبرخبر

دیــروز با حضــور ویدیــو کنفرانســی 
رئیس جمهور، عملیات اجرایی ۱۰۰ هزار 
واحد نهضت ملی مســکن در شهرهای 
جدید آغاز شــد و در جریان این برنامه 
رئیس جمهور نســبت به رونــد اجرای 
پروژه طی ۹ ماه گذشــته انتقــاد کرد و 
گفت: نیمی از هزینه های مردم به مسکن 
اختصــاص می یابد که باید این مشــکل 

برطرف شود.
به گزارش ایســنا، دیروز 2۷ اردیبهشت 
۱۴۰۱ جلســه شــورای عالی مسکن با 
حضور آیت الله ســید ابراهیم رئیســی  
رئیس جمهــور برگزار شــد. در جریان 
برگزاری این نشســت رئیس جمهور به 
صورت ویدیــو کنفرانس، دســتور آغاز 
عملیات اجرایی ۱۰۰ هزار واحد مسکونی 

در شهرهای جدید را صادر کرد.
رئیســی در جریان این نشســت با بیان 
توصیه هایــی در خصــوص وظایــف 
دستگاه های مرتبط با پروژه نهضت ملی 
مسکن گفت: برای من به هیچ وجه قابل 
قبول نیست که ۹ ماه از دولت بگذرد و ما 
در این زمینه بحث کنیم که خط اعتباری 
بانک مرکزی برای تامین اعتبارات محقق 
شده یا نشده اســت؛ یا مالیات واریز شده 
یا بعضی از ادارات و سازمانها هنوز بحث 
دارند که آیا زمین به این قضیه اختصاص 
دهند یا ندهند. این بحث هــا برای الان 

نیست، برای سه چهار ماه اول است.
او تاکیــد کرد: مــا در ایــن زمینه عقب 
ماندگی داریم. اگر بعضــا می گوییم که 
دولتهای گذشته آنچنان که باید وظایف 
خود را انجــام نداده اند این ســوال الان 
نســبت به خود ما هم هست که آیا ظرف 
این مــدت آنچنان که بایــد کارها پیش 

رفته است؟
رئیس جمهــور با بیان اینکــه همواره با 
تشکیل جلسات مســکن موافقت کرده 
است گفت: ما مســائل کالاهای اساسی 
را و اصلاحــات اقتصــادی را باید دنبال 
کنیم. اینکه من اهمیت می دهم به قضیه 
مسکن برای این است که اولویت دارد. در 
حال حاضر خیلی از اســتانداران مسائل 
مهمتری دارنــد. اینکه آقایان نشســته 
اند باید یــک کاری انجام شــود. وقتی 
اســتانداران می آیند باید یــک اتفاقی 

بیفتد.
رئیســی خاطرنشــان کرد: مصوباتی که 
در این رابطه اســت باید بــا حضور همه 
دستگاه ها بررسی  و از نگاه دستگاه های 
دیگر کاملا این قضیه متقن شــود. وقتی 
می گوییم مصوبه، باید واقعا مصوب شود.  
وگرنه مثل بســیاری از قوانین دیگر می 
شــود. ببینید در حوزه مســکن چقدر 
قوانین داریم که اجرا نشــده است. پس 
مساله ما قانون نیست بلکه این است که 
باید اجرا شود. باید دستگاههای مسئول 
دنبال کنند و هماهنگی لازم انجام شود.

او با اشــاره به لزوم تخصیــص زمین به 
پروژه هــای نهضت ملی مســکن گفت: 
در رابطه با زمین ها آقای قاســمی  وزیر 
راه و شهرســازی این موضوع دنبال کند 
که تخصیص اراضــی در اختیار برخی از 
مراکز چه مشــکلاتی دارد. آن دسته از 
متقاضیانی که واجد شــرایط هستند در 
اراضی همان دســتگاه ها مسکن تامین 

شود.
رئیــس جمهــور تاکیــد کرد: مــن از 
اســتانداران، بانک هــا، بانــک مرکزی، 
ســازمان های مســئول می خواهــم که 
طرح نهضت ملی مســکن را بــه عنوان 
یک موضوع دارای اولویــت تلقی کنند؛ 
چرا که ســهم هزینه مســکن در ســبد 
خانوار ۴۰ تا 5۰ درصد است و این یعنی 
مشــکل جدی برای خانواده ها که باید از 
پیش پای مردم برداشــته شود. بنابراین 
گــزارش، از ۱۰۰ هزار واحد مســکونی 
مذکور قرار اســت ۹25۱ واحد در شهر 
جدید سهند، ۱۸۷5 واحد در شهر جدید 
گلمــان، ۱۴ هزار و ۷5۰ واحد در شــهر 
جدید فولادشــهر، ۶۶5۶ واحد در شهر 
جدید بهارســتان، 2۸۷2 واحد در شهر 
جدید مجلســی، ۱5 هزار و 32۰ واحد 
در شهر جدید هشتگرد، 33۱۶ واحد در 
شهر جدید عالیشهر، ۷۹۰ واحد در شهر 
جدید نایبند، 25۰۰ واحد در شهر جدید 
پردیس، ۴۴۹۷ واحد در شهر جدید پرند، 
۴۰۰۰ واحد در شهر جدید ایوانکی، ۱۰ 
هزار و ۸2۹ واحد در شهر جدید گلبهار، 
۱2۱3 واحد در شــهر جدیــد بینالود، 
۱۷۱۰ واحد در شهر جدید شیرین شهر، 
2۰۰۰ واحد در شهر جدید رامین، 3۰۰ 
واحد در شــهر جدید رامشار، 5۰2 واحد 
در شهر جدید تیس، ۷۱۱2 واحد در شهر 
جدید صدرا، 5۰۰۰ واحد در شهر جدید 
مهاجران، 3۰۰۱ واحد در شــهر جدید 
امیرکبیر و 25۰۶ واحد در شــهر جدید 

علوی ساخته شود.

رئیس مرکز بررسی های استراتژیک ریاست 
جمهوری در سفری یک روزه به شیراز، با 

استاندار فارس دیدار و گفت وگو کرد.
به گزارش ایسنا به نقل از مرکز بررسی های 
استراتژیک ریاست جمهوری، محمد صادق 
خیاطیان در دیدار با استاندار فارس با اشاره 
به ماموریت های این مرکز در دولت سیزدهم، 
نقش آفرینی جدی این مرکز در فرایند 
سیاستگذاری را اراده جدی دولت خواند 
و گفت: برنامه ریزی های لازم برای انجام 
ماموریت ها و مسئولیت های مرکز صورت 
گرفته و در حال ارتقای کنشگری مرکز در 

این زمینه ها هستیم.
رئیس مرکز بررسی های استراتژیک در 
ادامه تبیین گفتمان دولت، مبانی نظری 
این گفتمان و اقتضائات آن در حوزه اجرا را 
از وظایف مهم مرکز بررسی های استراتژیک 
دانست و با اشاره به انتشار ماهنامه »برداشت 
اول« از سوی مرکز در این راستا، گفت: 
این ماهنامه در راستای تحقق گفتمان 
»عدالت و جمهوریت« که گفتمان اصلی 
دولت سیزدهم است، منتشر می شود. ما در 
این نشریه پیوند امر سیاسی و امر سیاسی 
در دولت و نیز هم افزایی سیاست ورزی و 
سیاست گذاری در چارچوب گفتمان عدالت 

و جمهوریت را دنبال می کنیم.
او در ادامه به اهمیت بهره مندی از نظرات 
نخبگان در نظام حکمرانی کشور اشاره کرد 
و گفت: یکی از ماموریت های ما در مرکز 
بررسی ها، توسعه  شبکه  نخبگانی کشور و 

تسهیل ارتباط این شبکه با نظام حکمرانی 
کشور است لذا به انحای مختلف از نخبگان 
برای حل مسائل و مشکلات کشور دعوت 
کرده ایم تا با همکاری آنها به راهبردهایی برای 
حل چالش ها برسیم. از سوی دیگر سامانه ای 
را تحت عنوان »سرآمدان« برای ارتباط 
نخبگان با راس و بدنه دولت طراحی کرده ایم 
که در آن نخبگان و صاحب نظران حوزه های 
مختلف می توانند نظرات و ایده های خود را 
در مسائل راهبردی و چالش های سیاستی 

کشور در آن مطرح کنند.
خیاطیان افزود: امروز بسیاری از اساتید 
دانشگاه علاقمند هستند که از دانش و تجربه 
آنها در دولت استفاده شود، لذا باید از این 
فرصت و ظرفیت به نحو احسن استفاده و 
نتیجه آن در حل مسائل و مشکلات کشور 

منعکس شود.
رئیس مرکز بررسی های استراتژیک ریاست 
جمهوری در ادامه با تاکید بر ضرورت تسهیل 
ارتباط دولت با دانشگاه، از تشکیل میز 
تخصصی در دانشگاه های اصلی کشور برای 
تحقق این منظور خبر داد و گفت: هدف 
ما در مرکز بررسی ها تسهیل این ارتباط 
به منظور استفاده از نظرات اعضای هیات 
علمی دانشگاه ها و نخبگان دانشگاهی برای 
دستیابی به راهبردهای اجرایی مشخص در 

موضوعات مهم کشور است.
باید بستر هم افزایی دانشگاه ها با 

یکدیگر را فراهم کنیم
در ادامه این دیدار نیز محمدهادی ایمانیه 

استاندار فارس بر ضرورت تقویت ارتباط 
دولت و دانشگاه ها با نخبگان تاکید کرد و 
گفت: در این زمینه نقش نهادهایی مثل 
ریاست  استراتژیک  بررسی های  مرکز 
جمهوری بسیار مهم است. البته موانعی در 
این مسیر وجود دارد اما با اصلاح قوانین و 

روندها می توان این ارتباط را تسهیل کرد.
او افزود: از سوی دیگر باید زمینه ورود 
مدیران به دانشگاه ها در قالب استاد مهمان 
یا تعابیری از این دست فراهم شود تا یک 
هم افزایی بین دولت و دانشگاه شکل گیرد.

استاندار فارس با تاکید بر ضرورت هم افزایی 
بین دولت و دانشگاه، فراهم شدن زمینه 
ورود دانشجویان به محیط کسب و کار و 
صنعت را حائز اهمیت خواند و گفت: صنایع 
مختلف کشور نیز باید از فرصت انتقال 
دانش توسط اساتید دانشگاه ها استفاده و 
بخشی از مشکلات خود را از طریق دانش 

آنها رفع کنند.
ایمانیه در پایان بر ضرورت اصلاح آیین نامه 
ارتقای مرتبه اعضای هیئت علمی آموزشی، 
پژوهشی و فناوری تاکید کرد و گفت: امروز 
برخی دانشگاه ها در کشور در نوعی رقابت 
نه چندان مفید با یکدیگر بسر می برند، در 
حالی که باید بستر هم افزایی دانشگاه ها با 
یکدیگر را فراهم کنیم. دولت هم می تواند 
برای این منظور، تشویق هایی را برای 
دانشگاه ها و اعضای هیات علمی در نظر 
گیرد و شرط آن را هم افزایی دانشگاه ها با 

یکدیگر قرار دهد.

به  استناد  با  گزارشی  در  پولیتیکو  نشریه 
غربی،  دیپلمات های  و  مقامات  اظهارات 
جزئیاتی را درباره دستور کار سفر اخیر نماینده 
اتحادیه اروپا به تهران برای مذاکره پیرامون 
وقفه ایجاد شده در مذاکرات وین و مسائل 

باقی مانده در این مذاکرات مطرح کرد.
به گزارش ایسنا، نشریه پولیتیکو در گزارشی 
درباره سفر اخیر انریکه مورا، نماینده اتحادیه 
اروپا در مذاکرات وین و معاون مسئول سیاست 
خارجی آن به تهران و رایزنی درباره وقفه ایجاد 
شده در مذاکرات با بیان این که ایران طی این 
دیدارهای دو روزه برای از سرگیری مذاکرات 
هسته ای متوقف شده از خود آمادگی نشان 
ز درخواستش،  ما هنوز ا داده، مدعی شد: ا

منصرف نشده است.
، مقام ارشد  نریکه مورا پولیتیکو ادامه داد: ا
روپا که هماهنگ کننده مذاکرات  تحادیه ا ا
وین است، با هدف تلاش برای برطرف کردن 
وقفه چند هفته ای در مذاکرات]غیرمستقیم[ 
میان آمریکا، ایران و قدرت های غربی به تهران 
سفر کرده بود. مقامات ارشد غربی به پولیتیکو 
گفته اند، مذاکرات در تهران که از چهارشنبه 
تا پنج شنبه طول کشید، پیش  رفت جدیدی 
ما توافق هنوز با قطعی شدن  حاصل کرد ا

فاصله دارد.
که  است  آمده  نشریه  این  گزارش  در 
مذاکره کنندگان در تلاشند راهی برای احیای 
توافق هسته ای سال 2۰۱5 پیدا کنند که در 

ازای لغو تحریم ها موجب محدود سازی برنامه 
هسته ای ایران می شد. آمریکا در سال 2۰۱۸ از 
این توافق خارج شد. درخواست ایران است که 
آمریکا نام سپاه پاسداران ایران را که شاخه ای 
ز  یران است، ا ز نیروهای نظامی ا قدرتمند ا
»فهرست سازمان های تروریستی خارجی« 
حذف کند. مورا سعی داشته است در این 
زمینه میانجی گری کند، چون ایران از مذاکره 

مستقیم با آمریکا خودداری می کند.
همچنین در این گزارش مطرح شد: طبق 
ادعای مقامات غربی، مورا این پیام را ]به ایران[ 
منتقل کرده است که آمریکا ممکن است درباره 
موضوع سپاه پاسداران مذاکره کند اما تنها 
زمانی که مذاکرات هسته ای به سرانجام برسد.

یران از  در ادامه این گزارش ادعا شده که ا
ما نشان داده  این موضوع صرف  نظر نکرده ا
است در این اثنا، آماده از سرگیری مذاکرات 
درباره موضوعات دیگر است و ممکن است 

درخواست های بالقوه جایگزینی برای آن ارائه 
دهد. پولیتیکو علاوه بر این مطرح کرد: با به 
پایان رسیدن دیدارها در هفته گذشته، مقامات 
به طور علنی اشاره کردند که پیش  رفت های 
اندکی ایجاد شده است. جوزپ بورل، مسئول 
سیاست خارجی اتحادیه اروپا در اخیرا در طی 
 G7 نشست وزرای امور خارجه کشورهای
گفت، سفر مورا به تهران »بهتر از آن چه انتظار 
داشتیم، پیش رفت«. او مدعی شد مذاکرات 

»متوقف شده از سر گرفته شده است«.
در این گزارش آمده است: مسئله قرار دادن نام 
سپاه پاسداران در فهرستی موسوم به فهرست 
ز مسائل  سازمان های تروریستی خارجی ا
اصلی مورد بحث در مذاکرات است. متن توافق 
عملا نهایی شده است، جز دو نکته جزیی 
که مقامات غربی آن را »مسائل فنی مربوط 
به لغو تحریم ها« تلقی کرده و باید به زودی 

حل شوند.

پولیتیکو در گزارشی ادعا کرد

پیام برجامی انریکه مورا به تهران
خیاطیان:

دولت به دنبال کاربردی کردن علم 
دانشگاهیان برای غلبه بر چالش هاست

رئیس کل دیوان محاسبات کشور و رئیس هیات نظارت بر صندوق 
توسعه ملی در دومین همایش علمی صندوق ثروت ملی و عدالت 
بین نسلی، گفت: نظامنامه وصول مطالبات صندوق توسعه ملی باید 

تغییر کند.
به گزارش ایسنا، به نقل از دفتر روابط عمومی و امور بین الملل دیوان 
محاسبات کشور، مهرداد بذرپاش در دومین همایش علمی صندوق 
ثروت ملی و عدالت بین نسلی با بیان اینکه ماموریت اصلی این صندوق، 
حفظ ثروت ملی برای آیندگان است، افزود: حسابرسی عملکرد 
پروژه های صندوق توسعه ملی در دستور کار دیوان محاسبات قرار 
گرفته است و سایر انفال به ویژه زمین هم به عنوان منابع صندوق باید 

مورد توجه قرار گیرد.اهمیت اینها کمتر از نفت نیست.
رئیس کل دیوان محاسبات اظهار داشت: برخلاف آنچه که شعار 
"عدالت بین نسلی" مطرح می شود، اما در واقع، روزمرگی ها باعث شده 

از اهداف فاصله بگیریم.
او هشدار داد: صندوق توسعه ملی عملا به خزانه دوم دولت ها تبدیل 

شده که این اتفاق، اشتباهی راهبردی است.
رئیس هیات نظارت و صندوق توسعه ملی تاکید کرد که در اساسنامه 
صندوق توسعه ملی باید ترکیب هیات امنا اصلاح شود و به گونه ای 
نباشد که بزرگترین مصرف کنندگان منابع، اکثریت هیات امنا را در 

اختیار داشته باشند؛ این تعارض منافع باید حل شود.
او افزود: هیات عامل به عنوان اصلی ترین بازیگر ماموریت بزرگ صندوق 

توسعه ملی، نقش موثر و چندانی در تکالیف و اقدامات آن ندارند.
مهرداد بذرپاش با بیان اینکه ظرف ۱۰ سال اخیر به طور متوسط سالی 
۱۰ میلیارد دلار تسهیلات مختلفی پرداخت شده است، این سوال را 
مطرح کرد که چند درصد از این پرداخت ها با نظر هیات عامل بوده 

است؟
رئیس کل دیوان محاسبات کشور عنوان کرد که بانک های عامل در 
بازپرداخت تسهیلات صندوق توسعه، عملکرد قابل قبولی ندارند. 
هزینه های گزاف و جاری و روزافزون دولت ها باعث شده به صورت مکرر 
درخواست برداشت از این صندوق ارائه شود که این دخل و تصرف، 

موجب بروز چالش شده است.
بذرپاش با تاکید بر اینکه  اساسنامه و ساختار و نوع عملکرد صندوق 
توسعه ملی نیازمند تغییرات اساسی است، افزود: در نظامنامه  وصول 
مطالبات صندوق هم باید اصلاحات مهمی اتفاق بیفتد. تملک سهام 
بدهکاران کلان که سال ها از سررسید بدهی آنها گذشته و اقدام 
درخوری نداشته اند، یکی از روش های پیشنهادی است. رئیس هیات 
نظارت بر صندوق توسعه ملی گفت: شکست حساب ذخیره ارزی باید 
به عنوان یک عبرت مورد توجه باشد؛ ۱۰ سال از آغاز به کار صندوق 
ثروت ملی و عدالت بین نسلی می گذرد که امیدوارم در آینده موجب 

افتخار شود.

گزارش
ایسنا

دومین همایش علمی صندوق ثروت 
ملی و عدالت بین نسلی

بذرپاش هشدار داد: صندوق توسعه 
ملی به خزانه دوم دولت ها تبدیل 

شده است

در جریان آغاز عملیات اجرایی 
100 هزار واحد مطرح شد
انتقاد رئیس جمهور 

نسبت به روند اجرای 
پروژه نهضت ملی مسکن

سنا
: ای

س
عک

رئیس قوه قضائیـه گفت: کوتـاه کردن فرآیند دادرسـی 
یک ضـرورت غیـر قابل کتمـان اسـت و ما بـرای تحقق 

این مهم سلسـله برنامه هایـی را در دسـتور کار داریم.
به گـزارش ایسـنا به نقـل از مرکـز رسـانه قـوه قضائیه، 
حجت الاسـلام والمسـلمین محسـنی اژه ای در نشست 
با اعضـای هیئت رئیسـه کمیسـیون اصـل ۹۰ مجلس 
ضمـن اشـاره بـه تعبیـر مطـرح شـده از جانـب رئیس 
کمیسـیون اصـل ۹۰ مبنی بـر وجـود دردهـای مزمن 
در بخش هایـی از نظـام اداری کشـور، اظهـار کـرد: رفع 
دردهای مزمن بـا درمان عادی ممکن نیسـت و نیازمند 
درمان ویژه اسـت؛ درمانی که هزینه دارد و باید مسـتمر 
و مداوم باشـد تا اثرات بر جـای مانـده از دردهای مزمن و 

کهنه را بـه طور کامـل مـداوا کند.
رئیس دسـتگاه قضا یـادآور شـد: ایـن درمان و مـداوای 
دردهـای مزمن کـه بخش هایـی از نظـام اداری کشـور 
بـه آن مبتلا اسـت نیازمنـد تشـریک مسـاعی و تمرکز 
قوای دسـتگاه های مختلف و شناسـایی اولویت هاست؛ 
همچنین بایـد توجه داشـت کـه ایـن درمـان دردهای 
مزمن با جیغ هـا و فریادهایی همـراه خواهد بـود که این 
امر نباید مـا را از ادامه مسـیر بـاز دارد و باید موضـوع را تا 

انتهـا و حصـول نتیجه پیگیـری کنیم.
رئیـس قوه قضائیـه تاکیـد کـرد: در عین حال کـه نباید 
از هیچ موضوع و مسـئله ای کـه موجد آسـیب و خلل در 
نظام اداری کشـور اسـت، غفلـت کرد امـا بایـد تمرکز و 
انرژی خـود را بـر اولویت هـا بگذاریـم و بـا اولویت بندی 
مسـائل و موضوعـات در راسـتای رفـع آنهـا اقدامـات 
مجدانـه و پیگیرانه را انجام دهیم و توجه داشـته باشـیم 
که با انجـام یـک اقـدام بازدارنده در حـوزه یـک اولویت 
شناسـایی شده بسـیاری از مشکلات و آسـیب ها مرتفع 
خواهنـد شـد. رئیـس قـوه قضائیـه در همیـن زمینـه 
مشـخصاً بـه موضـوع ضـرورت تکمیـل و راه انـدازی 
سـامانه جامع تجارت و نقـش و کارکـرد این سـامانه در 
شفاف سـازی چرخه صادرات و واردات در کشـور اشـاره 
کـرد و ایـن مقولـه را در زمـره اولویت ها قلمـداد کرد که 
در صـورت تحقـق کامـل آن، بخشـی از منافذ فسـادزا، 
معایب و آسـیب ها در حوزه فرایندهای زنجیـره تجارت 
و همچنیـن مدیریت زنجیـره توزیـع کالا مرتفع خواهد 
شد. حجت الاسلام والمسلمین محسـنی اژه ای با تاکید 
بـر ضـرورت اتصـال سـامانه های دسـتگاه های مختلف 

از جملـه اداره گمـرک ، سـازمان بنـادر و سـازمان اموال 
تملیکـی در راسـتای شفاف سـازی چرخـه صـادرات و 
واردات در کشـور و انسـداد بسـترهای فسـادزا و موجب 
خسـارت در ایـن حـوزه مشـخصاً بـه معضـل کالاهایی 
اشـاره کرد که در انبار بنـادر و گمرکات، متروکه و فاسـد 
می شـوند؛ محموله هایـی که بـه تصریـح قاضی القضات 
هیچ عایـدی بـرای مـردم ندارنـد و فقـط بـه بیت المال 
خسـارت تحمیـل می کننـد؛ از »تخصیـص ارز بـرای 
واردات« تـا »اشـغال فضـای فیزیکی« و »صـرف هزینه 
جهـت امحـاء آنهـا«. رئیس قـوه قضائیـه تصریـح کرد: 
به مسـئولان قضایـی دسـتور داده ام که با کمـک دولت، 
همچنـان سـاماندهی فرآیندهـای صـادرات و واردات از 
جمله ثبت  سـفارش ها، تخصیـص ارز، تخلیـه محموله 
کشـتی ها در بنـادر و گمـرکات و ارسـال بـه موقـع آنها 
به نقاط مختلف کشـور، سـاماندهی انبارهـای گمرکات 
و بنـادر و کالاهـای متروکـه را بـا جدیت دنبـال کنند تا 
اشـکالات و آسـیب های فسـادزا و موجـد خسـارتی که 
کماکان در برخی از بنادر و گمرکات کشـور وجـود دارد، 

به طـور کامـل مرتفع شـوند.
رئیـس دسـتگاه قضـا در بخشـی از سـخنانش در ایـن 
قسـمت جلسـه، در واکنـش به سـخنان سـید محمود 
نبویان عضو هیئت رئیسـه کمیسـیون اصل ۹۰ مجلس 
مبنی بر عـدم تحویل سـامانه مرتبط با گمـرک از ناحیه 
یک شـرکت و پیمانکار علی رغم مکاتبات صورت گرفته 
میان مقامات و مسـئولان ذیربط طی چهارسال گذشته 
گفت: ابعـاد این موضوع باید موشـکافی و بررسـی شـود 
و اگر مقرون بـه صحت باشـد باید مورد پیگیـری جدی 
قرار گیرد؛ البتـه من این موضـوع را قبول نـدارم که یک 
پیمانـکار توانسـته همـه مسـئولان را دور بزنـد؛ بـه هر 
ترتیـب بایـد قـرارداد منعقد شـده در ایـن زمینـه مورد 
بررسـی و مداقه قرار گیرد و هر دسـتگاهی مقصـر بوده، 

رسـیدگی های لازم در رابطه بـا آن انجام شـود.
حجت الاسـلام والمسـلمین محسـنی اژه ای بـا تاکیـد 
بـر اینکـه مقابلـه همه جانبه بـا پدیـده قاچاق بـه صرف 
راه اندازی و اتصال سامانه ها ی یکپارچه تحقق نمی یابد، 
بیـان داشـت: بـه منظـور مقابله جـدی بـا پدیده شـوم 
قاچـاق کـه یکـی از موانع اصلـی رونـق و جهـش تولید 
در کشـور اسـت ضـروری اسـت دسـتگاه های مسـئول 
تشـریک مسـاعی و تعامـل بیشـتری داشـته باشـند و 

مـن در اینجـا رئیـس سـازمان بازرسـی و رئیـس کل 
دادگسـتری اسـتان تهران را مکلف می کنم بـا برگزاری 
نشسـت های تخصصی مشـترک با اعضای کمیسـیون 
اصل ۹۰ مجلس، موضوعات و مسـائل این حوزه از جمله 
راه انـدازی و اتصـال سـامانه های لازم و تخلفـات صورت 
گرفتـه در ایـن زمینـه را احصـاء و جمع بنـدی کننـد و 
بدین ترتیب یـک کار عملی منسـجم در حـوزه مقابله با 

قاچـاق صـورت گیرد.
وی افـزود: البتـه تعـدادی از متخلفیـن در حـوزه 
سـامانه های مبارزه بـا قاچاق از ناحیه سـازمان بازرسـی 
بـه دادسـرا معرفـی شـده اند امـا بایـد توجه داشـت که 
صرف ایـن اقدام کفـات نمی کنـد و بایـد این مسـئله را 
به صورت ریشـه ای و اساسـی با همکاری و تعامل مرتفع 
کنیم. رئیس قـوه قضائیه در بخش دیگری از سـخنانش 
در ایـن قسـمت از نشسـت بـا اعضـای هیئـت رئیسـه 
کمیسـیون اصـل ۹۰ ، بـر نقشـی کـه مجلـس یازدهم 
می توانـد در زمینـه »کوتـاه کـردن فرآیند دادرسـی« و 
»کاسـتن از عناوین متعدد و کثیر مجرمانـه« ایفا کند و 
کمک  کار دسـتگاه قضایی در این راستا باشد، تاکید کرد 
و به استمرار فضای همدلانه ایجاد شـده میان مسئولان 
دسـتگاه قضایی و نمایندگان مجلس یازدهم برای غلبه 

بـر چالش هـا و معضلات اشـاره داشـت.
وی در همین راسـتا افزود: کوتاه کردن فرآیند دادرسـی 
یک ضـرورت غیـر قابل کتمـان اسـت و ما بـرای تحقق 
این مهـم سلسـله برنامـه هایـی را در دسـتور کار داریم؛ 

مجلس یازدهم نیز می توانـد در این زمینـه در قالب ارائه 
طرح از ناحیه خود و یا تسـریع در تصویب لوایح ارسـالی 
از ناحیـه مـا، نقش آفریـن باشـد؛ بـه طـوری که شـاهد 
رسـیدگی بـه یـک پرونـده قضایـی در بازه هـای زمانی 

طولانی نباشـیم.
حجت الاسـلام والمسـلمین محسـنی اژه ای به ثمرات و 
اثرات مثبت جلسـات مسـتمر و هم اندیشـانه مسئولان 
قضایـی بـا نماینـدگان مجلـس در کمیسـیون ها و 
فراکسـیون های مختلـف در راسـتای رفـع اشـکالات و 
ایـرادات موجود در بخش ها و حوزه های گوناگون کشـور 
اشاره کرد و مشـخصاً نتایج و اثرات نشسـت اخیر خود و 
مسـئولان قضایی با طراحان قانون »حمایـت از خانواده 

و جوانی جمعیـت« را مـورد تصریح قـرار داد.
رئیس قـوه قضائیه در همیـن زمینه افـزود: در راسـتای 
موضوعـات مطـرح شـده در جلسـه مشـترک میـان 
مسـئولان قضایی و طراحان قانون »حمایـت از خانواده 
و جوانی جمعیـت« در مجلـس، ظرف تنهـا دو هفته در 
راسـتای رفع موانـع اجـرای کامل ایـن قانـون اقداماتی 
ترتیب داده شـد؛ از جمله آنکه ابلاغ ویژه تشـکیل شعب 
اختصاصی دادگاه تجدیدنظر در همه اسـتان های کشور 
وفق تبصـره یک مـاده 5۶ قانـون مزبور )ناظر بر شـرایط 
مجاز بودن سـقط جنین( صـادر شـد؛ همچنین رئیس 
سازمان بازرسـی کل کشور مکلف شـد تا بر نحوه اجرای 
مفاد ایـن قانون از ناحیه دسـتگاه های مختلـف و تدوین 

آیین نامه هـای ناظـر بـر آن نظـارت کند.

رئیس قوه قضائیه:

کوتاه کردن فرآیند دادرسی یک ضرورت 
غیر قابل کتمان است

یک عضو کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس شورای 
اسلامی تاکید کرد: اگر هدف از اجرای طرح مردمی 
سازی پرداخت یارانه ها این اســت که دست دلال و 
قاچاقچی و مفسد اقتصادی از جیب مردم قطع شود، 
دیگر اسمش »جراحی« نیست بلکه »قطع ید« است 
و باید بگوییم که ما می خواهیم دســت ســارق را نه 

بصورت نمایشی بلکه در واقعیت قطع کنیم.
مهدی باقری در گفت وگو با ایســنا با اشاره به اقدام 
دولت در اجرای طرح مردمی سازی و توزیع عادلانه 
یارانــه  کالاهای اساســی اظهار کــرد: در مجلس با 

چندین سهو لســان مواجهیم که یکی از آنها موضوع 
حذف ارز ترجیحی است؛ در شرایطی چنین موضوعی 
مطرح می شــود که اصــلًا مصوبه ای بــه این عنوان 
نداریم بلکه آنچــه که وجود دارد طرحی در دولت در 
چارچوب مصوبات مجلس شــورای اسلامی است که 
طی آن قرار اســت تغییراتی در روش پرداخت یارانه 

اعمال شود.
او بــا تاکید بر توزیــع هدفمند یارانه هــا میان مردم 
تاکید کرد: مردم همیشه گلایه مند هستند که به نام 
مردم یارانه پرداخت می شــود اما این یارانه به دست 

آنها نمی رسد و عدالتی در توزیع  یارانه وجود ندارد.
این نماینده در مجلس افزود: پیشتر کل یارانه ای که 
متعلق به مردم بود، به واردکنندگان یا به دلالان داده 
می شد، اما امروز تصمیمی اتخاذ شده تا این یارانه به 
مردم پرداخت شود؛ بر این اساس قرار است تا وقتی 
فرد برای خرید نان به نانوایی مــی رود، همان لحظه 
یارانه نان به حســاب نانوا واریز شــود؛ این اقدام در 
راســتای اجرایی کردن عدالت در پرداخت یارانه ها 

است.
باقری خاطر نشان کرد: یکی از دلایلی که دولت های 

قبل برای اجرای چنین طرحــی اقدامی جدی انجام 
ندادند دشواری آن بود؛ چرا که اگر اقدام راحتی بود، 
تا حالا همه آن را انجام داده بودند؛ یکی از نگرانی های 
نمایندگان مجلس نیز این اســت که این دشــواری 
باعث اجرای ناقص طرح شــود؛ نماینــدگان مجلس 
همزمان که به عنــوان وکلای مردم ایــن وظیفه را 
دارند تا دغدغه های آنها را منتقل و پیگیری کنند، از 
این دولت عزیز نیز در اجرای سیاست هایش حمایت 

بسیاری می کند.
وی درباره اســتفاده از عنوان »جراحی اقتصادی« از 

سوی برخی مقامات کشــور برای طرح توزیع عادلانه 
یارانه  کالاهای اساســی با بیان اینکه »اســتفاده از 
چنین عباراتی صحیح نیست«، اظهار کرد: »عدالت« 
بهتریــن لفظی اســت که مــا حکومــت جمهوری 
اســلامی مکلف به ایجاد آن اســت؛ وقتــی یارانه به 
دســت قاچاقچی و دلال می رســد و هیچ روستایی 
از آن بهره ای نمی برد و این طــرح نیز در حال تحقق 
بهره مندی روستاییان از یارانه شان است، آیا این کار 

جراحی است یا عدالت؟
این عضو کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس شورای 
اسلامی گفت: اگر هدف از اجرای طرح مردمی سازی 
پرداخت یارانه ها این است که دست دلال و قاچاقچی 
و مفســد اقتصادی از جیب مردم قطع شــود، دیگر 
اسمش »جراحی« نیست بلکه »قطع ید« است و باید 
بگوییم که ما می خواهیم دســت سارق را نه بصورت 

نمایشی بلکه در واقعیت قطع کنیم.

عضو کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس

هدف اجرای طرح مردمی سازی پرداخت یارانه ها »قطع ید« مفسدین است
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روزنامه اقتصادی استان کرمان

۳۸ درصد جمعیت استان کرمان 
زیر ۱۸ سال است

معاون حقوق بشر و امور بین الملل وزارت دادگستری و دبیر مرجع ملی کنوانسیون حقوق 
کودک گفت: 3۸ درصد جمعیت استان کرمان را افراد زیر ۱۸ سال تشکیل می دهند.

فتاح احمدی در دیدار با استاندار کرمان با بیان این مطلب که مسئولیت ها فرصت برای خدمت 
است، گفت:سردار سلیمانی به عنوان نوع جدید حکمرانی است.

او ادامه داد:شناسایی ظرفیت های غیردولتی که می توانند در انجام ماموریت ها کمک کند، 
الزامی است.

معاون وزیر دادگستری افزود:سردار سلیمانی این توانایی را داشت که از همه ظرفیت ها برای 
پیشبرد اهداف استفاده می کرد.

او با اشاره به اینکه بخش عمده اقدامات ما در استان هاست، تصریح کرد:در راستای حقوق 
کودکان اگر همه ظرفیت های استان بویژه بخش غیردولتی را در کنار هم قرارداد می توانیم در 

ابتدا وضعیت را کنترل و سپس به سمت درمان گام برمی داریم.
احمدی پیشنهاد کرد:لیست متمولین مردم مدار و خوش فکر کرمانی در داخل و خارج از 
استان را تهیه کنید و همایشی از خیرین کرمانی های سراسر دنیا برگزار کنید و از ظرفیت 

آنها استفاده کنید.

خبر

ارز دیچیتال

خبر

خبرخبر

خبر

اینفوگرافیک

رئیس سازمان صمت جنوب کرمان 
از راه اندازی کامل مرکز پاسخگویی 
همه  وصل  و  سازمان  یکپارچه 
شهرستان های جنوب کرمان به این 

مرکز خبر داد.
مسلم مروجی فرد با اشاره به مزیت های 
راه اندازی راه اندازی کامل مرکز 
پاسخگویی یکپارچه گفت:ماموریت 
این مرکز یکپارچه سازی،مدیریت 
ارتباطی  درگاه های  ساماندهی  و 
وپاسخگویی به درخواست ها و نیازهای 
شهروندان در بخش های صنعت، 

معدن و تجارت می باشد.

او اظهار داشت:کار این سامانه به 
گونه ای است که تمامی تقاضاها از 
طریق شماره ۱2۴)مکاتبه و حضوری( 
که به سازمان صمت جنوب کرمان 
ارجاع و متناسب با درخواست متقاضی 
جهت بررسی به حوزه تخصصی و یا 
شهرستان مورد درخواست ارجاع 
و پس از دریافت کد رهگیری قابل 

پیگیری می باشد.
مروجی فرد گفت:ارباب رجوع از طریق 
تماس با سامانه مربوطه، درخواست، 
شکایت و یا سوال خود را مطرح، این 
تماس همزمان در سامانه وزارت صمت 

و سازمان قابل مشاهده و پیگیری 
می باشد.

بهره گیری  با  او گفت:این سامانه 
از تکنولوژی های روز و همچنین 
نظیر  ارتباطی  کانال های  پوشش 
ی  ه ها گا ر د ، مک پیا ، بر نما ، تلفن
اینترنتی،پست الکترونیک،صندوق 
صوتی و نرم افزارهای تلفن همراه 
ایجاد گردیده و هموطنان می توانند 
از طریق تماس با شماره ۱2۴در سراسر 
کشور یا مراجعه به درگاه اینترنتی

www.۱2۴.ir از خدمات پاسخگویی 
یکپارچه این سامانه بهره مند شوند.

و  جعل  با  مبارزه  اداره  رییس 
کلاهبرداری پلیس آگاهی کرمان از 
کلاهبرداری به شیوه فروش عتیقه و 
بیهوش کردن خریداران در این استان 
خبرداد و گفت:در این رابطه پنج مورد 
کلاهبرداری به ارزش ۱2 میلیارد ریال 

کشف و چهار متهم دستگیر شده اند.
سرهنگ علی آکار افزود:در پی شکایت 
یکی از شهروندان مبنی بر کلاهبرداری 
از طریق فضای مجازی با عنوان فروش 
عتیقه،بررسی موضوع در دستور 
کار کارآگاهان اداره مبارزه با جعل 
و کلاهبرداری پلیس آگاهی استان 

کرمان قرار گرفت.
او ادامه داد: با تلاش کارآگاهان و با انجام 
اقدامات تخصصی و پلیسی گسترده 
و با جمع آوری مدارک میدانی، باند 
چهار نفره کلاهبرداران شناسایی و 
متهمان در چند عملیات هماهنگ 
در کرمان دستگیر شدند. رییس اداره 
مبارزه با جعل و کلاهبرداری پلیس 
آگاهی کرمان در خصوص شگرد این 
افراد گفت:متهمان با درج آگهی فروش 
عتیقه و کالا با قیمت های وسوسه انگیز 
در فضای مجازی،افراد را ترغیب به 
خرید کرده و پس از اینکه خریدار در 

محل تعیین شده حضور پیدا می کرد و 
اطمینان کلاهبرداران از این که خریدار 
وجه مورد معامله)سکه و دلار(را همراه 
خود دارد،با ترفندی خاص و خوراندان 
مواد بیهوش کننده به خریدار،دلارها 
و سکه های وی را سرقت می کردند و 

به سرعت از محل متواری می شدند.
 این مقام انتظامی گفت:متهمان به 
پنج مورد کلاهبرداری در استان های 
دیگر کشور به ارزش ۱2 میلیارد ریال 
اعتراف کردند و تحقیقات برای کشف 
جرایم احتمالی متهمان و شناسایی 

مال باختگان ادامه دارد.

چهار کلاهبردار عتیقه فروش در کرمان دستگیر شدندراه اندازی مرکز پاسخگویی یکپارچه سازمان صمت جنوب کرمان

عکس نوشت

مدیرکل کمیته امداد کرمان گفت: مرکز 
نیکوکاری تخصصی هنرمندان به منظور 
به ویژه  مردمی  کمک های  جمع آوری 
هنرمندان برای کمک به نیازمندان راه اندازی 

شد.
مرکز  افتتاح  مراسم  در  صادقی  یحیی 
هنرمندان،هدف  تخصصی  نیکوکاری 
از راه اندازی این مرکز نیکوکاری را ترویج 
فرهنگ نیکوکاری و نوع دوستی و کمک به 
نیازمندان اعلام کرد و گفت:تلاش خواهیم 
کرد تا با بهره گیری از توان همکاران رسانه ای 
در جنوب کرمان برای ارتقای فرهنگ 
نیکوکاری و نوع دوستی در جامعه گام های 

موثری برداریم.
به گفته او این مرکز به منظور جمع آوری 
کمک های مردمی به ویژه هنرمندان برای 
کمک به نیازمندان جامعه راه اندازی شده 
است. مدیرکل کمیته امداد استان کرمان 
می گوید:معرفی نیکوکاران و خیران به ویژه 
خیران رسانه ای و هنرمندان، شناسایی 
نیازمندان و کمک به رفع مشکلات آنان و 
هم چنین کمک به ترویج فرهنگ نیکوکاری 
از جمله اهداف راه اندازی مرکز نیکوکاری 

هنرمندان در شهرستان جیرفت است.
تاکنون ۴۱۵ مرکز نیکوکاری در استان کرمان 
راه اندازی شده که ۴۱ مرکز آن مربوط به 

شهرستان جیرفت است.

ره  جشنوا دومین  به  ر  ثا آ رسال  ا مهلت 
رکنان  یژه کا بطه« و ا غِ روشنِ ر ا نگارش »چر

روابط عمومی های استان کرمان تمدید شد.
بط عمومی   ا و ز ر رش کرمان نو به نقل ا به گزا
رسال  مجتمع مس سرچشمه رفسنجان، مهلت ا
ره به مدت ۱۰ روز تا تاریخ  ین جشنوا ر به ا ثا آ

شش خرداد ماه تمدید شد.
رکنانِ  بطه« ویژه کا ا غ روشن ر ره »چرا جشنوا
ستان کرمان در همه  بط عمومی های ا ا و همه ر
یی،  جرا ا ه های  دستگا  ، دها نها  ، زمان ها سا

دانشگاه ها، شرکت ها و… است که در ۱۰ محور و 
موضوع برگزار می شود.

نشست  و  موزشی  آ ه  رگا کا میه،  ختتا ا سم  مرا
 ۱۴۰۱ ه  تیرما  ۱۴  ، ه ر ا جشنو ین  ا تخصصی 
به  و  می شود  ر  برگزا قلم«  »روز  با  هم زمان 
بدون  ( ه  ر ا جشنو ین  ا برگزیده  نویسنده  سه 
۳۰میلیون  ، تندیس، لوح تقدیر و  تبه بندی( ر
یسته  یزه نقدی و به هفت نویسنده شا یال جا ر
تقدیر، لوح تقدیر و ۱۰میلیون ریال جایزه نقدی 

اهدا خواهد شد.

فرمانـدار عنبرآبـاد از ۶۰۰ مورد بازدیـد نانوایی های 
ایـن شهرسـتان از ابتدای سـال جاری تاکنـون خبر 
داد و گفـت: در این بازدیدهـا نانوایی های متخلف در 
مراحـل متعـدد ۱۶۰ مرتبـه بـه تعزیـرات حکومتی 

معرفی شـدند.
جـواد ایـزدی بـه بازدیـد خـود از نانوایـی عنبرآبـاد 
اشـاره کـرد و افزود:طـی بازدیـد از نانوایـی ایـن 
شهرسـتان تعـدادی از نانوایـی ها بـا تاخیـر فعالیت 
خود را آغـاز کـرده بودنـد کـه برابر مقـررات بـا این 

واحدهـای صنفـی برخـورد قانونـی مـی شـود.
او بـا بیان اینکـه ۷۰ نانوایـی در شهرسـتان عنبرآباد 
فعال اسـت اظهـار داشـت: صبـح امـروز ۲۶ نانوایی 

این شـهر مـورد بازدیـد قـرار گرفت.
او بـر اسـتمرار بازرسـی ها در سـه نوبـت پخـت 

نانوایی هـای در شهرسـتان عنبرآبـاد تاکیـد کـرد 
و گفت:کیفیـت پخت،رعایـت مسـائل بهداشـتی و 
رعایـت سـاعت کاری در نانوایی هـا نظارت مسـتمر 

. د می شـو
فرماندار عنبرآبـاد در بازدیـد سـرزده از نانوایی های 
این شهرسـتان اشـاره کرد و گفت:پس از این بازدید 
نشسـتی بـا متصـدی نانوایی هـا برگـزار و وضعیـت 

نانوایی بررسـی می شـود
ایـزدی بـا بیـان اینکـه نانوایی هـای این شهرسـتان 
زیر ذربین بازرسـان قـرار دارنـد گفت:نانوایی ها باید 

طبق قانـون عمـل کنند.
او بـر پایـش روزانـه نانوایی هـای عنبرآبـاد تاکیـد 
کرد و افزود:بـا نانوایی هـای متخلف برخـورد قانونی 

می شـود. 

کتاب “حسنا سادات موسوی” با عنوان “من تسلیم نمی شوم” طی 
مراسمی با حضور مدیرکل آموزش و پرورش استان کرمان رونمایی 
شد. کتاب من تسلیم نمی شوم با موضوع انگیزشی با بیان یک داستان 
در همکلاسی ها و هم سن و سال های خود انگیزه یادگیری مهارت های 

اجتماعی و مهارت های زندگی را ایجاد می کند.
 کتاب من تسلیم نمی شوم نوشته حسنی سادات حسینی دانش آموز 
چهارم دبستان در شهرستان سیرجان در ۱5صفحه به چاپ رسیده 
است. مدیرکل آموزش و پرورش استان کرمان در حاشیه آیین رونمایی 
از کتاب دانش آموز سیرجانی افزود:با وجود کلاس های مجازی و نبود 
کلاس حضوری اقدام بسیار مهمی انجام شده و حسنا سادات موسوی 
توانسته با تلاش و پشتکار و همراهی والدین و معلم خود به این مهم 

دست پیدا کند.
 رضا رضایی تصریح کرد:دانش آموزان استعدادهای نهفته ای دارند که 
باید با استعدادیابی و تلاش شکوفا شود و اگر ارتباط و تعامل خانواده 
تفاقات خوبی را برای دانش آموزان  ند ا فزایش یابد می توا و مدرسه ا

مستعد رقم بزند. 
ا حاصل  یین موفقیتش ر ین آ دات موسوی در ا  همچنین حسنا سا
نست  تلاش خود و حمایت های پدر و مادر و همچنین معلم خود دا
ند با تلاش و پشتکار و حمایت های  باز هم بتوا ز امیدواری کرد: برا و ا
پدر و مادر کتاب های بیشتری را در راستای استفاده دانش آموزان به 

چاپ برساند.

»قلعه تاریخی »اسفندقه
قلعـه اسـفندقه متعلق بـه دوره پهلوی 
اول کـه در دهسـتان دولت آبـاد بخش 
اسـفندقه جیرفـت واقـع شـده، یکـی 
از دو بنـای تاریخـی متعلـق بـه دوران 
پهلـوی اول مـی باشـد کـه بخشـی از 
آن بـه صورت صـد در صـد نابود شـده 
و نیاز بـه احیـا دارد ولی دیگر قسـمت 
حفـظ  صاحبانـش  توسـط  آن  هـای 
گردیـده کـه قسـمت هـای داخلـی بنا 
نیـز بـا گـذر زمـان تخریـب گردیـده 
اسـت. قلعه اسـفندقه از جملـه بناهای 
تاریخی دوره های اسـلامی اسـت که در 
سـال ۱۳۸۱ به عنوان یکـی از آثار ملی 

به ثبـت رسـیده اسـت./فارس

سنا
: ای

بع
من

افتتاح مرکز نیکوکاری 
تخصصی هنرمندان 

در جیرفت

دومین جشنواره نگارش »چراغِ روشنِ رابطه« تمدید شد

طی سال جاری
نانوایی های عنبرآباد ۶۰۰ مرتبه بازدید شدند

کتاب دانش آموز سیرجانی با عنوان “من تسلیم 
نمی شوم” رونمایی شد

خبر

معاون شبکه شرکت مخابرات منطقه کرمان با بیان اینکه 
سرقت کابل باعث قطعی تلفن ثابت یکهزار مشترک در 
حوالی بلوار جمهوری این شهر شد گفت:تلفن مشترکان 

این مناطق طی ۴۸ ساعت وصل می شود.
حمید حاج غلامعلی افزود:سارقان ضمن حفاری،کابل 
خاکی یک هزار آمپر این مسیر را سرقت کردند و این 

سومین مرحله بود که در این منطقه سرقت داشته ایم.
او اظهار داشت:در این منطقه یک کارگاه ساختمانی 
وجود داشت و محدوده ای از پیاده رو به علت انجام 
عملیات ساختمان سازی اشغال بود که سارقان پشت 
ایرانت های نصب شده اقدام به حفاری و ربودن کابل 

کرده بودند.
معاون شبکه شرکت مخابرات منطقه کرمان عنوان 
کرد:همکاران شرکت مخابرات منطقه کرمان با حضور 

در منطقه در تلاش هستند تا ضمن جبران نقص به وجود 
آمده در شبکه ارتباطات، تلفن این مناطق را به سرعت 

وصل کنند.
سرقت هر روز کابل مخابرات در کرمان

او با بیان اینکه تقریبا هر روز کابل های هوایی مخابرات در 
شهر کرمان سرقت می شود گفت:وظیفه تامین امنیت با 
دستگاه های متولی ازجمله نیروی انتظامی است و آنان 
باید امنیت را به گونه ای تامین کنند که زیرساخت های 

استان مشکلی پیدا نکند.
براز داشت:همچنین ضلع دیگر این  حاج غلامعلی ا
اتفاقات به دستگاه هایی همچون شهرداری ها برمی گردد 
که مجوز دادند تا کارگاه ساختمان سازی پیاده رو را 
مسدود کند و سرقت پشت آن انجام شد که امیدواریم 
نهادهای متولی این موضوع را پیگیری کنند تا این 

مشکل دیگر به وجود نیاید.
او افزود:سرقت کابل در شهرها و روستاهای استان 
کرمان آنقدر زیاد است که جلو توان توسعه شرکت 
مخابرات را گرفته و ما همواره درگیر رفع مشکل خرابی 

هستیم.
سرقت کابل 033 روستای کرمان

او با اشاره به سرقت کابل در روستاها گفت: کابل هوایی 
33۰ روستای استان کرمان در انتهای سال ۱۴۰۰ 
سرقت شد و ما فقط تاکنون توانسته ایم ارتباط ۱۱2 

روستا را برقرار کنیم.
معاون شبکه شرکت مخابرات منطقه کرمان ادامه 
داد:اکنون برای کاهش آمار سرقت،کابل را به صورت 
خاکی عبور می دهیم که این عملیات زمان بر است و 

هزینه بالایی نیز دارد.  

سرقت کابل، تلفن هزار مشترک کرمان را قطع کرد

کتاب خداحافظ گاری کوپر
نویسنده: رومن گاری

ترجمه: سروش حبیبی
انتشارات: نیلوفر

کتابهای  مشهورترین  از  یکی  کوپر  گاری  خداحافظ  کتاب 
نویسنده   – بود  او  اصلی  نام  کاتسِف  رومن   – گاری  رومن 
فرانسوی است. شخصیت اصلی کتاب جوانی 2۱ ساله به نام 
لنی است. یک آمریکایی جذاب و خوشتیپ که عاشق اسکی 
است و اعتقاد دارد قوانین زندگی فقط بالای ارتفاع 2۰۰۰ 

متری قابل قبول است
لنی برای فرار از خدمت در ارتش و اعزام به جنگ ویتنام، به 
خانه دوستش باگ مورن در ارتفاعات آلپ پناه آورده است. 
در واقع خانه باگ به مکانی برای جوانان سرکش با ملیت های 
مختلف که از واقعیت های آزاردهنده روزگار خود گریزانند و 
زندگی و اسکی در برف های آلپ را تنها مایه تسلای خود 

می دانند، تبدیل شده است

جشنواره  دوره  نهمین  فراخوان 
 2۰22 Kyber تئاتر  المللی  بین 

منتشر شد.
مهلت: 25 خرداد ۱۴۰۱

*جشنواره LMDP با هدف ترویج ارتباط متقابل بین زبان 
های هنری و تکنولوژیکی برگزار می شود.

* چه کسانی می توانند شرکت کنند؟
رویداد  این  در  تا  شود  می  دعوت  هنرمندان  تمامی  از   *

شرکت نمایند.
 لینک ها و دانلود ها:

Kyber وبسایت نهمین دوره جشنواره بین المللی تئاتر

کتاب

فراخوان 

 آگهی مزایده عمومی
فروش املاک و مستغلات )14002788815(

شهرداری محی آباد در نظر دارد 5 قطعه زمین مسکونی با جزئیات مندرج 
در اسناد مزایده را با بهره گیری از سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد ( 
به آدرس www.setadiran.ir با شماره مزایده مرجع 14002788815 به 

صورت الکترونیکی بفروش برساند .
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مهلت دریافت اسناد مزایده: 1401.03.04                          
مهلت ارائه پیشنهاد قیمت : 1401.03.16

زمان بازگشایی : 1401.03.17                                    
زمان اعلام به برنده : 1401.03.18

*در ضمن هزینه درج آگهی بر عهده برنده مزایده می باشد.
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